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Zápisnica z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Stupave, konaného dňa 15. februára 2024 

OVS-1376/2024/4075/KON 

Z á p i s n i c a 

z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Stupave, 

konaného dňa 15. februára 2024 
 

Prítomní poslanci: Rudolf Draškovič, Ing. Hana Haldová, JUDr. Štefan Haulík, Mgr. Michal 

Horecký, Zuzana Jánošíková, Bc. Dominik Katona, MVDr. Robert Kazarka, Ing. Denisa 

Klačmanová, Mgr. Ján Kohútek, Ing. Patrik Kollaroci, MBA, Ing. Ján Kušnír, Ing. Marek 

Lacka, Ing. Michal Polakovič, LL.M, MBA, Ing. Martin Smeja, PhD., Ing. Roman Vigh 

Neprítomný poslanec: Ing. Marián Dzvoník 

Prítomní za Mestský úrad Stupava: 

Mgr. Peter Novisedlák, MBA, primátor  

Ing. Mgr. Zuzana Baligová, prednostka úradu 

JUDr. Ľubica Hofmannová, LL.M., MPA, MBA vedúca oddelenia majetkovo - právneho 

a legislatívneho 

Ing. Katarína Tomkovičová, vedúca ekonomického oddelenia 

Ing. Ľubica Konswaldová, vedúca oddelenia všeobecnej a vnútornej správy 

Róbert Bujna, vedúci oddelenia územného rozvoja a životného prostredia 

Mgr. Margita Hricová, hlavná kontrolórka 

Róbert Bubnič, technik IT 

JUDr. Lucia Ďuris Grambličková, LL.M., zapisovateľka 

Ostatní prítomní: 

Mgr. Mária Šimončičová, riaditeľka MKIC 

Mgr. Marián Závodný, riaditeľ VPS 

Milan Válek, náčelník MsP 

 

Ad 1) Otvorenie 

Odkaz na videozáznam k bodu 1) 

Mgr. Peter Novisedlák, MBA privítal všetkých na zasadnutí Mestského zastupiteľstva 

v Stupave (ďalej len „MsZ“). Uviedol, že v rokovacej sále je prítomných 15 poslancov, 

ospravedlnil sa poslanec Ing. Dzvoník a skonštatoval, že MsZ je uznášania schopné. 

 

Ad 2) Voľba návrhovej komisie a určenie overovateľa zápisnice 

Odkaz na videozáznam k bodu 2) 

Mgr. Novisedlák, MBA sa spýtal overovateľov z predchádzajúceho MsZ Mgr. Horeckého 

a Ing. Lacku, či mali pripomienky k zápisnici. Obaja uviedli, že nemali k zápisnici 

pripomienky. Ako nových overovateľov určil poslancov Ing. Kušníra a Ing. Haldovú. 

Návrhová komisia na dnešnom MsZ bude pracovať v zložení Ing. Vigh, Ing. Klačmanová 

a Mgr. Kohútek. Návrhovú komisiu na nasledujúce zasadnutie MsZ navrhuje v zložení Ing. 

Smeja, PhD., JUDr. Haulík a Bc. Katona. 

 

UZNESENIE č. 1/2024 

 

z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Stupave, konaného dňa 15. februára 2024 v 

Stupave 

 

k bodu Voľba návrhovej komisie a určenie overovateľa zápisnice 

 

Mestské zastupiteľstvo v Stupave 

https://www.youtube.com/watch?v=KFHaB8SLFKw
https://www.youtube.com/watch?v=KFHaB8SLFKw&t=37s
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schvaľuje 

návrhovú komisiu na nasledujúce zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Stupave v zložení: 

1. Ing. Martin Smeja, PhD. 

2. JUDr. Štefan Haulík 

3. Bc. Dominik Katona 

 

HLASOVANIE z celkového počtu 16 poslancov: 

ZA – 15 poslancov (Draškovič, Ing. Haldová, JUDr. Haulík, Mgr. Horecký, Jánošíková, Bc. 

Katona, MVDr. Kazarka, Ing. Klačmanová, Mgr. Kohútek, Ing. Kollaroci, MBA, Ing. Kušnír, 

Ing. Lacka, Ing. Polakovič, LL.M., MBA, Ing. Smeja, PhD., Ing. Vigh) 

PROTI – 0 poslancov 

ZDRŽAL SA – 0 poslancov 

NEHLASOVAL – 0 poslancov 

NEPRÍTOMNÝ – 1 poslanec (Ing. Dzvoník) 

 

Ad 3) Schválenie programu 

Odkaz na videozáznam k bodu 3) 

Mgr. Novisedlák, MBA otvoril bod 3. programu. 

Prokurátorka Okresnej prokuratúry Malacky poprosila, aby bol bod 12.14 Návrh - protest 

prokurátora proti všeobecne záväznému nariadeniu mesta Stupava č. 5/2014 zo dňa 23.10.2014 

o pravidlách času predaja v obchode a času prevádzky služieb na území mesta Stupava 

presunutý ako bod 8, nakoľko nejde o majetkový bod.  

Mgr. Novisedlák, MBA požiadal, aby si nejaký poslanec osvojil návrh prokurátorky, a to 

presunúť bod 12.14 pred bod 8, ale aby sme to nemuseli celé prečíslovávať, dali by sme to ako 

bod 7a. 

MVDr. Kazarka si osvojil návrh prokurátorky. 

 

UZNESENIE č. 2/2024 

 

z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Stupave, konaného dňa 15. februára 2024 v 

Stupave 

 

k bodu Schválenie programu 

 

Mestské zastupiteľstvo v Stupave 

A. schvaľuje 

pozmeňujúci návrh v programe Mestského zastupiteľstva na deň 15.02.2024 v znení: zaradenie 

bodu 12.14 pred bod 8., ako bod 7a 

HLASOVANIE z celkového počtu 16 poslancov: 

ZA – 15 poslancov (Draškovič, Ing. Haldová, JUDr. Haulík, Mgr. Horecký, Jánošíková, Bc. 

Katona, MVDr. Kazarka, Ing. Klačmanová, Mgr. Kohútek, Ing. Kollaroci, MBA, Ing. Kušnír, 

Ing. Lacka, Ing. Polakovič, LL.M., MBA, Ing. Smeja, PhD., Ing. Vigh) 

PROTI – 0 poslancov 

ZDRŽAL SA – 0 poslancov 

NEHLASOVAL – 0 poslancov 

NEPRÍTOMNÝ – 1 poslanec (Ing. Dzvoník) 

B. schvaľuje 

zaradiť do programu Mestského zastupiteľstva na deň 15.02.2024 nový bod 10.1 Návrh na 

schválenie financovania na vypracovanie projektovej dokumentácie pre projekt  výstavby 

https://www.youtube.com/watch?v=KFHaB8SLFKw&t=120s
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multifunkčného ihriska vrátane pumptracku,  mobiliáru a osvetlenia na Železničnej ulici v 

Stupave 

HLASOVANIE z celkového počtu 16 poslancov: 

ZA – 15 poslancov (Draškovič, Ing. Haldová, JUDr. Haulík, Mgr. Horecký, Jánošíková, Bc. 

Katona, MVDr. Kazarka, Ing. Klačmanová, Mgr. Kohútek, Ing. Kollaroci, MBA, Ing. Kušnír, 

Ing. Lacka, Ing. Polakovič, LL.M., MBA, Ing. Smeja, PhD., Ing. Vigh) 

PROTI – 0 poslancov 

ZDRŽAL SA – 0 poslancov 

NEHLASOVAL – 0 poslancov 

NEPRÍTOMNÝ – 1 poslanec (Ing. Dzvoník) 

C. schvaľuje 

program zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Stupave na deň 15.02.2024. 

HLASOVANIE z celkového počtu 16 poslancov: 

ZA – 15 poslancov (Draškovič, Ing. Haldová, JUDr. Haulík, Mgr. Horecký, Jánošíková, Bc. 

Katona, MVDr. Kazarka, Ing. Klačmanová, Mgr. Kohútek, Ing. Kollaroci, MBA, Ing. Kušnír, 

Ing. Lacka, Ing. Polakovič, LL.M., MBA, Ing. Smeja, PhD., Ing. Vigh) 

PROTI – 0 poslancov 

ZDRŽAL SA – 0 poslancov 

NEHLASOVAL – 0 poslancov 

NEPRÍTOMNÝ – 1 poslanec (Ing. Dzvoník) 

 

Ad 4) Informácia o dianí v meste Stupava (ústna) 

Odkaz na videozáznam k bodu 4) 

Mgr. Novisedlák, MBA uviedol, že ako sme informovali už v decembri, že sme finišovali so 

stavebnými prácami na školských zariadeniach, tieto sa nám podarilo všetky v termíne ukončiť 

a do 15.01.2024 sme požiadali SORO o refundáciu oprávnených výdavkov Ministerstva 

investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie.  

Mgr. Novisedlák, MBA uviedol k projektu MŠ Zvončeková – prebiehajú 3 kolaudačné konania, 

na stavbu, na spevnené plochy a vodoprávne konania. Popri procese zaradenia do siete 

školských zariadení mesto zabezpečuje vybavenie areálu do posledných detailov nevyhnutných 

na spustenie prevádzky. V závislosti od úspešnosti zaradenia školy do siete školských zariadení 

bude zahájené prijímacie konanie detí v štandardnom režime čiže máj – jún. Taktiež nás čakajú 

výberové konania na pedagogických a nepedagogických zamestnancov, kde prví z nich 

nastúpia do MŠ už v júli.  

Mgr. Novisedlák, MBA uviedol, že na marec je naplánované kolaudačné konanie na prístavbu 

MŠ Ružová a následne mesto zabezpečí vybavenie prístavby škôlky. Riaditeľka má už 

spracované odklady pre úrady, ktoré súvisia s rozšírením kmeňovej prevádzky školy. V riešení 

je aj oplotenie zadnej časti budovy nakoľko tam ústia rekuperačné jednotky a bude dobré to 

oplotiť, aby ich niekto nepoškodil, ako aj nájazdovú vstupnú plochu a chodník prístavby. 

Nadstavba panelovej školy – úprava areálu vrátane spevnených plôch, átria, oplotenia a 

vybavenia kuchyne je tiež ukončené. Predpokladaný termín ukončenia kolaudačného konania 

celého areálu školy je v marci. V rámci areálu mesto pripravuje aj zadanie na verejné 

obstarávanie na osvetlenie atletickej dráhy, ktorá bude už od 1. apríla sprístupnená verejnosti. 

Presný režim sa určí prevádzkovým poriadkom.  

Čo sa týka štúdií prestupného terminálu Stupava – BSK nám doručilo vyjadrenie, že táto 

investičná akcia sa vykonáva v súlade s plánom udržateľnej mobility kraja. Od SSC sme dostali 

písomné stanovisko s podmienkami. Nakoľko neexistuje žiadna zásadná pripomienka 

k projektu, mesto ide obstarať PD pre ÚR. SSC si tam nechala jednu vetu, že si vyhradzuje 

právo vyjadriť sa v akomkoľvek ďalšom stupni PD.  

Mgr. Novisedlák, MBA uviedol, že budeme musieť realizovať opravu prepadnutej cesty na 

https://www.youtube.com/watch?v=KFHaB8SLFKw&t=415s
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Mariánskej ulici na križovatke so Školskou ulicou, tam sa nám prepadla veľká časť cesty. 

Realizáciu opravy plánujeme v marci/apríli.  

Mgr. Novisedlák, MBA uviedol, že v Malom parku bol vykonaný orez stromov kvôli 

bezpečnosti návštevníkov. Mesto spolupracuje na projekte s BID – mali by sme umiestniť na 

zastávkach, ktoré sú na Hlavnej ceste označníky (timingy), ktoré budú informovať tých, čo 

čakajú, kedy im príde spoj. Tak isto sa na nás obrátili, že by sme mohli rekonštruovať niektoré 

zastávky, čiže toto máme s BID rozbehnuté. 

Mgr. Novisedlák, MBA uviedol, že na Zdravotnom stredisku nahradíme stoličkový výťah 

novým funkčným zariadením, aktuálne vykonávame prieskum trhu. 

Mgr. Novisedlák, MBA uviedol, že od začiatku roku pracujeme na príprave podkladov k novým 

investičným projektom, o ktorých budeme dnes informovať v ďalšom bode programu. 

Mgr. Novisedlák, MBA uviedol, že nám bol doručený spracovaný návrh nového ÚP mesta od 

spracovateľov. Teraz nás čakajú už len dva kroky, prvý krok bude verejné prerokovanie, t. j. 

tento návrh sa zverejní, následne sa budú vyhodnocovať pripomienky, pričom v tom návrhu by 

sa už nemali diať nejaké zásadné zmeny. Po vyhodnotení pripomienok sa pripraví čistopis, 

ktorý sa pošle podľa §25 Stavebného zákona na posúdenie na Okresný úrad BA a po obdržaní 

stanoviska z Okresného úradu BA, by to malo byť už schvaľované v MsZ.  

Mgr. Novisedlák, MBA uviedol k rekonštrukcií verejného osvetlenia, že verejné obstarávanie 

sa nám blíži ku koncu, prebehlo priame rokovacie konanie s uchádzačmi, kde sa vysvetľovali 

jednotlivé technické detaily ponúk. Išlo najmä o to, či uchádzači pochopili projekt, nejde len 

o výmenu osvetlenia, ale aj o jeho servis po dobu 10 rokov. Teraz sa budú predkladať finálne 

ponuky, ktoré sa budú vyhodnocovať. 

Mgr. Novisedlák, MBA uviedol ku krytej ľadovej ploche v areáli ZŠ, že pracujeme na ÚR, 

ktoré by mohlo byť vydané v priebehu cca 3-4 týždňov. Potom by sme začali pracovať na 

stavebnom povolení., Chceli by sme to do konca roka spraviť a potom bude potrebné urobiť 

rozhodnutie, či ideme do toho, t. j. či sa prihlásime do nejakého fondu. Budeme mať stavebné 

povolenie, výkaz výmer a všetky potrebné veci do konca tohto roku.  

Mgr. Novisedlák, MBA uviedol k rekonštrukcií hádzanárskeho ihriska, že nám beží verejné 

obstarávanie na dodávateľa, kde sa riešia technické dotazy, chodia nám dotazy od uchádzačov 

a výzva sa bude podávať do 29.2.2024. Bude to bodované a uvidíme, či budeme mať dostatok 

bodov na to, aby sme dotáciu dostali.  

Mgr. Novisedlák, MBA uviedol k revitalizácií parku na križovatke Agátovej, Budovateľskej a  

Mlynskej ulici, že tento priestor chceme zrekonštruovať, doplniť zeleň, využiť vodozádržné 

opatrenia. Podávali sme to na dotačnú výzvu BSK do konca januára.  

 

UZNESENIE č. 3/2024 

 

z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Stupave, konaného dňa 15. februára 2024 v 

Stupave 

 

k bodu Informácia o dianí v meste Stupava (ústna) 

 

Mestské zastupiteľstvo v Stupave 

berie na vedomie 

informáciu primátora mesta o dianí v meste Stupava. 

 

HLASOVANIE z celkového počtu 16 poslancov: 

ZA – 15 poslancov (Draškovič, Ing. Haldová, JUDr. Haulík, Mgr. Horecký, Jánošíková, Bc. 

Katona, MVDr. Kazarka, Ing. Klačmanová, Mgr. Kohútek, Ing. Kollaroci, MBA, Ing. Kušnír, 

Ing. Lacka, Ing. Polakovič, LL.M., MBA, Ing. Smeja, PhD., Ing. Vigh) 

PROTI – 0 poslancov 
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ZDRŽAL SA – 0 poslancov 

NEHLASOVAL – 0 poslancov 

NEPRÍTOMNÝ – 1 poslanec (Ing. Dzvoník) 

 

Ad 5) Informácia o kontrole plnenia uznesení 

Odkaz na videozáznam k bodu 5) 

Mgr. Hricová uviedla, že materiál Vám bol predložený v zmysle rokovacieho poriadku MsZ. 

V bode A. budete brať na vedomie túto informáciu, v bode B. budete konštatovať v bode 1, že 

25 uznesení je splnených, v bude 2., že 21 uznesení je priebežne plnených a v bode 3. budete 

konštatovať, že 1 uznesenie stratilo platnosť. Na 10. zasadnutí MsZ, ktoré sa konalo v decembri 

minulého roka bolo prijatých celkovo 32 uznesení a všetky boli primátorom v zákonom 

stanovenej lehote podpísané. V prvej časti máte uvedené uznesenia, ktoré sú splnené, ktorých 

je celkovo 25. Prvý krát splnené uznesenia prevyšujú počtom priebežne plnené uznesenia.  

MVDr. Kazarka sa spýtal na uznesenie č. 94/2023 pána poslanca Polakoviča, ako je to 

s fotovoltaikou? 

Ing. Polakovič, LL.M., MBA uviedol, že momentálne čakáme ešte na ponuky. Mala by byť 

teraz dotácia vo výške 70.000,- EUR pre firmy, ale tá sa stále posúva v čase. Snažíme sa byť 

prichystaní na túto dotáciu a zatiaľ sa snažíme sa urobiť mapu rozloženia panelov v rámci 

areálu na ploche, ktorú nepoužijeme počas rekonštrukcie. Toto máme spravené a čakáme na 

vývoj situácie.  Celé to závisí od výzvy. Ak nebude výzva, nebude to pre nás až také zaujímavé. 

Ing. Kušnír sa spýtal k uzneseniu č. 69/2023. PD pre ÚR na Lesnú ulicu bude spracované do 

31.1.2024, chce sa spýtať aký je stav?  

P. Bujna uviedol, že je z veľkej časti spracovaná, ale nakoľko nadväzuje na PD Nová Lesná, 

ktorá je prioritná a sme už pred vydaním ÚR, tak musíme počkať kým dokončíme Novú Lesnú 

a až potom budeme pokračovať v projekte Lesná.  

Ing. Kušnír sa spýtal na uznesenie č. 172/2023, prebieha inžinierska činnosť, sú tam posledné 

vyjadrenia, ktoré sa zháňajú. Poprosil, aby sme o mesiac na ďalšom MsZ mali nejako 

vyšpecifikovaný stav. 

P. Bujna uviedol, že okolo tohto sa intenzívne robí, už by to bolo aj schválené, ale prišlo 

vyjadrenie zo Štátnej vodnej správy, že vsak, ktorý bol v PD nie je dostatočný a musela sa 

prerobiť PD a tá sa dala na nové schválenie. Toto je posledný dokument, ktorý nám chýba 

k tomu, aby sme požiadali o ÚR.  

Ing. Kušnír sa spýtal na uznesenie č. 173/2023, ide o program osvetlenia prechodov. Prebiehajú 

rokovania s BSK o prechodoch, ktoré majú na svojich častiach komunikácií v Stupave? 

Prebehlo rokovanie s VPS na spracovanie cenového modelu na zrealizovanie modelového 

prechodu pod vlastným riadením? Bola urobená cenová analýza z 3 realizovaných projektov 

osvetlenia prechodov? 

P. Bujna uviedol, že v rámci osvetlenia prechodov máme spracovaný iba ten zoznam, ktorý bol 

pôvodne navrhnutý. Z nich sú už zrealizované niektoré prechody. VPS sme oslovili so 

žiadosťou o cenovú ponuku, VPS odpovedala, že si na takúto činnosť netrúfajú. Dohodli sme 

sa na tom, že urobíme stretnutie, kde určíme prechody, ktoré sú dôležitejšie a ktoré sú menej 

dôležité. Bude potrebné brať ohľad aj na projekt GES, ktorý možno zabezpečí osvetlenie 

niektorých prechodov. Navrhuje, aby sa urobila priorizácia prechodov, ktoré sa budú robiť.  

Ing. Klačmanová sa spýtala na uznesenie č. 204/2023 a 205/2023, ktoré boli schvaľované na 

MsZ v decembri 2023. Tieto uznesenia vôbec nie sú v správe spomenuté, tak v akom štádiu sú? 

Mgr. Hricová uviedla, že ide o majetkové uznesenia, kde sa schvaľovalo prevzatie pozemkov 

na ulici Dubová a Platanová a keďže boli ešte v procese plnenia, tak pani prednostka 

odporučila, aby ich do materiálu zatiaľ nedávala.  

Ing. Klačmanová sa spýtala, prečo nemohli byť v priebežne plnených uzneseniach?  

Ing. Mgr. Baligová uviedla, že v čase, kedy predkladala materiály ešte plynula lehota na 

dokončenie tejto úlohy, tak sme sa dohodli, že to budeme komunikovať v nasledujúcom MsZ 

pretože materiály sa predkladali do štvrtku a ešte sme nevedeli, či to bude splnené alebo nie.  

https://www.youtube.com/watch?v=KFHaB8SLFKw&t=926s
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Ing. Klačmanová sa spýtala na uznesenie č. 202/2023. Ide o uznesenie ohľadom OVS na 

Zdravotnom stredisku. Dáte teraz nejaké informácie k tomu alebo až po zvesení z webu? 

Zúčastnili sme sa otvárania obálok a výsledok bol taký, že jeden záujemca podal žiadosť 

a neboli sme úplne s tým stotožnení. Navrhli sme, aby sa k tomu vyjadrilo celé MsZ. Nevedeli 

sme sa k tomu jednoznačne postaviť.  

Ing. Mgr. Baligová uviedla, že stále plynie 30 dňová lehota a potom ako uplynie bude opätovne 

zvolaná komisia, kde sa to bude prerokovávať. Vyplýva to zo  zmien, ktoré boli prijaté v nových 

zásadách. 

Ing. Haldová sa chce vyjadriť k 2 uzneseniam, a to k uzneseniu č. 96/2023 a dlhodobo 

neplnenému uzneseniu č. 117/2018. Ide o uznesenia, ktoré sa týkajú budúcnosti ZUŠ 

a k nastaveniu procesov pre jej ďalšie fungovanie. K uzneseniu č. 96/2023 uviedla, že sme 

zaplatili x tisíc eur za overovaciu štúdiu na to, aby sme zistili, že budúce náklady na 

rekonštrukciu budovy Wienerberger budú neprimerane vysoké (akoby sme sa pustili do 

výstavby novej budovy pre ZUŠ). Zámer pre budúcu budovu ZUŠ je schválený. Toľko času 

a materiálov čo sa už vypracovalo, kde stále hľadáte alternatívne miesta pre jej sídlo (pošta, 

cevaservis, unimobunky na futbalovom ihrisku). Sú to už 3-4 roky čo sme sa odklonili od 

schváleného zámeru, a to je vytvorenie spoločensko-kultúrnej zóny na Troyerovom námestí 

vrátane výstavby budovy pre ZUŠ a napojenie na Centrálnu mestskú zónu. Nepokročili sme 

v pôvodnej schválenej koncepcií pre rozvoj ZUŠ. Náklady na výstavbu novej budovy sú dnes 

asi viac ako trojnásobné. Už nepočujeme ani o ďalších rokovaniach s víťazom tejto súťaže na 

PD na novú budovu pre ZUŠ. Súvisia s tým aj nejaké zodpovednosti. Ako bude vyhodnotená 

zodpovednosť za neplnenie schválených zámerov? Uznesenie č. 117/2018 je výsmechom 

riešenia katastrofálnych podmienok pre výučbu v súčasných podmienkach ZUŠ. Odpočtuje sa 

to 6 rokov. Poprosila kontrolórku keby mohla navrhnúť konečný termín alebo nejaké kroky 

k naplneniu pretože 6 rokov odpočtovať uznesenie je neprimeraná doba. Zároveň poprosí pani 

kontrolórku o vyhodnotenie postupu a prístupu vo veci Architektonická súťaž vrátane priameho 

rokovacieho konania s víťazom v rozsahu:  

Či ide o zmarenú investíciu keďže sa v nej nepokračuje? 

Či hrozia mestu riziká z obvinenia zo strany víťaza súťaže, keďže mala s ním byť podpísaná 

zmluva na PD a niekoľko rokov nebola? 

Či sú opodstatnené nejaké ďalšie výdavky na presťahovanie ZUŠ od času schválenia koncepcie 

jej rozvoja a jej jasné budúce umiestnenie na Troyerovom námestí? 

Mgr. Hricová uviedla, že mesto aj poslanci robia všetko pre to a to, že sa to neposúva ďalej nie 

je to len v rukách mesta, ale aj vás poslancov. Nevie si predstaviť ako má byť vykonané 

uznesenie č. 117/2018, keď ZUŠ nesídli vo vyhovujúcich priestoroch. Bolo by potrebné ju 

zrekonštruovať, načo mesto nemá financie a Rímsko-katolícka cirkev, od ktorej to má ZUŠ 

v nájme nevie, či je ochotná toľko zainvestovať do predmetnej budovy. Mohli by ste apelovať 

na cirkev, aby do toho zainvestovala peniaze a potom by sme mohli navrhnúť konečnosť tohto 

uznesenia.  

Mgr. Novisedlák, MBA uviedol, že keď sa robila architektonická súťaž, navrhovali sme 

s prednostkou Vašinovou racionálne zmenšenie tohto objektu, aby to bolo realizovateľné s čím 

ste vy a riaditeľka nesúhlasili. Išlo o zadanie MsZ, boli na to peniaze v rozpočte, ale peniaze na 

PD vo výške 300.000,- EUR v rozpočte už neboli. Uviedol, aby Ing. Haldová navrhla do zmeny 

rozpočtu, aby sa vyčlenilo 300.000,- EUR na PD a aby sa pokračovalo v priamom rokovacom 

konaní. Celkový rozpočet na Troyerovo námestie bolo 9 mil. EUR myslí a napriek našej 

maximálnej snahe ZUŠ nie sú v žiadnej výzve, v žiadnom fonde. Aká je reálna šanca postaviť 

ZUŠ pokiaľ nemáme ani na PD? 

 

UZNESENIE č. 4/2024 

 

z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Stupave, konaného dňa 15. februára 2024 v 

Stupave 
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k bodu Informácia o kontrole plnenia uznesení 

 

Mestské zastupiteľstvo v Stupave 

A. berie na vedomie 

informáciu o kontrole plnenia uznesení Mestského zastupiteľstva v Stupave. 

HLASOVANIE z celkového počtu 16 poslancov: 

ZA – 14 poslancov (Draškovič, JUDr. Haulík, Mgr. Horecký, Jánošíková, Bc. Katona, MVDr. 

Kazarka, Ing. Klačmanová, Mgr. Kohútek, Ing. Kollaroci, MBA, Ing. Kušnír, Ing. Lacka, Ing. 

Polakovič, LL.M., MBA, Ing. Smeja, PhD., Ing. Vigh) 

PROTI – 0 poslancov 

ZDRŽAL SA – 1 poslanec (Ing. Haldová) 

NEHLASOVAL – 0 poslancov 

NEPRÍTOMNÝ – 1 poslanec (Ing. Dzvoník) 

 

B. konštatuje, že 

1. uznesenia č. 96/2023, 114/2023, 156/2023, 157/2023, 161/2023, 163/2023, 164/2023, 

174/2023, 178/2023, 182/2023 v bode B, 188/2023, 189/2023, 190/2023, 191/2023, 

192/2023, 193/2023, 194/2023, 195/2023, 196/2023, 197/2023, 198/2023 v bode A, 

203/2023, 206/2023, 207/2023 a uznesenie č. 209/2023 sú splnené,  

2. uznesenia č. 117/2018 v bode B, 119/2022, 160/2022, 19/2023, 69/2023, 83/2023, 94/2023, 

133/2023, 140/2023, 145/2023, 146/2023, 160/2023, 172/2023, 173/2023, 176/2023, 

177/2023, 199/2023, 200/2023 a uznesenie č. 202/2023 sú priebežne plnené, 

3. uznesenie č. 120/2022 stratilo platnosť. 

HLASOVANIE z celkového počtu 16 poslancov: 

ZA – 14 poslancov (Draškovič, JUDr. Haulík, Mgr. Horecký, Jánošíková, Bc. Katona, MVDr. 

Kazarka, Ing. Klačmanová, Mgr. Kohútek, Ing. Kollaroci, MBA, Ing. Kušnír, Ing. Lacka, Ing. 

Polakovič, LL.M., MBA, Ing. Smeja, PhD., Ing. Vigh) 

PROTI – 0 poslancov 

ZDRŽAL SA – 1 poslanec (Ing. Haldová) 

NEHLASOVAL – 0 poslancov 

NEPRÍTOMNÝ – 1 poslanec (Ing. Dzvoník) 

 

Ad 6) Návrh - Všeobecne záväzné nariadenie mesta Stupava č. .../2024 o spádových 

územiach materských škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Stupava 

Odkaz na videozáznam k bodu 6.) 

Ing. Konswaldová uviedla, že predložený materiál je v súlade so zákonom č. 596/2003 Z. z. o 

štátnej správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov 

v znení neskorších predpisov, ktorý hovorí, že obec určí všeobecne záväzným nariadením 

spádovú materskú školu v zriaďovateľskej pôsobnosti obce pre deti s trvalým pobytom v obci, 

v ktorej plnia povinné predprimárne vzdelávanie. Ak je obec zriaďovateľom viacerých 

materských škôl, všeobecne záväzným nariadením určí pre každú spádovú materskú školu časť 

svojho územia.  

Mesto Stupava v súčasnosti postupuje podľa VZN č. 2/2022 o spádových územiach materských 

škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Stupava.  

Z dôvodu plánovaného zriadenia novej materskej školy na ulici Zvončeková v zriaďovateľskej 

pôsobnosti mesta Stupava a navýšenia tried v MŠ na ulici Ružová je potrebné náležite 

prerozdeliť a určiť nové spádové územia. 

Pri určovaní spádových území sa vychádzalo z počtu detí s povinným predprimárnym 

vzdelávaním (tzv. predškolákov) v školskom roku 2024/2025 s trvalým pobytom v meste 

https://www.youtube.com/watch?v=KFHaB8SLFKw&t=2100s
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Stupava, ako aj z územného rozloženia obytných zón v meste.  

V tabuľkách, ktoré sa nachádzajú v materiáli sú zaznačené iba ulice s počtom detí s povinným 

predprimárnym vzdelávaním v šk. roku 2024/2025 s trvalým pobytom v meste Stupava. 

Ing. Konswaldová uviedla, že k VZN bolo zverejnené v súlade so zákonom a neprišli k nemu 

žiadne pripomienky.  

 

UZNESENIE č. 5/2024 

 

z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Stupave, konaného dňa 15. februára 2024 v 

Stupave 

 

k bodu Návrh - Všeobecne záväzné nariadenie mesta Stupava č. .../2024 o spádových 

územiach materských škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Stupava 

 

Mestské zastupiteľstvo v Stupave 

schvaľuje 

Všeobecne záväzné nariadenie mesta Stupava č. .../2024 o spádových územiach materských 

škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Stupava. 

 

HLASOVANIE z celkového počtu 16 poslancov: 

ZA – 15 poslancov (Draškovič, Ing. Haldová, JUDr. Haulík, Mgr. Horecký, Jánošíková, Bc. 

Katona, MVDr. Kazarka, Ing. Klačmanová, Mgr. Kohútek, Ing. Kollaroci, MBA, Ing. Kušnír, 

Ing. Lacka, Ing. Polakovič, LL.M., MBA, Ing. Smeja, PhD., Ing. Vigh) 

PROTI – 0 poslancov 

ZDRŽAL SA – 0 poslancov 

NEHLASOVAL – 0 poslancov 

NEPRÍTOMNÝ – 1 poslanec (Ing. Dzvoník) 

 

Ad 7) Návrh - Všeobecne záväzné nariadenie mesta Stupava č. .../2024 o podmienkach 

umiestňovania volebných plagátov na verejných priestranstvách počas volebnej kampane 

na území mesta Stupava 

Odkaz na videozáznam k bodu 7) 

Ing. Konswaldová uviedla, že predložený materiál je v súlade so zákonom č. 181/2014 Z. z. o 

volebnej kampani a o zmene a doplnení zákona č. 85/2005 Z. z. o politických stranách a 

politických hnutiach v znení neskorších predpisov, podľa ktorého obec, všeobecne záväzným 

nariadením vyhradí miesta a ustanoví podmienky na umiestňovanie volebných plagátov na 

verejných priestranstvách počas volebnej kampane pre voľby do Národnej rady Slovenskej 

republiky, voľby do Európskeho parlamentu, voľby prezidenta Slovenskej republiky, voľby do 

orgánov samosprávnych krajov a voľby do orgánov samosprávy obcí. Vyhradená plocha musí 

zodpovedať zásadám rovnosti kandidujúcich subjektov.“ 

Mesto Stupava má v súčasnosti platné VZN č. 4/2009 o poskytovaní priestoru na predvolebnú 

kampaň zo strany Mesta Stupava. Predložený návrh aktualizuje platnú legislatívu a mení počet 

a umiestnenie plôch na vylepovanie volebných plagátov.  

Ako plochy na vylepovanie volebných plagátov sa doteraz používali betónové valce, ktoré sa 

umiestňovali na nasledovné miesta: 

Námestie Slovenského povstania oproti Stupavskej krčme, 

Nová ul. pri ihrisku, 

Hlavná ul. na zastávke SLOVAK LINES, a. s. oproti Domu sociálnych služieb a zariadenia pre 

seniorov Kaštieľ, 

Hlavná ul. pri predajni BILLA, 

Hlavná ul. pri Základnej škole kpt. Jána Nálepku, 

https://www.youtube.com/watch?v=KFHaB8SLFKw&t=2300s
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Hviezdoslavova ul. pri Mestskej knižnici Ruda Mórica, 

Agátová ul. pri Mestskom kultúrnom a informačnom centre, 

Dlhá ul. oproti Mestskému podniku technických služieb Stupava, 

Zdravotnícka ul. pri Zdravotnom stredisku. 

 

Ing. Konswaldová uviedla, že v návrhu VZN je navrhované iba jedno miesto/plocha na 

umiestňovanie volebných plagátov, a to na Agátovej ulici pri Mestskom kultúrnom 

a informačnom centre. Namiesto betónovej skruže však pôjde o informačnú tabuľu, ktorá bude 

označená nápisom „Vyhradené na umiestňovanie volebných plagátov“. Rozmiestňovanie 

betónových skruží je spojené s náročnou manipuláciou za pomoci žeriavu a s tým súvisiacou 

finančnou náročnosťou. Zákon, ani iné nariadenie neurčuje počet vyhradených miest a je len na 

obci, koľko miest na tento účel vyhradí. Text návrhu VZN vychádza z odporúčacieho vzoru 

Združenia miest a obcí Slovenska. K predloženému návrhu VZN neprišli žiadne pripomienky.  

 

Materiál bol predložený dňa 24.01.2024 na rokovanie Komisie majetkovej a legislatívno-

právnej, ktorá odporúča MsZ schváliť Všeobecne záväzné nariadenie mesta Stupava č. .../2024 

o podmienkach umiestňovania volebných plagátov na verejných priestranstvách počas volebnej 

kampane na území mesta Stupava. 

  

Materiál bol predložený dňa 05.02.2024 na rokovanie Mestskej rady v Stupave, ktorá 

predložený návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Stupava č. .../2024 o podmienkach 

umiestňovania volebných plagátov na verejných priestranstvách počas volebnej kampane na 

území mesta Stupava odporúča MsZ schváliť.  

Mgr. Závodný sa prihovoril za podporu tohto návrhu, keďže sa to dotýka VPS 

a rozmiestňovanie skruží je pre VPS komplikácia. Boli s tým spojené viaceré problémy a je to 

pre VPS úspora nákladov, uľahčenie práce a VPS sa môže venovať iným činnostiam, než týmto. 

Mgr. Novisedlák, MBA uviedol, že ľudia boli s rozmiestňovaním skruží nespokojní a podávali 

rôzne námietky voči nim. 

 

UZNESENIE č. 6/2024 

 

z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Stupave, konaného dňa 15. februára 2024 v 

Stupave 

 

k bodu Návrh - Všeobecne záväzné nariadenie mesta Stupava č. .../2024 o podmienkach 

umiestňovania volebných plagátov na verejných priestranstvách počas volebnej 

kampane na území mesta Stupava 

Mestské zastupiteľstvo v Stupave 

schvaľuje 

Všeobecne záväzné nariadenie mesta Stupava č. .../2024 o podmienkach umiestňovania 

volebných plagátov na verejných priestranstvách počas volebnej kampane na území mesta 

Stupava. 

 

HLASOVANIE z celkového počtu 16 poslancov: 

ZA – 15 poslancov (Draškovič, Ing. Haldová, JUDr. Haulík, Mgr. Horecký, Jánošíková, Bc. 

Katona, MVDr. Kazarka, Ing. Klačmanová, Mgr. Kohútek, Ing. Kollaroci, MBA, Ing. Kušnír, 

Ing. Lacka, Ing. Polakovič, LL.M., MBA, Ing. Smeja, PhD., Ing. Vigh) 

PROTI – 0 poslancov 

ZDRŽAL SA – 0 poslancov 

NEHLASOVAL – 0 poslancov 



Strana | 10 

Zápisnica z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Stupave, konaného dňa 15. februára 2024 

NEPRÍTOMNÝ – 1 poslanec (Ing. Dzvoník) 

 

Ad 7a) Návrh - protest prokurátora proti všeobecne záväznému nariadeniu mesta 

Stupava č. 5/2014 zo dňa 23.10.2014 o pravidlách času predaja v obchode a času 

prevádzky služieb na území mesta Stupava 

Odkaz na videozáznam k bodu 7a) 

JUDr. Hofmannová, LL.M., MPA, MBA uviedla, že Mestskému zastupiteľstvu v Stupave bol 

dňa 16.01.2024 doručený protest prokurátora na základe § 21 ods. 1 písm. a) bod 5., § 22 ods. 

1 písm. a), § 23 a § 27 zákona č. 153/2001 Z. z. o prokuratúre v znení neskorších predpisov. 

Materiál bol predložený dňa 24.01.2024 na rokovanie Komisie majetkovej a legislatívno-

právnej, ktorá odporúča MsZ schváliť - vyhovieť protestu prokurátora proti všeobecne 

záväznému nariadeniu mesta Stupava č. 5/2014 zo dňa 23.10.2014 o pravidlách času predaja v 

obchode a času prevádzky služieb na území mesta Stupava. Mestská rada v Stupave dňa 

05.02.2024 po prerokovaní materiálu odporúča MsZ schváliť materiál v zmysle Návrhu 

uznesenia. Mesto Stupava vydalo VZN č. 5/2014 o pravidlách času predaja v obchode a času 

prevádzky služieb na území mesta Stupava pred 10 rokmi, odkedy sa snažilo niekoľkokrát 

prijať úpravu regulácie pravidiel času predaja v obchode a času prevádzky služieb formou VZN, 

ktoré bolo napadnuté prokurátorom. S vytýkanými porušeniami právnych predpisov sa 

stotožňujeme a preto navrhujeme podanému protestu vyhovieť a následne prijať nové VZN, 

nakoľko sa mesto Stupava riadi príslušnými právnymi predpismi. 

Prokurátorka JUDr. Bigošová uviedla, že po vyhovení protestu prokurátora by mal byť ďalší 

bod – schválenie zmeny VZN. Na úradnej tabuli ani na webe mesta nevidela návrh nového 

VZN. Buď teraz MsZ zruší protestom napadnuté VZN alebo ho môže zmeniť, čo však nebude 

pravdepodobné keďže nový návrh nebol zverejnený. Upozornila, že podľa § 27 ods. 3 zákona 

o prokuratúre ak orgán verejnej správy zistí, že protest je dôvodný, protestu prokurátora 

vyhovie a je povinný v lehote 90 dní od doručenia protestu prokurátora, všeobecne záväzný 

právny predpis zrušiť alebo ho podľa povahy veci nahradiť všeobecne záväzným právnym 

predpisom, ktorý bude v súlade so zákonom, prípadne aj s ostatnými všeobecne záväznými 

právnymi predpismi. Spýtala sa MsZ na ďalší postup. Ide o obligatórne VZN, podľa §4 ods. 5 

písm. a) zákona o obecnom zriadení je mesto povinné mať prijaté takéto VZN, čiže aký bude 

ďalší postup? 

JUDr. Hofmannová, LL.M., MPA, MBA uviedla, že momentálne dokončujeme úplne nové 

VZN, tým pádom bude riadne zverejnené a do ďalšieho MsZ v lehote predložené na schválenie. 

Prokurátorka JUDr. Bigošová uviedla, že správny postup je taký, že jedným uznesením sa 

vysloví, či sa vyhovuje/nevyhovuje protestu prokurátora, ďalšie uznesenie by malo byť to nové 

VZN zmenené alebo prijaté. Nemalo by to byť rozdelené na dve MsZ. Postup mesta nie je 

celkom korektný, ale ak to bude následne zmenené v lehote 90 dní, považuje sa to za vyhovenie. 

JUDr. Hofmannová, LL.M., MPA, MBA uviedla, že pre krátkosť času postupujeme takto. 

MVDr. Kazarka uviedol, že v článku 4 ods. 4 spochybnila ohlasovanie prevádzok. Kto iný, keď 

nie mesto by mal vedieť, že tá prevádzka končí?   

Prokurátorka JUDr. Bigošová uviedla, že zákon o ochrane spotrebiteľa hovorí o tom, že pokiaľ 

prevádzka končí, je prevádzkovateľ povinný toto oznámiť mestu a z toho dôvodu, aby mal 

spotrebiteľ informáciu, kde môže uplatniť reklamáciu. Bolo to spochybnené preto lebo táto 

povinnosť už vyplýva zo zákona. Pokiaľ to je vo VZN a nie je to 1:1 skopírované, je to 

v rozpore. Nebolo odcitované presne zákonné ustanovenie. Je nadbytočné citovať zákonné 

ustanovenie lebo zákon sa môže zmeniť a už sa VZN dostáva do rozporu.  

MVDr. Kazarka uviedol, že sa tu konajú kultúrne podujatia (svadby, kary...) a tieto akcie sa 

predlžujú do neskorých nočných hodín a vždy bola vydaná výnimka a po novom to nebude asi 

možné. 

Prokurátorka JUDr. Bigošová uviedla, že v proteste uviedla v tejto súvislosti aj odkaz na 

judikatúru. Mesto Stupava si môže určiť otváracie hodiny podľa lokalít/pre určité druhy 

prevádzok atď., ale nedá sa individuálnymi správnymi aktmi udeľovať výnimky, to zákon 

https://www.youtube.com/watch?v=KFHaB8SLFKw&t=2568s
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nepripúšťa. Zonácia je prípustná.  

MVDr. Kazarka uviedol, že jej predchodca povedal, že zonácia nie je možná, že to nám zruší. 

Prokurátorka JUDr. Bigošová uviedla, že nepozná argumentáciu jej predchodcu čiže sa 

k tomuto nevie vyjadriť, ale zonáciu si môže obec určiť podľa lokálnych potrieb.   

 

UZNESENIE č. 7/2024 

 

z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Stupave, konaného dňa 15. februára 2024 v 

Stupave 

 

k bodu Návrh - protest prokurátora proti všeobecne záväznému nariadeniu mesta 

Stupava č. 5/2014 zo dňa 23.10.2014 o pravidlách času predaja v obchode a času 

prevádzky služieb na území mesta Stupava 

 

Mestské zastupiteľstvo v Stupave 

A. vyhovuje  

protestu prokurátora Okresnej prokuratúry Malacky č. Pd 142/23/1106-2 zo dňa 16.01.2024 

proti všeobecne záväznému nariadeniu mesta Stupava č. 5/2014 zo dňa 23.10.2014 o pravidlách 

času predaja v obchode a času prevádzky služieb na území mesta Stupava. 

 

HLASOVANIE z celkového počtu 16 poslancov: 

ZA – 15 poslancov (Draškovič, Ing. Haldová, JUDr. Haulík, Mgr. Horecký, Jánošíková, Bc. 

Katona, MVDr. Kazarka, Ing. Klačmanová, Mgr. Kohútek, Ing. Kollaroci, MBA, Ing. Kušnír, 

Ing. Lacka, Ing. Polakovič, LL.M., MBA, Ing. Smeja, PhD., Ing. Vigh) 

PROTI – 0 poslancov 

ZDRŽAL SA – 0 poslancov 

NEHLASOVAL – 0 poslancov 

NEPRÍTOMNÝ – 1 poslanec (Ing. Dzvoník) 

B. žiada 

primátora mesta Stupava, aby na zasadnutí Mestského zastupiteľstva, dňa 25.04.2024, predložil 

Návrh všeobecné záväzného nariadenia, ktorým ruší všeobecne záväzné nariadenie mesta 

Stupava  č. 5/2014 zo dňa 23.10.2014 o pravidlách času predaja v obchode a času prevádzky 

služieb na území mesta Stupava a predložil návrh nového všeobecne záväzného nariadenia 

mesta Stupava o pravidlách času predaja v obchode a času prevádzky služieb na území mesta 

Stupava.  

HLASOVANIE z celkového počtu 16 poslancov: 

ZA – 15 poslancov (Draškovič, Ing. Haldová, JUDr. Haulík, Mgr. Horecký, Jánošíková, Bc. 

Katona, MVDr. Kazarka, Ing. Klačmanová, Mgr. Kohútek, Ing. Kollaroci, MBA, Ing. Kušnír, 

Ing. Lacka, Ing. Polakovič, LL.M., MBA, Ing. Smeja, PhD., Ing. Vigh) 

PROTI – 0 poslancov 

ZDRŽAL SA – 0 poslancov 

NEHLASOVAL – 0 poslancov 

NEPRÍTOMNÝ – 1 poslanec (Ing. Dzvoník) 

 

Ad 8) Návrh - Smernica č. .../2024 o vybavovaní oznámení o protispoločenskej činnosti 

Odkaz na videozáznam k bodu 8) 

Mgr. Hricová uviedla, že bola vám predložená aktualizovaná smernica, nakoľko došlo k novele 

zákona o whistleblowingu, z ktorej mi ako zodpovednej osobe pre orgány verejnej moci, to 

znamená pre orgány, kde je najviac 50 zamestnancov, vyplývajú nejaké úlohy. Touto smernicou 

https://www.youtube.com/watch?v=KFHaB8SLFKw&t=3223s
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sa vybavuje postup pri vybavovaní oznamovaní protispoločenskej činnosti. 

Občianska návšteva Ing. Voda uviedol, že by bolo dobré v článku 2 Podávanie a prijímanie 

oznámení doplniť aj ohlasovanie na MsP a MsP potom môže spätne HK informovať o probléme 

lebo si myslí, že to súvisí s verejným záujmom.  

Mgr. Hricová uviedla, že každý občan môže oznámiť na MsP podnet, čiže nie je to potrebné 

dávať do tejto smernice. 

Mgr. Novisedlák, MBA uviedol, že táto smernica sa týka organizácie zamestnanca, ktorý je 

v nejakom pracovnoprávnom vzťahu a ten, keď zistí, že sa niečo koná protizákonne, môže to 

oznámiť a má potom ochranu, aby ho zamestnávateľ nemohol akoby perzekuovať. Nejde 

o podnet občana, ktorý si len tak niečo všimne.  

Mgr. Hricová uviedla, že ide o také oznámenia, ktoré sa týkajú napríklad TČ poškodzovania 

finančných záujmov EÚ, TČ machinácií pri verejnom obstarávaní, TČ korupcie, atď., kde 

priestupok určuje hornú hranicu vo výške najmenej 30.000 ,- EUR.  

 

UZNESENIE č. 8/2024 

 

z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Stupave, konaného dňa 15. februára 2024 v 

Stupave 

 

k bodu Návrh - Smernica č. .../2024 o vybavovaní oznámení o protispoločenskej činnosti 

 

Mestské zastupiteľstvo v Stupave 

schvaľuje 

smernicu č. .../2024 o vybavovaní oznámení o protispoločenskej činnosti. 

 

HLASOVANIE z celkového počtu 16 poslancov: 

ZA – 15 poslancov (Draškovič, Ing. Haldová, JUDr. Haulík, Mgr. Horecký, Jánošíková, Bc. 

Katona, MVDr. Kazarka, Ing. Klačmanová, Mgr. Kohútek, Ing. Kollaroci, MBA, Ing. Kušnír, 

Ing. Lacka, Ing. Polakovič, LL.M., MBA, Ing. Smeja, PhD., Ing. Vigh) 

PROTI – 0 poslancov 

ZDRŽAL SA – 0 poslancov 

NEHLASOVAL – 0 poslancov 

NEPRÍTOMNÝ – 1 poslanec (Ing. Dzvoník) 

 

Ad 9) Návrh - Obstaranie a spracovanie projektu pre územné rozhodnutie a stavebné 

povolenie pre chodník z lokality Pod Kopcami (Polygón) po existujúci chodník  v meste 

Stupava pri ulici Pod Vŕškom 

Odkaz na videozáznam k bodu 9) 

Ing. Kušnír uviedol, že ide o chodník z Polygónu po najbližší chodník pri ulici Pod vŕškom. 

Ľudia, prevažne deti, matky s kočíkmi majú vyšliapanú cestu v tráve. Situácia nie je dobrá 

a viacero obyvateľov dlhodobejšie apeluje na to, aby sa s tým niečo začalo robiť. Faktom je, že 

investori nezrealizovali chodník z Polygónu, vieme sa z toho poučiť pre ďalšie výstavby zón, 

ale s touto situáciou treba dnes niečo robiť. V uplynulom období bola zrealizovaná rozsiahla 

bytová výstavba v lokalite Pod Kopcami bez vybudovania nových peších prepojení 

s existujúcou sieťou chodníkov na ulici Malacká.  

V súčasnosti  je možné sa dostať chodníkom z uvedenej lokality len po okrúhlu križovatku pri 

závode Volkswagen.  

V júni 2023 bolo zastupiteľstvom schválené uznesenie č. 81/2023, na základe ktorého mestský 

úrad obstaral štúdiu realizovateľnosti projektu nových peších prepojení z lokality Pod Kopcami 

(Polygón) s existujúcou sieťou chodníkov v meste Stupava. Na jeseň roka 2023 bola štúdia 

https://www.youtube.com/watch?v=KFHaB8SLFKw&t=3435s
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spracovaná a jej výsledkom bol návrh spracovať nový chodník popri ceste I/2 od autobusovej 

zastávky pri Volkswagene popri ceste I/2 s napojením na existujúci chodník pri križovatke ulíc 

Malacká – Pod vŕškom. 

Predmetom tohto uznesenia je obstaranie projektovej dokumentácie pre územné rozhodnutie 

a pre stavebné povolenie a zároveň obstaranie inžinierskej činnosti pre získanie územného 

rozhodnutia a stavebného povolenia spolu s majetkovoprávnym vyporiadaním dotknutých 

pozemkov. Toto uznesenie nepojednáva o ďalších krokoch, čo je samotné financovanie 

výstavby. Ide len o projektovú prípravu. 

Mestská rada v Stupave dňa 02.05.2024 po prerokovaní materiálu odporúča MsZ schváliť 

materiál v zmysle Návrhu uznesenia. 

Ing. Klačmanová uviedla, že k uzneseniu nemá pripomienky, ale chcela sa spýtať k formulácií 

„MsZ schvaľuje uložiť prednostke obstarať vypracovanie“.  

Ing. Mgr. Baligová uviedla, že by to mohlo byť formulované aj ako „ukladá prednostke“. 

S oboma variantami súhlasí.  

Mgr. Novisedlák, MBA uviedol, že ďalšie uznesenia a úlohy sa už budú ukladať MsÚ, nie 

prednostke lebo sme sa na to s kontrolórkou pozerali a je to MsÚ, ktorý plní uznesenia MsZ. 

Prednosta to zabezpečuje. Keď sa vrátime do roku 2014 kedy sa celý Polygón menil na bývanie, 

vtedy stačilo urobiť jednoduchú vec, a to, že by sa kolaudácia objektov naviazala na 

vybudovanie chodníka, a to sa nestalo. Zostalo nám tu množstvo nešťastných ľudí, ktorí sa pešo 

nevedia dostať do Stupavy. Je to teraz na našich pleciach a my sme na to v tom roku 

upozorňovali. 

Mgr. Kohútek dal pozmeňovací návrh na zmenu návrhu uznesenia na „Mestské zastupiteľstvo 

v Stupave ukladá mestského úradu obstarať vypracovanie...“ 

Ing. Lacka uviedol, že ľudia, ktorí si tam kupovali nehnuteľnosti boli šťastní lebo boli 

prezentované ako veľmi výhodné. Obyvatelia tej zóny by mohli urobiť aj zbierku na ten 

chodník lebo bolo určite zohľadnené v cene nehnuteľnosti, že tam nie je chodník.  

JUDr. Haulík uviedol, že možno by bolo najlepšie, aby sme čím skôr pristúpili k tomu novému 

ÚP lebo jeho súčasťou je aj mapa podmieneného rozvoja, kde sú tieto veci vyriešené. Je presne 

uvedené, že táto a táto lokalita – tu je možné stavať len po splnení podmienok (pokiaľ sa 

vybudujú siete, cesty, chodníky, infraštruktúra, atď.), inak nie. Toto keby sme mali v tom čase, 

tak by tento problém nebol. Niečo sa tu vybudovalo a vedeli sme, že tieto problémy prídu. 

Podporí tento materiál, ale so zaťatými zubami. 

Ing. Kollaroci, MBA uviedol, že rozumie vzniknutej situácií, ktorá vznikla avšak narážame na 

to, že občania, ktorí prišli k lacnejším nehnuteľnostiam sú takí istí spoluobčania ako všetci 

ostatní. Pôvodní obyvatelia mesta sa sťažujú, že sa investuje len do nových lokalít, nových ciest 

a nových chodníkov. Na rekonštrukciu existujúcich nezostáva dostatok financií. Nemohli by 

títo obyvatelia prispieť zbierkou? Ideme sanovať niečo, čo nespôsobila Stupava. 

Mgr. Novisedlák, MBA uviedol, že spôsobili to vtedajší poslanci a vtedajšie vedenie mesta 

Stupava.  

 

UZNESENIE č. 9/2024 

 

z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Stupave, konaného dňa 15. februára 2024 v 

Stupave 

 

k bodu Návrh - Obstaranie a spracovanie projektu pre územné rozhodnutie a stavebné 
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povolenie pre chodník z lokality Pod Kopcami (Polygón) po existujúci chodník  v meste 

Stupava pri ulici Pod Vŕškom 

 

Mestské zastupiteľstvo v Stupave 

ukladá 

mestského úradu obstarať vypracovanie projektu pre územné rozhodnutie, stavebné povolenie 

a inžiniersku činnosť pre chodník z lokality Pod Kopcami (Polygón) po existujúci chodník v 

meste Stupava pri ulici Pod Vŕškom.  

Termín: Do 6 mesiacov od schválenia tohto uznesenia 

HLASOVANIE z celkového počtu 16 poslancov: 

ZA – 13 poslancov (Draškovič, Ing. Haldová, JUDr. Haulík, Mgr. Horecký, Jánošíková,  

MVDr. Kazarka, Ing. Klačmanová, Mgr. Kohútek, Ing. Kollaroci, MBA, Ing. Kušnír, Ing. 

Lacka, Ing. Polakovič, LL.M., MBA, Ing. Vigh) 

PROTI – 0 poslancov 

ZDRŽALI SA – 2 poslanci (Bc. Katona, Ing. Smeja, PhD.) 

NEHLASOVAL – 0 poslancov 

NEPRÍTOMNÝ – 1 poslanec (Ing. Dzvoník) 

 

Ad 10) Návrh - Spracovanie dopravno-kapacitného posúdenia (DKP) pre centrálnu 

dopravnú os mesta Stupava tvorenú ulicami Malacká – Hlavná 

Odkaz na videozáznam k bodu 10) 

Ing. Kušnír uviedol, že sa uvažuje nad zmenou riadenia dopravy v uvedenej križovatke. 

Podnetov na to, aby sa spracovalo dopravno-kapacitné posúdenie je viacero. Na komisií 

výstavby a dopravy sme mali túto tému mali už viac krát a zhodli sme sa na tom, že pre ďalšie 

riešenie celkovej dopravnej situácie v meste by bolo potrebné mať základný dokument, na 

základe ktorého by sa vedelo pokračovať vo viacerých úpravách. Napr. križovatka 

Marcheggská-Hlavná, oblasť terminálu autobusovej stanice, výstavba Lidl a priľahlých 

križovatiek.  

 

Mestu Stupava pri riešení projektov v dopravnej infraštruktúre chýba základný podklad, ktorým 

je generel dopravy. Generel dopravy je rozsiahly materiál po odbornej a technickej stránke 

a taktiež je náročný z hľadiska času v dĺžke jeho prípravy a z hľadiska financií vo výške ceny 

za jeho zrealizovanie. Jedným z podkladov, ktoré slúžia na zhotovenie generelu dopravy je 

dopravno – kapacitné posúdenie. Na základe dopravno - kapacitného posúdenia sa už dá 

rozhodovať pri príprave parciálnych projektov dopravnej infraštruktúry. Mesto Stupava 

potrebuje existenčne vyriešiť celý prieťah cesty I/2 centrom mesta, ktorého sa týka samotná 

doprava ale aj plánované úpravy cestnej komunikácie akými sú napr. vodorovné dopravné 

značenia pre riadenie križovatiek, resp. vplyv nových projektov súkromných investorov 

napojených na túto komunikáciu. Pôvodné uznesenie na MsR bol zámer aj obstarať tento 

dopravno-kapacitný prieskum. V tom návrhu máte aj mapku a prezentáciu, ide to od Mlynskej 

až po Polygón, dotýka sa to viacerých križovatiek. Výsledok tohto DKP sa použije pre všetky 

uvažované investície. Pre financovanie realizácie DKP sa odporúča preveriť, resp. určiť spôsob 

verejno – súkromného partnerstva, kedy by sa finančne na spracovaní DKP spoločne podieľali 

súkromní investori a mesto Stupava. 

Z predbežného prieskumu sa priemerná hodnota PHZ pohybuje na úrovni 32.000,- EUR bez 

DPH. 

https://www.youtube.com/watch?v=KFHaB8SLFKw&t=4133s
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Uznesenie navrhuje upraviť tak, že „Mestské zastupiteľstvo v Stupave odporúča primátorovi 

mesta Stupava vyvolať rokovanie s potenciálnym investorom pre prípravu vypracovania 

dopravno – kapacitného posúdenia centrálnej dopravnej osi mesta Stupava tvorenej ulicami 

Malacká a Hlavná.“ Ide o to, aby sa prerokovala možnosť financovanie celého toho DKP. 

Cieľom je aby sa DKP v čo najkratšom čase obstaralo. Mestu Stupava pri riešení projektov v 

dopravnej infraštruktúre chýba základný podklad, ktorým je generel dopravy. Generel dopravy 

je rozsiahly materiál po odbornej a technickej stránke a taktiež je náročný z hľadiska času v 

dĺžke jeho prípravy a z hľadiska financií vo výške ceny za jeho zrealizovanie. Jedným z 

podkladov, ktoré slúžia na zhotovenie generelu dopravy je dopravno – kapacitné posúdenie. Na 

základe dopravno - kapacitného posúdenia sa už dá rozhodovať pri príprave parciálnych 

projektov dopravnej infraštruktúry. Oblasť Záhumenská, Železničná, Zdravotníka a Školská sa 

už DKP robilo kvôli predajni Lidl.  

Mgr. Novisedlák, MBA poprosil Ing. Kušníra, aby bol prítomný na rokovaní s investorom. 

S potenciálnym investorom – je to veľmi všeobecné poňatie. Potrebujem vedieť, kto je 

potenciálny investor.  

Ing. Kušnír je pripravený byť na rokovaní a áno vedel by zadefinovať potenciálnych investorov. 

Občianska návšteva Ing. Voda uviedol, že by rád upozornil poslanca Ing. Kušníra, že zabudli 

uviesť termín, ku ktorému by mala byť úloha plnená. Rád by upozornil poslancov na to, že 

voľakedy dával návrh úlohy, pri úlohách, ktoré sú dlhodobejšieho charakteru alebo majú viac 

krokov, aby bola vyhodnocovaná úloha v postupnosti jednotlivých krokov, aby ste mali obraz 

o tom, čo sa deje a zároveň percentuálne vyhodnocovanie úlohy. Odporúča, aby trvali na 

priebežnom hodnotení úloh. Táto úloha má stále svoje opodstatnenie a je platná z roku 2016.  

Mgr. Novisedlák, MBA uviedol, že MsZ nemôže dávať primátorovi úlohy, čiže je zvedavý ako 

sa s tým hlavná kontrolórka vyporiada. MsZ nemôže dávať primátorovi úlohy a ani termín.  

Občianska návšteva Ing. Voda uviedol, že bola zmenená úloha a upozornil, že keď sa dávajú 

úlohy, majú sa dávať aj s termínom. Chcel upozorniť poslancov na niečo, čo voľakedy 

existovalo a fungovalo.  

Mgr. Novisedlák, MBA uviedol, že sme tu ako samospráva viazaní zákonmi. Niekde sa dá dať 

termín a niekde nie.  

 

STANOVISKO MESTSKEJ RADY: 

Mestská rada v Stupave dňa 05.02.2024 po prerokovaní materiálu odporúča MsZ schváliť 

materiál v zmysle Návrhu uznesenia. 

 

KOMISIA VÝSTAVBY A DOPRAVY: 

Materiál bol prerokovaný dňa 20.11.2023 na zasadnutí Komisie výstavby a dopravy, ktorá 

súhlasí so zámerom obstarať komplexnú DKP formou verejno-súkromného partnerstva.  

 

UZNESENIE č. 10/2024 

 

z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Stupave, konaného dňa 15. februára 2024 v 

Stupave 

 

k bodu Návrh - Spracovanie dopravno-kapacitného posúdenia (DKP) pre centrálnu 

dopravnú os mesta Stupava tvorenú ulicami Malacká - Hlavná 
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Mestské zastupiteľstvo v Stupave 

odporúča 

primátorovi mesta Stupava vyvolať rokovanie s potenciálnym investorom pre prípravu 

vypracovania dopravno – kapacitného posúdenia centrálnej dopravnej osi mesta Stupava 

tvorenej ulicami Malacká a Hlavná. 

 

HLASOVANIE z celkového počtu 16 poslancov: 

ZA – 15 poslancov (Draškovič, Ing. Haldová, JUDr. Haulík, Mgr. Horecký, Jánošíková, Bc. 

Katona, MVDr. Kazarka, Ing. Klačmanová, Mgr. Kohútek, Ing. Kollaroci, MBA, Ing. Kušnír, 

Ing. Lacka, Ing. Polakovič, LL.M., MBA, Ing. Smeja, PhD., Ing. Vigh) 

PROTI – 0 poslancov 

ZDRŽAL SA – 0 poslancov 

NEHLASOVAL – 0 poslancov 

NEPRÍTOMNÝ – 1 poslanec (Ing. Dzvoník) 

 

Ad 10.1) Návrh na schválenie financovania na vypracovanie projektovej dokumentácie 

pre projekt výstavby multifunkčného ihriska vrátane pumptracku, mobiliáru a osvetlenia 

na Železničnej ulici v Stupave 

Odkaz na videozáznam k bodu 10.1) 

Rudolf Draškovič uviedol, že Komisia školstva a športu pri Mestskom zastupiteľstve v Stupave 

sa začala od minulého roka zaoberať myšlienkou vybudovania priestoru pre deti a mládež, kde 

by mohli športovať a inak tráviť voľný čas. V Stupave priestor pre staršie deti/mládež absentuje 

a je nielen potreba ale aj záujem o zriadenie priestoru/areálu pre túto vekovú hranicu detí.  

Členovia komisie sa inšpirovali plochami, ktoré sú vybudované v Záhorskej Bystrici a v 

Lozorne. Z ich rokovaní vzišiel aj návrh, aby priestor obsahoval aj pumptrackové ihrisko. 

Komisia spoločne vybrala možnú plochu na prípadnú realizáciu areálu a to plochu v okolí 

bývalej železničnej stanice v Stupave na ulici Železničná, čo predstavujú plochy p. č.  164/20, 

164/18 reg. „C“, ktoré sú vo vlastníctve mesta Stupava. Komisia sa stretla s prednostkou z MČ 

Záhorská Bystrica, aby získala informácie o celom procese prípravy a samotnej výstavby 

voľnočasového areálu, ktorý bol vybudovaný v Záhorskej Bystrici. 

Aj z týchto poznatkov sa stanovila suma na prípravu projektovej dokumentácie na vybudovanie 

areálu.  

Komisia Uznesením č.01.16.01.2024KŠaŠ odporučila predsedovi komisie pripraviť návrh na 

MsZ na vyčlenenie financií  na projektovú dokumentáciu na voľnočasový areál pri železničnej 

stanici v Stupave.  

Rudolf Draškovič uviedol, že by sme chceli, aby sa na to urobil projekt a vyčlenilo sa na to 

15.000,- EUR.  

Ing. Kollaroci, MBA uviedol, že je to chvályhodný zámer v súlade s predvolebnými cieľmi 

poslancov za Mást. Je tu jeden zásadný problém, a to finančný. V rozpočte nie je ani 1 EUR 

voľné. Bolo navrhnuté, aby sa DKP riešilo v spolupráci s súkromným investorom. Skúsme sa 

rozprávať o tom, či by nejaký partner nezainvestoval do tohto nakoľko nemáme voľných 

15.000,- EUR.  

Mgr. Novisedlák, MBA uviedol, že sme s touto sumou počítali v celkových projektoch. Možno 

to nebude tých 15.000,- EUR. Ak bude vôľa MsZ, stretneme sa s tým pánom, ktorý nám 

zasimuluje, čo by tam bolo možné umiestniť. Vypracovala by sa PD, aby sme to mohli urobiť 

na ohlášku a následne by sme čakali na výzvu alebo by sme to robili postupne ako skladačku. 

Nie je to dodatočná záťaž na rozpočet. 

https://www.youtube.com/watch?v=KFHaB8SLFKw&t=4853s
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Ing. Mgr. Baligová uviedla, že s touto sumou počítame, keď sme robili predbežný nápočet. 

Treba si povedať, čo Stupava ponúka teenagerom ako voľnočasové aktivity? Cieľom je rozdeliť 

to na jednotlivé SO, aby sme to vedeli aj postupne vyobstarávať. 

Ing. Lacka uviedol, že sme si túto vec s vedúcou EO odkonzultovali, ale chce upozorniť, že 

treba pri podávaní návrhov uznesení rátať s tým, že je tu dosah na rozpočet. Treba zvažovať 

zámery, ktoré sa na toto viažu. 

Mgr. Novisedlák, MBA uviedol, že my tu nemáme pre teenagerov a mladých ľudí nič, kde by 

sa mohli stretnúť a bolo by dobré využiť tú plochu. Je dostatočne veľká a dobre prístupná. 

Napojíme to na osvetlenie. Pumptracková dráha v Záhorskej Bystrici stála 100.000, EUR, ale 

my budeme čakať na nejakú výzvu. Je lepšie, aby sme boli na to pripravení. 

Bc. Katona uviedol, že vzhľadom k tomu, že chýba takýto priestor pre mládež, podporí tento 

projekt. Čo sa týka workoutového ihriska v areáli školy, ktorý bude uzatvorený, spýtal sa, či by 

nedávalo zmysel toto workoutové ihrisko premiestniť k takejto dráhe, kde by bolo voľne 

dostupné.  Púšťame sa mnohokrát do nových projektov len bojí sa toho, že je tu riziko toho, že 

vybudujú sa športoviská a následne nie sú financie na ich udržiavanie. Aj tieto verejné plochy 

si budú vyžadovať pravidelnú údržbu? Myslí sa na to v tom projekte? 

Ing. Mgr. Baligová uviedla, že sme hovorili s primátorom aj komisiou, že chceme do toho 

zapojiť prvok participatívneho plánovania, kde obyvatelia môžu vyjadriť to, čo by najviac 

chceli podporiť. My sa prikláňame k tomu zohľadniť požiadavky obyvateľov. Uprednostníme 

čerpanie cudzích zdrojov. Workoutové prvky v areáli školy – riaditeľka to už komunikovala 

smerom na mesto, že nemá vekovú kategóriu, ktorá by to využívala, čiže je pripravená nám to 

poskytnúť a premiestniť to inde. Je to možno hudba budúcnosti, keď mesto Stupava vybuduje 

kvalitné športoviská a automaticky bez správy to nejde. Možno v budúcnosti je otázka na stole, 

vybudovať v meste organizáciu, ktorá bude spravovať tie športoviská.  

P. Draškovič uviedol, že dlho sme hľadali vhodnú plochu. Inšpirovali sme sa aj inými mestami. 

Na ZŠ sú určité športoviská, ktoré môžu fungovať v režime doobeda a budú voľné pre 

verejnosť, ale tento voľnočasový priestor pre deti a mládež má byť voľne dostupný, to je 

zámerom.  

Ing. Klačmanová uviedla, že je rada, že prišiel niekto s týmto návrhom. Spýtala sa k formulácií 

tohto uznesenia, či nie je potrebné uložiť úlohu MsÚ.  

Mgr. Hricová uviedla, že je to dobre v oboch prípadoch.  

Ing. Kušnír uviedol, že túto myšlienku považuje za dobrú, ale zdrží sa pri hlasovaní lebo noví 

poslanci majú svoje predstavy, povedali sme si, že Stupava potrebuje riešiť dopravu a nie školy, 

škôlky a ihriská a toho sa bude držať. Keď pripravuje uznesenia, snaží sa dodržať postup. Teraz 

nám pristál projekt priamo na MsZ, doteraz sme o ňom veľmi nepočuli. Treba povedať, že 

nejaký iný projekt nebude lebo bude toto. Hovorili sme, že 100.000,- EUR, ktoré máme 

vyčlenené na projekty bude málo. Treba tento projekt urobiť, ale treba si povedať aké sú priority 

mesta. Tých možností je tu veľa, ale poďme hovoriť o navýšení financií na projektovú prípravu. 

Zdrží sa pri hlasovaní, aj keď to považuje za dobrú myšlienku. 

Ing. Smeja, PhD. uviedol, že pred 4-5 rokmi prišla iniciatíva urobiť podobné ihrisko v inej 

lokalite a ten návrh bol rozpracovaný do takého štádia, že ten návrh prešiel aj verejným 

prerokovaním, prešlo to komisiou, MsR, štúdia je schválená MsZ a celá dokumentácia leží na 

MsÚ. Dokedy to budeme takto robiť? Vždy prídeme s nejakou novou myšlienkou 

a nedokončíme to, čo sme začali. Uviedol, že predchádzajúci návrh ihriska na Budovateľskej 
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bol jeho nápad, nejde o ješitnosť, ale keď sme začali niečo, dotiahnime to do záveru. Je to super 

nápad a hodí sa to do tej zóny, ale dotiahnime veci začaté v minulosti.  

Bc. Katona uviedol, že bude reagovať na pripomienku ohľadom ihriska na Budovateľskej, je to 

jedna z mála plôch, ktoré nemá nejaké špecifické využitie, sú tam 2 futbalové brány a problém 

bol v tom, že sa to tam obyvateľom nepozdávalo. Výrazne by tam stúpol počet ľudí. Tento 

priestor pri Železničnej stanici je vhodnejší, nakoľko je ďalej od obytnej zóny.  

P. Jánošíkova poďakovala p. Draškovičovi, že sa tomuto venuje a myslí na mládež a na deti 

a podporí ho. 

Ing. Kollaroci, MBA uviedol, že je to chvályhodný návrh, ale bolo by vhodné, aby to prešlo 

cez MsR. Spýtal sa, či by to nestiahol, aby to išlo cez MsR, kvôli širšej diskusií. Ak nie je 

ohrozená potencionálna žiadosť o eurofondy, poprosil, či by sa to dalo presunúť až na aprílové 

MsZ. Preskočil sa určitý krok.  

Ing. Klačmanová uviedla, že tá lokalita je dobrá aj z toho hľadiska, že je bližšie pre deti z Mástu 

a podporí tento projekt.  

 

UZNESENIE č. 11/2024 

 

z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Stupave, konaného dňa 15. februára 2024 v 

Stupave 

 

k bodu Návrh na schválenie financovania na vypracovanie projektovej dokumentácie 

pre projekt výstavby multifunkčného ihriska vrátane pumptracku, mobiliáru a 

osvetlenia na Železničnej ulici v Stupave 

 

Mestské zastupiteľstvo v Stupave 

schvaľuje 

obstaranie vypracovania projektovej dokumentácie pre projekt výstavby multifunkčného 

ihriska vrátane pumptracku,  mobiliáru a osvetlenia na Železničnej ulici na pozemkoch parciel 

č. 164/20, 164/18 reg. „C” v katastrálnom území Stupava v sume 15 000,00 EUR. 

 

HLASOVANIE z celkového počtu 16 poslancov: 

ZA – 12 poslancov (Draškovič, Ing. Haldová, JUDr. Haulík, Mgr. Horecký, Jánošíková, Bc. 

Katona, Ing. Klačmanová, Mgr. Kohútek, Ing. Kollaroci, MBA, Ing. Lacka, Ing. Polakovič, 

LL.M., MBA, Ing. Vigh) 

PROTI – 0 poslancov 

ZDRŽALI SA – 3 poslanci (MVDr. Kazarka, Ing. Kušnír, Ing. Smeja, PhD.) 

NEHLASOVAL – 0 poslancov 

NEPRÍTOMNÝ – 1 poslanec (Ing. Dzvoník) 

 

Ad 11) Návrh na poskytnutie dotácií z rozpočtu mesta Stupava na rok 2024 v zmysle 

Všeobecne záväzného nariadenia č. 2/2023, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné 

nariadenie mesta Stupava č. 5/2022, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné 

nariadenie mesta Stupava č. 3/2015, ktorým sa určuje postup poskytovania dotácií z 

rozpočtu mesta Stupava 

Odkaz na videozáznam k bodu 11) 

Ing. Tomkovičová uviedla, že predkladáme Návrh na poskytnutie dotácií z rozpočtu mesta 

Stupava na rok 2024 v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia č. 2/2023, ktorým sa mení a 

dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mesta Stupava č. 5/2022, ktorým sa mení a dopĺňa 

Všeobecne záväzné nariadenie mesta Stupava č. 3/2015, ktorým sa určuje postup poskytovania 

https://www.youtube.com/watch?v=KFHaB8SLFKw&t=6395s
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dotácií z rozpočtu mesta Stupava. Príloha č. 1 obsahuje zoznam žiadostí o dotácie a prehľad 

poskytnutých dotácií za roky 2016 - 2023 z rozpočtu mesta Stupava a návrh pridelenia dotácií 

na rok 2024. Návrh dotácií na rok 2024, tak ako je uvedený v prílohe č. 1, bol prerokovaný a 

navrhnutý na pracovnej porade poslancov Mestského zastupiteľstva v Stupave, ktorá sa 

uskutočnila dňa 24.01.2024 na Mestskom úrade Stupava.   

Príloha č. 2 obsahuje zoznam žiadostí o dotácie a prehľad poskytnutých dotácií za roky 2016 - 

2023 z rozpočtu mesta Stupava a návrh pridelenia dotácií na rok 2024. Návrh dotácií na rok 

2024, tak ako je uvedený v prílohe č. 2, bol prerokovaný a navrhnutý na Mestskej rade 

v Stupave, ktorá sa uskutočnila dňa 05.02.2024 na Mestskom úrade Stupava.    

V  lehote do 31.10.2023, stanovenej vo VZN, bolo doručených 33 žiadostí. Jedna žiadosť 

občianskeho združenia Šarkan tím bola doručená po lehote.  

V rozpočte na rok 2024 je na čerpanie dotácií schválená finančná čiastka vo výške 35.000,00 

€. 

Materiál bol prerokovaný na pracovnom rokovaní poslancov, následne na MsR, kde bola 

vypracovaná alternatíva 2.  

Ing. Vigh sa spýtal na dôvod nového návrhu z MsR.  

Ing. Smeja, PhD. uviedol, že by sme radi podporili futbalistov. Pridelená suma z pracovnej 

porady sa nám zdala nízka oproti iným športovcom. Financie z HC TATRAN a Dobrovoľného 

hasičského zboru sme prihodili FKM Stupava. Pri hasičoch bol dôvod ten, že minulý rok sme 

im dali 20.000,- EUR na zánovné auto. Nechceli sme vyslovene ukrajovať hádzanárom, ale 

zároveň sme chceli podporiť futbalistov. Zdá sa nám to také spravodlivejšie. 

Ing. Kollaroci, MBA uviedol, že v pôvodnom návrhu vzhľadom na počet členov by futbalisti 

dostali dotáciu na jedného člena 8,8 EUR, hádzanári 16,8 EUR, čiže až dvojnásobok, preto sa 

stotožnil s alternatívou 2. Futbalisti by dostali dotáciu na jedného člena 12,5 EUR, hádzanári 

15,13 EUR. Aj po tejto zmene majú hádzanári o 3 EUR na hlavu viac. Je to spravodlivejšie.  

Ing. Klačmanová uviedla, že sa zúčastnila oboch porád, aj porady poslancov aj MsR a na porade 

poslancov sa zúčastnilo viac poslancov ako na MsR. Na dotáciu pre futbalistov zareagoval aj 

Dominik Katona, reagovali aj hádzanári, na čo ich upozornila, že je to nefér, že ostatné 

občianske združenia nemajú možnosť vyjadrovať sa k prerozdeľovaniu financií a majú výhodu, 

že sú poslancami. Bc. Katona reagoval, že zoberme hasičom a dajte futbalistom a keď som sa 

ho opýtala ako funguje Dobrovoľný hasičský zbor, tak povedal, že nevie. Odporučila som mu 

zistiť si to. Hasiči nedostávajú žiaden plat za to, že nám pomáhajú. Tá pripomienka, že hasiči 

dostali 25.000,- EUR na auto, chcela by pripomenúť, že to auto je v majetku mesta. Zakúpili 

ho za 37.500,- EUR a zhodnotili na 70.000 – 80.000,- EUR z vlastných zdrojov a dotácií, ktoré 

mali možnosť získať na lepšie vybavenie toho auta. Zo zákona každá obec nad 500 obyvateľov 

musí mať mestskú zásahovú jednotku. Tých 500,- EUR, ktoré ste im navrhli zobrať majú na 1 

prilbu. Keď bola poľadovica, pokazilo sa na VPS auto a na FB sa písalo, že si môžete prevziať 

posýpaciu soľ a v tom čase hasiči vyťahovali autá z priekopy, preto si myslí, že je nefér brať 

im tento príspevok pretože ten príspevok dávajú na vybavenie, ktoré používajú pri záchrane. 

Mgr. Horecký uviedol na reakciu Ing. Kollarociho, MBA, že ráta členskú základňu hádzanárov 

a futbalistov, tak ako by vyrátal tú základňu tých požiarnikov, ktorí sú pre každého občana tohto 

mesta. Tiež to bude na každého 8,- EUR? Je scestné zobrať hasičom na úkor futbalu, ktorí sú 

pre každého jedného občana, 15.000 ľudí čaká na hasičov a bude možno potrebovať hasičov.  

Mgr. Novisedlák, MBA poprosil vedúcu ekonomického oddelenia o upresnenie napojenia DHZ 

na mestský rozpočet. Robia to vo svojom voľnom čase, všetka česť. 

Ing. Tomkovičová uviedla, že na rok 2024 sú napojení na mestský rozpočet v čiastke 34.000,- 

EUR. Je v tom celá údržba, celý chod – PHM, svietenie, energie, ide o výdavky na spotrebu.  

Ing. Klačmanová uviedla, že tí chlapci to robia ako dobrovoľníci. Uviedla, že futbalisti 

a hádzanári sa nemôžu porovnávať. Hádzanári hrajú celoslovenskú ligu, futbalisti iba nejakú 

regionálnu ligu, čo znamená, že tie náklady sú omnoho vyššie. Všetci platia členské príspevky, 

u vás musia platiť 50,- EUR, je to odstupňované podľa toho koľko súrodencov hrá vo 

futbalovom klube. Máte cez 200.000,- EUR príjem. Futbalisti neplatia nájom za využívanie 
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futbalového ihriska. Hádzanári platia za využitie telocvične nájom, VPS vám kosí trávnik. 

JUDr. Haulík uviedol, že nechce vstupovať do tohto boja a9 ani to dávať na misku váh, ale my 

nikomu neberieme. Na sumu nie je nárok, my tu len dávame. Či im dávame o 500,- EUR viac 

alebo menej, nikto na tie sumy nárok nemá. Nepoužívajme termín zobrať. 500,- EUR nepoloží 

hasičský zbor ani kvôli tomu nezhorí Stupava. 

Ing. Vigh uviedol, že bohužiaľ rozdeľujeme len určitú finančnú čiastku, ktorú by sme sa mali 

snažiť navýšiť, aby k takýmto veciam nedochádzalo. Našou snahou je, aby OZ dostali 

minimálne to, čo dostali minulé obdobie. Napriek tomu došlo k nejakým presunom financií. 

Nemyslí si, že hasičský zbor by mal dostať menej. Futbalisti dostali navýšenie o 50,- EUR 

v pôvodnom návrhu a boli jediní, ktorí dostali navýšenie. Chcel by opraviť pána Kollarociho, 

že hádzanári mali minulý rok 10.000,- EUR. 

Mgr. Novisedlák, MBA uviedol, že myslel, že budeme navyšovať dotácie, ale bez ohľadu na 

náklady nám štát dal rovnaké financie ako v roku 2022. 

Ing. Haldová uviedla, že v druhom rade musíme aj stransparentniť ten proces výberu, aby nešlo 

o formu licitácie. Sú na to rôzne modely, aplikácia eGrant atď. Proces prideľovania treba 

zadefinovať na základe akých kritérií, atď. Bude to asi iniciovať. 

Bc. Katona uviedol, že príde mu to zvrátené, že sme ako poslanci postavení do pozície, že 

musíme nejako deliť tie sumy, keď je nám potom tlmočené, že nemáme potrebné údaje 

a samotný systém žiadostí o dotácie nedáva priestor žiadateľovi ovplyvniť výsledok. Ak 

neaktualizujeme samotné VZN a nepovieme si základné parametre, ktoré môžu ovplyvniť 

žiadatelia a potom pridať aj nejaký priestor na nejaké body navyše od poslancov, tak budeme 

tu v tejto pozícií. Ani dva športové kluby sa nedajú stavať na misku váh. Chceme podporiť deti, 

mládež, ale je to veľmi ťažké zrealizovať. Pre nás sú výdaje tak obrovské, že situáciu nám 

výrazne nezmení ani jedna z alternatív návrhu uznesenia. Veľa OZ nestíha prispôsobovať 

členské narastajúcim výdajom a potom sa rodičia pýtajú prečo máte také a také členské. Iné 

mestá majú vysoké príjmy, Stupava nemá takú možnosť, preto si to musia platiť rodičia.  

Ing. Klačmanová uviedla, že keď Dominik Katona na pracovnej porade navrhol zobrať hasičom 

a dať futbalistom, na koniec prijal na akom princípe fungujú hasiči a na koniec podporil 

alternatívu 1, na MsR prišli poslanci, ktorí sa nezúčastnili pracovnej porady poslancov a navrhli 

alternatívu 2. Bola by rada keby si Dominik Katona stál za tým a akceptoval to vysvetlenie. 

Bc. Katona uviedol, že to nie je pravda. Pokiaľ nepoznáme rozpočet, povedať, že niekto niekde 

neplatí nájom je úplne scestné, keď nepoviem B, C a D. Platí, len v inej podobe, platí si 

komerčné priestory, o ktorých tu na meste nemusí nikto vedieť, platí si energie, upratovačku, 

hospodára, atď., firmy, ktoré robia údržbu.  

Občianska návšteva Ing. Voda uviedol, že je svedkom, že prideľovanie dotácií z rozpočtu mesta 

je veľmi citlivý problém preto navrhuje poslancom, aby uložili MsÚ úlohu o vypracovaní 

nového VZN, ktoré prečíta. Aktualizovať VZN o postupe poskytovania dotácií z rozpočtu 

mesta Stupava tak, aby boli stanovené koeficienty váhových kritérií jednotlivých žiadateľov 

podľa spoločenskej dôležitosti, významu, počtu členov, dĺžke pôsobenia žiadateľa v danej 

oblasti. Postup a spôsob stanovenia váhových kritérií prerokovať s potencionálnymi žiadateľmi 

a následne komisiami MsZ. Návrh k prvému prerokovaniu VZN predložiť MsZ na júnové 

zasadnutie MsZ. Termín závisí od vás. Vyzýva poslancov, osvojí si niekto z vás môj návrh a dá 

o ňom hlasovať? 

Ing. Klačmanová uviedla, že si osvojuje návrh pána Vodu.  

Ing. Kollaroci, MBA uviedol, že mesto Stupava má len 1 rozpočet a nikdy nikto nebude 

spokojný. Uvedomuje si, že naši Dobrovoľní hasiči majú v dotácií -500,- EUR. Každý 

z poslancov dáme 50,- EUR dobrovoľný príspevok a tých 500,- EUR vyzbierame, dokonca aj 

niečo navyše. Po MsZ si vypýta číslo účtu a 50,- EUR pošle. Vyzýva aj ostatných poslancov 

MsZ, aby prispeli hasičom. 

 

UZNESENIE č. 12/2024 
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z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Stupave, konaného dňa 15. februára 2024 v 

Stupave 

 

k bodu Návrh na poskytnutie dotácií z rozpočtu mesta Stupava na rok 2024 v zmysle 

Všeobecne záväzného nariadenia č. 2/2023, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné 

nariadenie mesta Stupava č. 5/2022, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné  

nariadenie mesta Stupava č. 3/2015, ktorým sa určuje postup  

poskytovania dotácií z rozpočtu mesta Stupava 

 

Mestské zastupiteľstvo v Stupave 

schvaľuje 

poskytnutie dotácií z rozpočtu mesta Stupava na rok 2024 v zmysle Všeobecne záväzného 

nariadenia č. 2/2023, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mesta Stupava č. 

5/2022, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mesta Stupava č. 3/2015, 

ktorým sa určuje postup poskytovania dotácií z rozpočtu mesta Stupava:  

 

P. č. Názov žiadateľa Dotácia (€) 

1. arte.via 250,00 

2. Dobrovoľný hasičský zbor Stupava 4 500,00 

3. FKM Stupava 5 050,00 

4. HC Tatran Stupava 9 000,00 

5. HUDBA V ČASE 300,00 

6. Jednota dôchodcov na Slovensku, Základná 

organizácia Stupava 

650,00 

7. Klub slovenských turistov TATRAN STUPAVA 350,00 

8. Lukostrelecký klub Fityfal, o.z. 300,00 

9. Lukostrelecký klub Stupava 200,00 

10. Mástsky potravinový spolok v Stupave 1 500,00 

11. Mástsky sedlácky dvúr 350,00 

12. Mi talents, o.z. 1 000,00 

13. Občianske združenie Maratón 500,00 

14. Občianske združenie Pohodka 350,00 

15. Občianske združenie pri Základnej umeleckej škole 

v Stupave 

600,00 

16. Občianske združenie Stupavská nevädza 1 700,00 

17. Slovenský červený kríž, Miestny spolok Stupava I. 700,00 

18. Slovenský rybársky zväz, Obvodná organizácia 

Stupava 

500,00 

19. Slovenský zväz chovateľov, Základná organizácia 

Stupava 

500,00 

20. Slovenský zväz protifašistických bojovníkov, 

Základná organizácia Stupava 

200,00 

21. Slovenský zväz telesne postihnutých, Základná 

organizácia Stupava 

650,00 

22. Slovenský zväz záhradkárov, Základná organizácia 

Stupava 

1 500,00 

23. SPORT CLUB RUDAR, o.z. 400,00 

24. Stolnotenisový klub PST Stupava 400,00 

25. STUPAVJAN 2 000,00 

26. Školský florbalový klub BOGDAU STUPAVA 350,00 



Strana | 22 

Zápisnica z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Stupave, konaného dňa 15. februára 2024 

27. TEKLA, o.z. 500,00 

28. Tenisový klub TC Stupava 500,00 

29. VEDKO 200,00 

 

HLASOVANIE z celkového počtu 16 poslancov: 

ZA – 14 poslancov (Draškovič, Ing. Haldová, JUDr. Haulík, Jánošíková, Bc. Katona, MVDr. 

Kazarka, Ing. Klačmanová, Mgr. Kohútek, Ing. Kollaroci, MBA, Ing. Kušnír, Ing. Lacka, Ing. 

Polakovič, LL.M., MBA, Ing. Smeja, PhD., Ing. Vigh) 

PROTI – 1 poslanec (Mgr. Horecký) 

ZDRŽAL SA – 0 poslancov 

NEHLASOVAL – 0 poslancov 

NEPRÍTOMNÝ – 1 poslanec (Ing. Dzvoník) 

 

UZNESENIE č. 13/2024 

 

z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Stupave, konaného dňa 15. februára 2024 v 

Stupave 

 

k bodu Návrh na poskytnutie dotácií z rozpočtu mesta Stupava na rok 2024 v zmysle 

Všeobecne záväzného nariadenia č. 2/2023, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné 

nariadenie mesta Stupava č. 5/2022, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné  

nariadenie mesta Stupava č. 3/2015, ktorým sa určuje postup  

poskytovania dotácií z rozpočtu mesta Stupava 

 

Mestské zastupiteľstvo v Stupave 

ukladá 

MsÚ aktualizovať VZN o postupe poskytovania dotácií z rozpočtu mesta Stupava tak, aby boli 

stanovené koeficienty váhových kritérií jednotlivých žiadateľov podľa spoločenskej 

dôležitosti/významu, počtu členov, dĺžke pôsobenia žiadateľa v danej oblasti a pod.. Postup a 

spôsob stanovenia váhových kritérií prerokovať s potencionálnymi žiadateľmi a následne 

komisiami MsZ. 

Návrh k prvému prerokovaniu  MsZ pripraviť na júnové zasadnutie MsZ 

Termín: v texte 

 

HLASOVANIE z celkového počtu 16 poslancov: 

ZA – 10 poslancov (Draškovič, Ing. Haldová, Mgr. Horecký, Jánošíková, Bc. Katona, Ing. 

Klačmanová, Mgr. Kohútek, Ing. Kollaroci, MBA, Ing. Polakovič, LL.M., MBA, Ing. Vigh) 

PROTI – 0 poslancov 

ZDRŽALI SA – 5 poslancov (JUDr. Haulík, MVDr. Kazarka, Ing. Kušnír, Ing. Lacka, Ing. 

Smeja, PhD.) 

NEHLASOVAL – 0 poslancov 

NEPRÍTOMNÝ – 1 poslanec (Ing. Dzvoník) 

 

Ad 12) Majetkové veci 

Ad 12.1) Návrh - zmena uznesenia č. 19/2023 zo dňa 16.02.2023, ktorým bolo schválené 

udelenie súhlasu s umiestnením a vybudovaním stavby distribučného rozvodu NN a 

zriadenie vecného bremena na časti pozemkov v k.ú. Stupava v prospech  

Západoslovenskej distribučnej, a.s. 

Odkaz na videozáznam k bodu 12.1) 

JUDr. Hofmannová, LL.M., MPA, MBA uviedla, že materiál bol predložený dňa 24.01.2024 

https://www.youtube.com/watch?v=KFHaB8SLFKw&t=8274s
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na rokovanie Komisie majetkovej a legislatívno-právnej, ktorá neodporúča MsZ schváliť 

zmena uznesenia č. 19/2023 zo dňa 16.02.2023, ktorým bolo schválené udelenie súhlasu s 

umiestnením a vybudovaním stavby distribučného rozvodu NN a zriadenie vecného bremena 

na časti pozemkov v k.ú. Stupava v prospech Západoslovenskej distribučnej, a.s. Mestská rada 

v Stupave dňa 05.02.2024 po prerokovaní materiálu neodporúča MsZ schváliť materiál.  

JUDr. Haulík navrhuje stiahnuť tento bod z rokovania MsZ, aby sme ho nemuseli zamietnuť. 

Rozumie logike toho, že zaväzovať elektrárne, aby vybudovala pamätnú tabuľu nie je 

najsprávnejšie, ale nemali sme v tom čase inú možnosť. Keď sme schvaľovali uznesenie len 

ZsDis bola žiadateľom. Bolo by lepšie zaväzovať tým investora, ale nemali sme s investorom 

vzťah lebo investor nepodával žiadosť, žiadal cez ZsDis. Trváme na oboch podmienkach. 

Riešenie situácie je také, že pokiaľ investor bude kontaktovať mesto a uzatvorí s mestom 

zmluvu, kde preberie na seba tieto záväzky (tabuľu aj nabíjačku) a bude takáto zmluva 

uzatvorená a bude predložená do MsZ, tak nech je opätovne predložený tento bod aj s tou 

zmluvou a tieto podmienky môžeme z uznesenia vypustiť. Teraz by to nevypúšťal pokiaľ 

nemáme investora pod tým záväzkom. Stiahnime to z rokovania a tento materiál sa predloží 

MsZ opätovne v čase, keď bude zmluva s investorom.  

JUDr. Hofmannová, LL.M., MPA, MBA uviedla, že žiadateľ podal novú žiadosť o zriadenie 

budúceho VB. Oprávneným z VB by sa stal žiadateľ a naše oddelenie tu vidí možnosť v rámci 

riadnej zmluvy o zriadení VB uložiť investorovi tieto podmienky.  

Občianska návšteva Ing. Voda uviedol, že uplynul rok, čo bol tento rok prerokovávaný v MsZ. 

Vtedy navrhol, aby keď sa bude robiť prevlak káblu popod cestu, aby si tam mesto dojednalo 

uloženie chráničky, ak by sa v budúcnosti vyskytla potreba. Je tento námet v zmluve 

dojednaný?  

JUDr. Hofmannová, LL.M., MPA, MBA uviedla, že v zmysle tohto materiálu nemôže byť 

pripravená zmluva o budúcej zmluve nakoľko z toho vzišli dva body, ktoré sa nedajú vykonať 

a táto zmluva smeruje voči ZsDis, nie voči žiadateľovi. Pokiaľ sa neupravia tieto dva body, 

nedôjde k naplneniu a príprava zmluvy o budúcej zmluve o zriadení VB nebude realizovateľná.  

Občianska návšteva Ing. Voda uviedol, že aby tomu rozumel, tak mesto má na pamäti, že by 

bolo vhodné si priložiť tú chráničku a je jedno s kým to bude dojednané.  

JUDr. Hofmannová, LL.M., MPA, MBA uviedla, že to, na čo ste vy upozorňovali bude riešené 

až akonáhle dôjde k dohode o zmluve o zriadení VB.   

 

UZNESENIE č. 14/2024 

 

z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Stupave, konaného dňa 15. februára 2024 v 

Stupave 

 

k bodu Návrh - zmena uznesenia č. 19/2023 zo dňa 16.02.2023, ktorým bolo schválené 

udelenie súhlasu s umiestnením a vybudovaním stavby distribučného rozvodu NN a 

zriadenie vecného bremena na časti pozemkov v k.ú. Stupava v prospech  

Západoslovenskej distribučnej, a.s. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Stupave 

sťahuje 

bod 12.1 z rokovania Mestského zastupiteľstva. 

 

HLASOVANIE z celkového počtu 16 poslancov: 

ZA – 13 poslancov (Draškovič, JUDr. Haulík, Mgr. Horecký, Bc. Katona, MVDr. Kazarka, 

Ing. Klačmanová, Mgr. Kohútek, Ing. Kollaroci, MBA, Ing. Kušnír, Ing. Lacka, Ing. Polakovič, 

LL.M., MBA, Ing. Smeja, PhD., Ing. Vigh) 

PROTI – 0 poslancov 
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ZDRŽALI SA – 2 poslanci (Ing. Haldová, Jánošíková) 

NEHLASOVAL – 0 poslancov 

NEPRÍTOMNÝ – 1 poslanec (Ing. Dzvoník) 

              

Ad 12.2) Návrh - zriadenie budúceho vecného bremena na vybudovanie vjazdu a právo 

prechodu a prejazdu na časti pozemku reg. „C“ KN parc. č. 766/55 v k. ú. Stupava v 

prospech  žiadateľa Stupavská investičná, spol. s r.o. 

Odkaz na videozáznam k bodu 12.2) 

JUDr. Hofmannová, LL.M., MPA, MBA uviedla, že materiál bol predložený do Komisie 

výstavby a dopravy. Komisia odporúča v rámci prebiehajúceho stavebného konania investorovi 

odsúhlasiť schválenie vecného bremena pre výstavbu vjazdu k stavbe s podmienkou preriešenia 

plochy na parc.č. 766/52, 766/1, ktorá je v súčasnosti využívaná na parkovanie. Komisia 

odporúča, aby investor dodržal stanovisko OVŽP-18828/1622/202-UHL z 14.6.2023 a 

vypracoval variantné riešenia danej plochy  s funkciou parkovania. Zároveň komisia odporúča, 

aby verejné parkovisko bolo financované zo strany investora, resp. boli na neho naviazané 

financie z príspevku na rozvoj.   

Materiál bol predložený dňa 24.01.2024 na rokovanie Komisie majetkovej a legislatívno-

právnej, ktorá neodporúča MsZ schváliť zriadenie budúceho vecného bremena na vybudovanie 

vjazdu a právo prechodu a prejazdu na časti pozemku reg. „C“ KN parc. č. 766/55  v k. ú. 

Stupava, v prospech Stupavská investičná, spol. s r.o.  

Mestská rada v Stupave dňa 05.02.2024 po prerokovaní materiálu neodporúča MsZ schváliť 

materiál.   

Ing. Kušnír uviedol, že ako komisia sme sa vyjadrili kladne, prejednávali sme dlhoročnú 

problematiku pripravovanej výstavby na námestí lebo je v záujme, aby tvár miesta sa dostala 

do úrovne, akú si Stupava zaslúži. Včera alebo predvčerom dostal e-mail ohľadom tejto 

problematiky, kde to bolo zoširoka popísané z rôznych pohľadov, najmä pohľad investora aj čo 

sa týka tohto uznesenia. Nie je s tým stotožnený, ale má pocit, či tu nehrozí, že vývoj a rozvoj 

na námestí máme my poslanci v moci. Jeho názor na danú problematiku sa vzťahuje k ďalšej 

problematike amfiteátra a pod. Jeho návrh je, aby aj toto uznesenie bolo stiahnuté a dala sa 

úloha mestu vstúpiť do rokovania o možnosti riešenia nového amfiteátra s tým, že treba 

diskusiu rozšíriť. Musí to byť niečo poriadne vyrokované. Vidí v tom možné riešenie. 

MVDr. Kazarka uviedol, že je mu ľúto, že investor, ktorý ide robiť projekt takéhoto rozsahu si 

nenájde čas, aby prišiel na MsZ a niektoré veci nám objasnil. Nedával by to do kontextu 

s Borníkom. 

Ing. Klačmanová uviedla, že by to tiež neprepájala. Chcela by poukázať na prílohu (strana 5), 

kde môžete názorne vidieť riešenie parkovania v tomto projekte. Takéto parkovanie tam nie je 

možné. Tá budova je postavená na hranicu mestského pozemku a vstup žiada tam, kde sa čaká 

v rade na zmrzlinu. Bude tam mať právo prechodu. V projekte je zakreslených 16 bytových 

objektov, ale parkovacích miest je 5, a to ešte nepokrýva polyfunkciu, kde má byť reštaurácia  

a fitness centrum. Neodporúča schváliť tento návrh. 

JUDr. Haulík uviedol, že vysvetlí prečo to komisia neodporučila. Nie je právo ani žiadateľ nemá 

nárok, aby mu mesto dalo alebo nedalo VB. Mesto nie je teraz v postavení poskytovania služby, 

mesto sa spáva ako majiteľ. Mesto má právo posudzovať komu dáva VB. Keď ide o žiadateľa, 

ktorého sme požiadali o prístup k naším nehnuteľnostiam, ktoré sú v havarijnom stave a ktoré 

treba okamžite sanovať, cez pozemok žiadateľa, povedal, že nám VB nedá (to hovorí už 10 

rokov), navyše pritvrdil a žiada od nás, aby sme si svoje nehnuteľnosti, ku ktorým nemáme 

vďaka nemu prístup, zbúrali. Prebieha tam súdne konanie, ktorého predmetom je uplatnený 

nárok mesta, aby malo prístup k svojim vlastným nehnuteľnostiam, ktoré tam za tých 10 rokov 

chradnú a nechceme nič iné od majiteľa pozemkov, iba aby nám dal vecné bremená. Rovnaký 

žiadateľ potom príde a žiada VB od mesta a žiada prístup k svojim nehnuteľnostiam, ktoré sú 

v zlom stave. Ak žiadateľ niečo od mesta chce, mal by sa k mestu aj adekvátne správať. Pri 

takýchto žiadostiach sa hodnotia aj širšie vzťahy. Boli sme schopní akceptovať to, že nám 

https://www.youtube.com/watch?v=KFHaB8SLFKw&t=8658s


Strana | 25 

Zápisnica z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Stupave, konaného dňa 15. februára 2024 

žiadateľ nechce dať VB 10 rokov, 10 rokov sa s nami súdi pritom ho to nič nestojí lebo tie 

pozemky majú 8200 m2 a my sme žiadali len 1500 m2 obmedziť VB a napriek tomu nebol 

ochotný nám dať tie VB, ešte navyše dal aj protižalobu, aby sme si my svoju nehnuteľnosť 

zbúrali. Požaduje určitú rozumnú mieru čo nám, to dostanete aj naspäť. Nikto nemá nič proti 

tomu, aby bola stavba postavená, ale nemôžeme dávať VB každému vždy automaticky, navyše 

tomu, kto nechce dať VB mestu.  

Občianska návšteva pán Peter Rehorovský uviedol, že by ich chcel upozorniť na 2 veci. Táto 

budova nespĺňa štúdiu CMZ (objemové navýšenie o 15%), táto budova vysoko prekračuje tieto 

limity. Parkovacie boxy – 16 áut tam dostanete možno, ak to bude Fiat 500, to je nemysliteľné, 

aby tam bolo 16 parkovacích miest lebo 16 bytových jednotiek je v projekte. Pri tomto projekte 

nie sú splnené základné veci. 

 

Návrh uznesenia:  

Mestské zastupiteľstvo v Stupave 

sťahuje  

bod 12.2 z rokovania Mestského zastupiteľstva 

 

HLASOVANIE z celkového počtu 16 poslancov: 

ZA – 4 poslanci (Bc. Katona, MBA, Ing. Kušnír, Ing. Polakovič, LL.M., MBA, Ing. Vigh) 

PROTI – 2 poslanci (JUDr. Haulík, Ing. Lacka) 

ZDRŽALI SA – 9 poslancov (Draškovič, Ing. Haldová, Mgr. Horecký, Jánošíková, MVDr. 

Kazarka, Ing. Klačmanová, Mgr. Kohútek, Ing. Kollaroci, MBA, Ing. Smeja, PhD.) 

NEHLASOVAL – 0 poslancov 

NEPRÍTOMNÝ – 1 poslanec (Ing. Dzvoník) 

 

Navrhované uznesenie nezískalo dostatočný počet hlasov poslancov MsZ. 

 

Návrh uznesenia:  

Mestské zastupiteľstvo v Stupave 

schvaľuje  

zriadenie budúceho vecného bremena na časti pozemku reg. „C“ KN parc. č. 766/55 

o výmere 138 m2, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, evidovanom Okresným úradom 

Malacky, katastrálnym odborom, na LV č. 4551 pre k.ú. Stupava, obec: STUPAVA, okres: 

Malacky, vo vlastníctve mesta Stupava o veľkosti spoluvlastníckeho podielu 1/1 k celku (ďalej 

len „zaťažená nehnuteľnosť“), spočívajúceho v povinnosti mesta Stupava ako budúceho 

povinného z vecného bremena strpieť umiestnenie a vybudovanie vjazdu a jeho užívanie, 

prevádzku, údržbu, opravy, úpravy, rekonštrukciu a strpieť prechod a prejazd motorovými 

a nemotorovými dopravnými prostriedkami, v rozsahu cca 80 m2, podľa geometrického plánu, 

ktorý na vlastné náklady  vyhotoví a predloží budúci oprávnený z vecného bremena,   

 

v prospech budúceho oprávneného z vecného bremena – každodobého vlastníka pozemkov  

registra „C“ KN parc. č. 766/21 o výmere 258 m2, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, 

parc.č. 89/1 o výmere 258 m2, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie a parc.č. 90 

o výmere 258 m2, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, evidovaných Okresným úradom 

Malacky, katastrálnym odborom na LV č. 2812 pre k.ú. Stupava, obec: STUPAVA, okres: 

Malacky („oprávnené nehnuteľnosti“), v súčasnosti v prospech Stupavská investičná, spol. 

s r.o., IČO: 35 658 885, so sídlom Mariánska 32/A, 900 31  Stupava.  
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Vecné bremeno bude zriadené „IN REM“ na dobu neurčitú za jednorazovú odplatu vo výške 

učenej znaleckým posudkom, ktorý na vlastné náklady zabezpečí a predloží budúci oprávnený 

z vecného bremena. 

   

S podmienkami:  

1. Budúci oprávnený z vecného bremena podpíše zmluvu o zriadení vecného bremena do 180 

dni od schválenia uznesenia v Mestskom zastupiteľstve v Stupave s tým, že ak v tejto 

lehote  oprávnený z vecného bremena zmluvu nepodpíše, uznesenie stráca platnosť.  

2. Budúci oprávnený z vecného bremena  uhradí odplatu za zriadenie vecného bremena do 7 

dní od nadobudnutia účinnosti zmluvy o zriadení vecného bremena. 

3. Budúci oprávnený z vecného bremena predloží geometrický plán na zameranie vecného 

bremena, digitálne prorealizačné zameranie vecného bremena vo formáte dwg. a znalecký 

posudok na určenie odplaty za zriadenie vecného bremena do 48 mesiacov od 

nadobudnutia účinnosti zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena.  

4. Zmluva o zriadení vecného bremena bude oboma zmluvnými stranami podpísaná do 12 

mesiacov odo dňa predloženia geometrického plánu a digitálneho zamerania 

5. Návrh na vklad vecného bremena do katastra nehnuteľností podá mesto Stupava, ako 

povinný z vecného bremena, pričom správne poplatky spojený s katastrálnym konaním 

uhradí oprávnený z vecného bremena.  

 

HLASOVANIE z celkového počtu 16 poslancov: 

ZA – 0 poslancov 

PROTI – 11 poslancov (Draškovič, JUDr. Haulík, Mgr. Horecký, MVDr. Kazarka, Ing. 

Klačmanová, Mgr. Kohútek, Ing. Kollaroci, MBA, Ing. Lacka, Ing. Polakovič, LL.M., MBA, 

Ing. Smeja, PhD., Ing. Vigh) 

ZDRŽALI SA – 4 poslanci (Ing. Haldová, Jánošíková, Bc. Katona, Ing. Kušnír) 

NEHLASOVAL – 0 poslancov 

NEPRÍTOMNÝ – 1 poslanec (Ing. Dzvoník) 

 

Navrhované uznesenie nezískalo dostatočný počet hlasov poslancov MsZ. 

 

Ad 12.3) Návrh - zriadenie budúceho vecného bremena na vybudovanie kanalizačnej, 

vodovodnej prípojky a vodomernej šachty na časti pozemku reg. „C“ KN parc.  č. 457/3 

v k. ú. Stupava v prospech  budúceho oprávneného Márie Mešťanovej 

Odkaz na videozáznam k bodu 12.3) 

JUDr. Hofmannová, LL.M., MPA, MBA uviedla, že materiál bol predložený dňa 24.01.2024 

na rokovanie Komisie majetkovej a legislatívno-právnej, ktorá odporúča MsZ schváliť 

zriadenie budúceho vecného bremena na vybudovanie kanalizačnej, vodovodnej prípojky a 

vodomernej šachty na časti pozemku reg. „C“ KN parc. č. 457/3 v k. ú. Stupava, v prospech 

budúceho oprávneného Márie Mešťanovej. Mestská rada v Stupave dňa 05.02.2024 po 

prerokovaní materiálu odporúča MsZ schváliť materiál v zmysle Návrhu uznesenia. 

 

UZNESENIE č. 15/2024 

 

z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Stupave, konaného dňa 15. februára 2024 v 

Stupave 

 

k bodu Návrh - zriadenie budúceho vecného bremena na vybudovanie kanalizačnej, 

vodovodnej prípojky a vodomernej šachty na časti pozemku reg. „C“ KN parc.  č. 457/3 

v k. ú. Stupava v prospech  budúceho oprávneného Márie Mešťanovej 

 

https://www.youtube.com/watch?v=KFHaB8SLFKw&t=9750s
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Mestské zastupiteľstvo v Stupave 

schvaľuje 

zriadenie budúceho vecného bremena na časti pozemku reg. „C“ KN parc. č. 457/3 

o výmere 3763 m2, druh pozemku: ostatná plocha, evidovanom Okresným úradom Malacky, 

katastrálnym odborom, na LV č. 2783 pre k.ú. Stupava, obec: STUPAVA, okres: Malacky, vo 

vlastníctve mesta Stupava o veľkosti spoluvlastníckeho podielu 1/1 k celku (ďalej len „budúca 

zaťažená nehnuteľnosť“), ktoré bude spočívať v povinnosti mesta Stupava ako budúceho 

povinného z vecného bremena strpieť uloženie, užívanie, údržbu, opravu, úpravu,  kanalizačnej 

a vodovodnej prípojky a ich  ochranného pásma, každá v dĺžke cca 47 m,  a vodovodnej šachty 

v rozmere cca 0,9 x 1,2 x 1,8 m na budúcej zaťaženej nehnuteľnosti,  

 

v prospech každodobého vlastníka pozemku registra „C“ KN parc. č. 439/4  o výmere 152 m2, 

druh pozemku: záhrada a č. 439/7  o výmere 73 m2, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, 

evidované Okresným úradom Malacky, katastrálnym odborom na LV č. 2545 pre k.ú. Stupava, 

obec: STUPAVA, okres: Malacky („budúce oprávnené nehnuteľnosti“),  v súčasnej dobe 

v prospech Márie Mešťanovej ako budúceho oprávneného z vecného bremena, 

 

v rozsahu vymedzenom geometrickým plánom, ktorý na vlastné náklady dá vyhotoviť  

a predloží budúci oprávnený z vecného bremena.  

 

Vecné bremeno bude zriadené  „IN REM“ na dobu neurčitú za odplatu minimálne vo výške 

stanovenej znaleckým posudkom, ktorý na vlastné náklady dá vyhotoviť a predloží 

budúci  oprávnený z vecného bremena. 

   

S podmienkami:  

1. Budúci oprávnený z vecného bremena podpíše zmluvu o budúcej zmluve o zriadení 

vecného bremena do 180 dni od schválenia uznesenia v Mestskom zastupiteľstve v Stupave 

s tým, že ak v tejto lehote budúci oprávnený z vecného bremena zmluvu nepodpíše, 

uznesenie stráca platnosť.  

2. Oprávnený z vecného bremena  uhradí odplatu za zriadenie vecného bremena do 7 dní od 

nadobudnutia účinnosti zmluvy o zriadení vecného bremena. 

3. Budúci oprávnený z vecného bremena okrem geometrického plánu predloží aj digitálne 

porealizačné zameranie inžinierskej siete vo formáte .dwg. a znalecký posudok, a to do 48 

mesiacov od nadobudnutia účinnosti zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena 

4. Zmluva o zriadení vecného bremena bude oboma zmluvnými stranami podpísaná do 12 

mesiacov odo dňa predloženia geometrického plánu a digitálneho zamerania. 

 

HLASOVANIE z celkového počtu 16 poslancov: 

ZA – 15 poslancov (Draškovič, Ing. Haldová, JUDr. Haulík, Mgr. Horecký, Jánošíková, Bc. 

Katona, MVDr. Kazarka, Ing. Klačmanová, Mgr. Kohútek, Ing. Kollaroci, MBA, Ing. Kušnír, 

Ing. Lacka, Ing. Polakovič, LL.M., MBA, Ing. Smeja, PhD., Ing. Vigh) 

PROTI – 0 poslancov 

ZDRŽAL SA – 0 poslancov 

NEHLASOVAL – 0 poslancov 

NEPRÍTOMNÝ – 1 poslanec (Ing. Dzvoník) 

 

Ad 12.4) Návrh - zriadenie budúceho vecného bremena na uloženie podzemného 

káblového NN vedenia k stavbe  na časti pozemkov reg. „C“ KN parc.  č. 1802/1 a č. 

1802/18 v k. ú. Mást v prospech  spoločnosti Západoslovenská distribučná a.s. 

Odkaz na videozáznam k bodu 12.4) 

https://www.youtube.com/watch?v=KFHaB8SLFKw&t=9829s
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JUDr. Hofmannová, LL.M., MPA, MBA uviedla, že materiál bol predložený dňa 24.01.2024 

na rokovanie Komisie majetkovej a legislatívno-právnej, ktorá odporúča MsZ schváliť 

zriadenie budúceho vecného bremena na uloženie podzemného káblového NN vedenia k stavbe 

na  časti pozemku v k. ú. Mást, v prospech spoločnosti Západoslovenská distribučná, a.s. 

Mestská rada v Stupave dňa 05.02.2024 po prerokovaní materiálu odporúča MsZ schváliť 

materiál v zmysle Návrhu uznesenia. 

 

UZNESENIE č. 16/2024 

 

z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Stupave, konaného dňa 15. februára 2024 v 

Stupave 

 

k bodu Návrh - zriadenie budúceho vecného bremena na uloženie podzemného 

káblového NN vedenia k stavbe  na časti pozemkov reg. „C“ KN parc.  č. 1802/1 a č. 

1802/18 v k. ú. Mást v prospech  spoločnosti Západoslovenská distribučná a.s. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Stupave 

schvaľuje 

zriadenie budúceho vecného bremena na časti pozemku reg. „C“ KN parc. č. 1802/1 

o výmere 120 m2, druh pozemku: ostatná plocha a na časti pozemku reg. „C“ KN parc.č. 

1802/18 o výmere 21 m2, druh pozemku: ostatná plocha, evidovaných Okresným úradom 

Malacky, katastrálnym odborom, na LV č. 2783 pre k.ú. Mást, obec: STUPAVA, okres: 

Malacky, vo vlastníctve mesta Stupava o veľkosti spoluvlastníckeho podielu 1/1 k celku (ďalej 

len „budúca zaťažená nehnuteľnosť“), v dĺžke 74 m, v rozsahu podľa geometrického plánu, 

ktorý dá vyhotoviť a predloží žiadateľ, 

spočívajúce v povinnosti mesta Stupava ako budúceho povinného z vecného bremena strpieť 

na zaťaženej nehnuteľnosti zriadenie a uloženie elektroenergetických zariadení – podzemného 

káblového NN vedenia, jeho ochranného pásma, vrátane zariadení súvisiacich a potrebných na 

jeho prevádzku, ich užívanie, údržbu opravy, úpravy, rekonštrukcie, modernizáciu a akékoľvek 

stavené úpravy a ich odstránenie,  

v prospech budúceho oprávneného z vecného bremena Západoslovenská distribučná, a.s., 

Čulenova 6, 816 47 Bratislava, IČO: 36 361 518,  

Vecné bremeno bude zriadené  „IN PERSONAM“ na dobu neurčitú za odplatu, ktorú uhradí 

žiadateľ, minimálne vo výške stanovenej znaleckým posudkom, ktorý dá vyhotoviť a predloží 

žiadateľ Občianske združenie Nová Záhumenská, Beniakova 1, 841 05 Bratislava, IČO: 42 172 

225. 

S podmienkami:  

1. Budúci oprávnený z vecného bremena podpíše zmluvu o budúcej zmluve o zriadení 

vecného bremena do 180 dni od schválenia uznesenia v Mestskom zastupiteľstve v Stupave 

s tým, že ak v tejto lehote budúci oprávnený z vecného bremena zmluvu nepodpíše, 

uznesenie stráca platnosť.  

2. Žiadateľ uhradí odplatu za zriadenie vecného bremena do 7 dní odo dňa nadobudnutia 

účinnosti zmluvy o zriadení vecného bremena.  

3. Správne poplatky spojené s katastrálnym konaním bude znášať žiadateľ.  

4. Žiadateľ dá na vlastné náklady vyhotoviť znalecký posudok na stanovenie odplaty za 

obmedzenie vlastníckeho práva mesta u znalca, ktorého určí mesto Stupava.  

5. Žiadateľ dá na vlastné náklady vyhotoviť a predloží geometrický plán aj digitálne 

porealizačné zameranie inžinierskej siete vo formáte .dwg., a to do 48 mesiacov od 

nadobudnutia účinnosti zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena. 
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6. Zmluva o zriadení vecného bremena bude oboma zmluvnými stranami podpísaná do 12 

mesiacov odo dňa predloženia geometrického plánu, digitálneho zamerania a znaleckého 

posudku. 

HLASOVANIE z celkového počtu 16 poslancov: 

ZA – 15 poslancov (Draškovič, Ing. Haldová, JUDr. Haulík, Mgr. Horecký, Jánošíková, Bc. 

Katona, MVDr. Kazarka, Ing. Klačmanová, Mgr. Kohútek, Ing. Kollaroci, MBA, Ing. Kušnír, 

Ing. Lacka, Ing. Polakovič, LL.M., MBA, Ing. Smeja, PhD., Ing. Vigh) 

PROTI – 0 poslancov 

ZDRŽAL SA – 0 poslancov 

NEHLASOVAL – 0 poslancov 

NEPRÍTOMNÝ – 1 poslanec (Ing. Dzvoník) 

  

Ad 12.5) Návrh - zriadenie vecného bremena na časti pozemkov reg. „E“ KN parc. č. 

983/1, č. 916, reg. „C“ KN parc. č. 906/92 a č. 5403/62, k.ú. Stupava v prospech  

Bratislavskej vodárenskej spoločnosti, a.s. 

Odkaz na videozáznam k bodu 12.5) 

JUDr. Hofmannová, LL.M., MPA, MBA uviedla, že Mestské zastupiteľstvo Uznesením 

mestského zastupiteľstva č. 63/2023 zo dňa 04.05.2023 schválilo zriadenie vecného bremena 

na časti pozemkov reg. „E“ KN parc. č. 983/1, č. 916, reg. „C“ KN parc. č. 906/92 a č. 5403/62, 

k.ú. Stupava v prospech Bratislavskej vodárenskej spoločnosti, a.s.  

 

Nakoľko uznesenie nebolo v lehote 90 dní podpísané je predkladaný materiál opätovne. 

 

Materiál bol predložený dňa 24.01.2024 na rokovanie Komisie majetkovej a legislatívno-

právnej, ktoráodporúča MsZ schváliť zriadenie vecného bremena na časti pozemkov reg. „E“ 

KN parc. č. 983/1, č. 916, reg. „C“ KN parc. č. 906/92 a č. 5403/62, k.ú. Stupava v prospech 

Bratislavskej vodárenskej spoločnosti, a.s. 

Mestská rada v Stupave dňa 05.02.2024 po prerokovaní materiálu odporúča MsZ schváliť 

materiál v zmysle Návrhu uznesenia. 

 

UZNESENIE č. 17/2024 

 

z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Stupave, konaného dňa 15. februára 2024 v 

Stupave 

 

k bodu Návrh - zriadenie vecného bremena na časti pozemkov reg. „E“ KN parc. č. 

983/1,  č. 916, reg. „C“ KN parc. č. 906/92 a č. 5403/62, k.ú. Stupava v prospech  

Bratislavskej vodárenskej spoločnosti, a.s. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Stupave 

schvaľuje 

zriadenie vecného bremena na pozemkoch vo vlastníctve mesta Stupava nachádzajúcich sa 

v okrese: Malacky, obec: STUPAVA, katastrálnom území Stupava, evidovaných Okresným 

úradom Malacky, katastrálnym odborom, o veľkosti spoluvlastníckeho podielu 1/1 k celku 

- na LV č. 2783  ako parcela reg. „C“ KN č. 906/92 o výmere 306 m2, druh pozemku: 

ostatná plocha,  

- na LV č. 8489 ako parcela reg. „C“ KN č. 5403/62 o výmere 1235 m2, druh pozemku: 

ostatná plocha,  

- na LV č. 4551 ako parcela reg. „E“ KN č. 983/1 o výmere 2714 m2, druh pozemku: 

ostatná plocha,  

https://www.youtube.com/watch?v=KFHaB8SLFKw&t=9908s
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- na LV č. 4418 ako parcela reg. „E“ KN č. 916 o výmere 782 m2 , druh pozemku: ostatná 

plocha,  

(ďalej len „zaťažené  nehnuteľnosti“), spočívajúceho v povinnosti mesta Stupava ako 

povinného z vecného bremena a vlastníka zaťažených nehnuteľností strpieť  

a) uloženie, umiestnenie, zriadenie, vedenie a prevádzkovanie verejného vodovodu, 

b) užívanie, údržbu, opravu, kontrolu, úpravu, odstránenie, rekonštrukciu, modernizáciu 

verejného vodovodu, 

c) vstup, prechod a prejazd peši, motorovými a nemotorovými dopravnými prostriedkami, 

strojmi a mechanizmami Oprávneného z vecného bremena alebo ním poverenými 

osobami na/cez zaťažené nehnuteľnosti v rozsahu a spôsobom nevyhnutným na výkon 

činností uvedených v písmene a) a b), 

d) pásmo ochrany verejného vodovodu,  

 

a to v rozsahu podľa Geometrického plánu č. 6/2023, vyhotoveného dňa 12.01.2023 Ing. Milica 

Vašková, IČO: 11 909 561, so sídlom Gessayova 18, 851 03  Bratislava a úradne overeného 

dňa 28.02.2023 Ing. Vladimírom Stankovským, Okresný úrad Malacky, katastrálny odbor pod 

číslom G1-204/2023, v prospech Bratislavská vodárenská spoločnosť, a.s. IČO: 35 850 370, so 

sídlom Prešovská 48, 826 46  Bratislava.  

Vecné bremeno sa zriaďuje „in personam“ na dobu neurčitú za jednorazovú odplatu vo výške 

3.288,67 EUR (194 m2 x 16,95190 EUR) určenú znaleckým posudkom číslo 78/2023, 

vypracovaným Ing. Oldřichom Jarabicom, Cintorínska 19, 900 31  Stupava, znalcom z odboru 

stavebníctvo, odvetvie odhad hodnoty nehnuteľností. 

S podmienkami: 

1. Oprávnený z vecného bremena podpíše zmluvu o zriadení vecného bremena do 180 dni od 

schválenia uznesenia v Mestskom zastupiteľstve v Stupave s tým, že ak v tejto lehote 

oprávnený z vecného bremena zmluvu nepodpíše, uznesenie stráca platnosť.  

2. Žiadateľ uhradí odplatu za zriadenie vecného bremena do 7 dní odo dňa nadobudnutia 

účinnosti zmluvy.  

3. Správne poplatky spojené s katastrálnym konaním znáša žiadateľ. 

4. Návrh na vklad vecného bremena do katastra nehnuteľností podá žiadateľ po úhrade 

odplaty za zriadenie vecného bremena.  

 

HLASOVANIE z celkového počtu 16 poslancov: 

ZA – 15 poslancov (Draškovič, Ing. Haldová, JUDr. Haulík, Mgr. Horecký, Jánošíková, Bc. 

Katona, MVDr. Kazarka, Ing. Klačmanová, Mgr. Kohútek, Ing. Kollaroci, MBA, Ing. Kušnír, 

Ing. Lacka, Ing. Polakovič, LL.M., MBA, Ing. Smeja, PhD., Ing. Vigh) 

PROTI – 0 poslancov 

ZDRŽAL SA – 0 poslancov 

NEHLASOVAL – 0 poslancov 

NEPRÍTOMNÝ – 1 poslanec (Ing. Dzvoník) 

 

Ad 12.6) Návrh - nájom pozemkov reg. „C“ KN parc. č. 740/24 a parc. č. 740/27, k. ú. 

Stupava, ako prípad hodný osobitného zreteľa, žiadateľom p. Mgr. Michalovi Štullerovi 

s manželkou    

Odkaz na videozáznam k bodu 12.6) 

JUDr. Hofmannová, LL.M., MPA, MBA uviedla, že materiál bol predložený dňa 24.01.2024 

na rokovanie Komisie majetkovej a legislatívno-právnej, ktorá odporúča MsZ schváliť nájom 

pozemkov reg. „C“ KN parc. č. 740/24 v a parc. č. 740/27 k. ú. Stupava, ako prípad hodný 

osobitného zreteľa, žiadateľom p. Mgr. Michalovi Štullerovi s manželkou, v zmysle znaleckého 

posudku, tak ako je uvedené v návrhu uznesenia, do nájomnej zmluvy je potrebné 

zakomponovať inflačnú doložku.  

Mestská rada v Stupave dňa 05.02.2024 po prerokovaní materiálu odporúča MsZ schváliť 

https://www.youtube.com/watch?v=KFHaB8SLFKw&t=9996s
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materiál v zmysle Návrhu uznesenia, do nájomnej zmluvy je potrebné zakomponovať inflačnú 

doložku. 

 

UZNESENIE č. 18/2024 

 

z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Stupave, konaného dňa 15. februára 2024 v 

Stupave 

 

k bodu Návrh - nájom pozemkov reg. „C“ KN parc. č. 740/24 a parc. č. 740/27, k. ú. 

Stupava, ako prípad hodný osobitného zreteľa, žiadateľom p. Mgr. Michalovi Štullerovi 

s manželkou    

 

Mestské zastupiteľstvo v Stupave 

A. schvaľuje  

spôsob nájmu pozemkov vo vlastníctve mesta o veľkosti spoluvlastníckeho podielu 1/1 

k celku, nachádzajúcich sa v k.ú.: Stupava, obec: STUPAVA, okres: Malacky, evidovaných 

Okresným úradom Malacky, katastrálny odbor, na LV č. 2783, a to 

- pozemku reg. „C“ KN parc. č. 740/24 o výmere 265 m2, druh pozemku: zastavaná 

plocha a nádvorie a  

- pozemku reg. „C“ KN parc. č. 740/27 o výmere 96 m2, druh pozemku: zastavaná plocha 

a nádvorie,  

z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 9aa ods. 2 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. 

o majetku obcí v znení neskorších predpisov (ďalej len „zákon č. 138/1991 Zb.) a § 33 ods. 9 

Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Stupava. 

 

HLASOVANIE z celkového počtu 16 poslancov: 

ZA – 15 poslancov (Draškovič, Ing. Haldová, JUDr. Haulík, Mgr. Horecký, Jánošíková, Bc. 

Katona, MVDr. Kazarka, Ing. Klačmanová, Mgr. Kohútek, Ing. Kollaroci, MBA, Ing. Kušnír, 

Ing. Lacka, Ing. Polakovič, LL.M., MBA, Ing. Smeja, PhD., Ing. Vigh) 

PROTI – 0 poslancov 

ZDRŽAL SA – 0 poslancov 

NEHLASOVAL – 0 poslancov 

NEPRÍTOMNÝ – 1 poslanec (Ing. Dzvoník) 

 

B. schvaľuje  

 

nájom pozemkov vo vlastníctve mesta  o veľkosti spoluvlastníckeho podielu 1/1 k celku, 

nachádzajúcich sa v k.ú.: Stupava, obec: STUPAVA, okres: Malacky, evidovaných Okresným 

úradom Malacky, katastrálny odbor, na LV č. 2783, a to 

- pozemku reg. „C“ KN parc. č. 740/24 o výmere 265 m2, druh pozemku: zastavaná 

plocha a nádvorie a  

- pozemku reg. „C“ KN parc. č. 740/27 o výmere 96 m2, druh pozemku: zastavaná plocha 

a nádvorie,  

z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 9aa ods. 2 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. a § 

33 ods. 8 písm. a)  Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Stupava 

 

žiadateľom Mgr. Michalovi Štullerovi s manželkou  

 

na dobu určitú, a to 10 rokov odo dňa účinnosti  zmluvy  

 



Strana | 32 

Zápisnica z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Stupave, konaného dňa 15. februára 2024 

za nájomné vo výške všeobecnej hodnoty nájomného stanoveného Znaleckým posudkom č. 

50/2023 vypracovaného Ing. Danielou Muškátovou, znalcom v dobre: stavebníctvo, odvetvie: 

odhad hodnoty nehnuteľností, t.j. vo výške 5,723 EUR/m2/rok, teda vo výške 2.066,00 

EUR/rok/za celý predmet nájmu 

 

za účelom riadneho užívania stavby o súp.č. 396, popis stavby: rodinný dom, postavenej na 

parcele č. 740/27 a stavby so súp.č. 1987, popis stavby: reštaurácia, postavenej na parcele č. 

740/24, ktoré sú evidované na LV č. 8213 v prospech žiadateľov ako bezpodielových 

spoluvlastníkov o veľkosti spoluvlastníckeho podielu 1/1 k celku. 

 

Dôvod hodný osobitného zreteľa spočíva v právnom usporiadaní užívacích vzťahov 

k pozemkom vo vlastníctve mesta v prospech vlastníkov stavieb na týchto pozemkoch 

postavených, teda prenájom pozemku zastaveného stavbou vo  vlastníctve žiadateľa podľa     § 

34 ods. 1 písm. b) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Stupava.    

 

S podmienkami:  

 

1. Zmluva o nájme pozemku bude nájomcami podpísaná do 180 dni od schválenia uznesenia v 

Mestskom zastupiteľstve v Stupave. V prípade, že zmluva o nájme pozemku nebude 

žiadateľmi v uvedenom termíne podpísaná, toto uznesenie stratí platnosť.  

2. Nájomcovia sa zaviažu prenajímateľovi uhrádzať nájomné raz ročne vopred, vždy do 31.03. 

príslušného kalendárneho roka.  

 

HLASOVANIE z celkového počtu 16 poslancov: 

ZA – 15 poslancov (Draškovič, Ing. Haldová, JUDr. Haulík, Mgr. Horecký, Jánošíková, Bc. 

Katona, MVDr. Kazarka, Ing. Klačmanová, Mgr. Kohútek, Ing. Kollaroci, MBA, Ing. Kušnír, 

Ing. Lacka, Ing. Polakovič, LL.M., MBA, Ing. Smeja, PhD., Ing. Vigh) 

PROTI – 0 poslancov 

ZDRŽAL SA – 0 poslancov 

NEHLASOVAL – 0 poslancov 

NEPRÍTOMNÝ – 1 poslanec (Ing. Dzvoník) 

 

Ad 12.7) Návrh - nájom pozemkov reg. „C“ KN parc. č. 917/114, k. ú. Stupava, ako prípad 

hodný osobitného zreteľa, žiadateľom p. Ing. Diane Tóthovej a Alexandre Tóthovej 

Odkaz na videozáznam k bodu 12.7) 

JUDr. Hofmannová, LL.M., MPA, MBA uviedla, že materiál bol predložený dňa 24.01.2024 

na rokovanie Komisie majetkovej a legislatívno-právnej, ktorá odporúča MsZ schváliť nájom 

pozemku reg. „C“ KN parc. č. 917/114 v k. ú. Stupava, ako prípad hodný osobitného zreteľa, 

žiadateľom p. Ing. Diane Tothovej a Alexandre Tóthovej, v zmysle znaleckého posudku, tak 

ako je uvedené v návrhu uznesenia, do nájomnej zmluvy je potrebné zakomponovať inflačnú 

doložku. Mestská rada v Stupave dňa 05.02.2024 po prerokovaní materiálu odporúča MsZ 

schváliť materiál v zmysle Návrhu uznesenia, do nájomnej zmluvy je potrebné zakomponovať 

inflačnú doložku.   

 

UZNESENIE č. 19/2024 

 

z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Stupave, konaného dňa 15. februára 2024 v 

Stupave 

 

k bodu Návrh - nájom pozemkov reg. „C“ KN parc. č. 917/114, k. ú. Stupava, ako 

prípad hodný osobitného zreteľa, žiadateľom p. Ing. Diane Tóthovej a Alexandre 

Tóthovej 

https://www.youtube.com/watch?v=KFHaB8SLFKw&t=10107s
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Mestské zastupiteľstvo v Stupave 

A. vyhlasuje 

dočasnú prebytočnosť nehnuteľného majetku mesta Stupava, a to pozemku reg. „C“ KN 

parc. č. 917/114 o výmere 92 m2, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, nachádzajúceho 

sa v k.ú.: Stupava, obec: STUPAVA, okres: Malacky, evidovaného Okresným úradom 

Malacky, katastrálny odbor, na LV č. 4551.  

 

HLASOVANIE z celkového počtu 16 poslancov: 

ZA – 15 poslancov (Draškovič, Ing. Haldová, JUDr. Haulík, Mgr. Horecký, Jánošíková, Bc. 

Katona, MVDr. Kazarka, Ing. Klačmanová, Mgr. Kohútek, Ing. Kollaroci, MBA, Ing. Kušnír, 

Ing. Lacka, Ing. Polakovič, LL.M., MBA, Ing. Smeja, PhD., Ing. Vigh) 

PROTI – 0 poslancov 

ZDRŽAL SA – 0 poslancov 

NEHLASOVAL – 0 poslancov 

NEPRÍTOMNÝ – 1 poslanec (Ing. Dzvoník) 

B. schvaľuje 

spôsob nájmu pozemku vo vlastníctve mesta o veľkosti spoluvlastníckeho podielu 1/1 

k celku, nachádzajúci sa v k.ú.: Stupava, obec: STUPAVA, okres: Malacky, evidovaný 

Okresným úradom Malacky, katastrálny odbor, na LV č. 4551, a to:  

 

- pozemku reg. „C“ KN parc. č. 917/114 o výmere 92 m2, druh pozemku: zastavaná 

plocha a nádvorie 

 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 9aa ods. 2 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. 

o majetku obcí v znení neskorších predpisov (ďalej len „zákon č. 138/1991 Zb.) a § 33 ods. 9 

Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Stupava. 

 

HLASOVANIE z celkového počtu 16 poslancov: 

ZA – 15 poslancov (Draškovič, Ing. Haldová, JUDr. Haulík, Mgr. Horecký, Jánošíková, Bc. 

Katona, MVDr. Kazarka, Ing. Klačmanová, Mgr. Kohútek, Ing. Kollaroci, MBA, Ing. Kušnír, 

Ing. Lacka, Ing. Polakovič, LL.M., MBA, Ing. Smeja, PhD., Ing. Vigh) 

PROTI – 0 poslancov 

ZDRŽAL SA – 0 poslancov 

NEHLASOVAL – 0 poslancov 

NEPRÍTOMNÝ – 1 poslanec (Ing. Dzvoník) 

 

C. schvaľuje 

 

spoločný nájom pozemku vo vlastníctve mesta o veľkosti spoluvlastníckeho podielu 1/1 

k celku, nachádzajúci sa v k.ú.: Stupava, obec: STUPAVA, okres: Malacky, evidovaný 

Okresným úradom Malacky, katastrálny odbor, na LV č. 4551, a to: 

 

- pozemku reg. „C“ KN parc. č. 917/114 o výmere 92 m2, druh pozemku: zastavaná 

plocha a nádvorie  

 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 9aa ods. 2 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. a 

§ 33 ods. 8 písm. a)  Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Stupava 
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žiadateľom Ing. Diane Tóthovej a Alexandre Tóthovej,  

 

na dobu určitú, a to 10 rokov odo dňa účinnosti  zmluvy,  

 

za nájomné vo výške všeobecnej hodnoty nájomného stanoveného Znaleckým posudkom č. 

45/2023 vypracovaného Ing. Danielou Muškátovou, znalcom v dobre: stavebníctvo, odvetvie: 

odhad hodnoty nehnuteľností, t.j. vo výške 2,901 EUR/m2/rok, teda vo výške 266,89 

EUR/rok/za celý predmet nájmu 

 

za účelom riadneho užívania stavby bez súpisného čísla, popis stavby: sklad, druh stavby: 

priemyselná budova, postavenej na parcele č. 917/114, 917/113 a 917/3, evidovanej na LV č. 

4384, v prospech žiadateľov ako spoluvlastníkov o veľkosti spoluvlastníckeho podielu 1/2 

k celku. 

 

Dôvod hodný osobitného zreteľa spočíva v právnom usporiadaní užívacích vzťahov 

k pozemkom vo vlastníctve mesta Stupava v prospech vlastníkov stavieb na týchto pozemkoch 

postavených, teda prenájom pozemku zastavaného stavbou v  spoluvlastníctve žiadateľa podľa 

§ 34 ods. 1 písm. b) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Stupava.    

   

S podmienkami:  

 

1. Zmluva o nájme pozemku bude nájomcami podpísaná do 180 dni od schválenia uznesenia 

v Mestskom zastupiteľstve v Stupave. V prípade, že zmluva o nájme pozemku nebude 

žiadateľmi v uvedenom termíne podpísaná, toto uznesenie stratí platnosť.  

2. Nájomcovia sa zaviažu prenajímateľovi uhrádzať nájomné raz ročne vopred, vždy do 31.03. 

príslušného kalendárneho roka.  

HLASOVANIE z celkového počtu 16 poslancov: 

ZA – 15 poslancov (Draškovič, Ing. Haldová, JUDr. Haulík, Mgr. Horecký, Jánošíková, Bc. 

Katona, MVDr. Kazarka, Ing. Klačmanová, Mgr. Kohútek, Ing. Kollaroci, MBA, Ing. Kušnír, 

Ing. Lacka, Ing. Polakovič, LL.M., MBA, Ing. Smeja, PhD., Ing. Vigh) 

PROTI – 0 poslancov 

ZDRŽAL SA – 0 poslancov 

NEHLASOVAL – 0 poslancov 

NEPRÍTOMNÝ – 1 poslanec (Ing. Dzvoník) 

 

Ad 12.8) Návrh - nájom pozemku reg. „E“ KN parc. č. 1827/2, k. ú. Mást, ako prípad 

hodný osobitného zreteľa, žiadateľovi LMM, spol. s r.o. 

Odkaz na videozáznam k bodu 12.8) 

JUDr. Hofmannová, LL.M., MPA, MBA uviedla, že materiál bol predložený dňa 24.01.2024 

na rokovanie Komisie majetkovej a legislatívno-právnej, ktorá odporúča MsZ schváliť nájom 

pozemku reg. „E“ KN parc. 1827/2 v k. ú. Mást, ako prípad hodný osobitného zreteľa, 

žiadateľovi spoločnosti LMM, spol. s r.o., v zmysle znaleckého posudku so zaokrúhlením 

výšky nájmu pozemku na sumu 3.300,00 EUR/rok/za celý predmet nájmu, do nájomnej zmluvy 

je potrebné zakomponovať inflačnú doložku. Mestská rada v Stupave dňa 05.02.2024 po 

prerokovaní materiálu odporúča MsZ schváliť materiál v zmysle Návrhu uznesenia, do 

nájomnej zmluvy je potrebné zakomponovať inflačnú doložku. Ďalej požiadala, či by nemohla 

zostať suma taká, akú navrhujeme nakoľko sa tam bude každým rokom uplatňovať inflačná 

doložka, nikdy nebude suma zaokrúhlená. 

Ing. Klačmanová sa spýtala, či je možné vyrubiť nájomné 3 roky spätne? 

JUDr. Hofmannová, LL.M., MPA, MBA uviedla, že tejto spoločnosti sa vyrubovalo 

bezdôvodné obohatenie 2 roky a aj to zaplatili. Išlo o sumu vyše 6.000,- EUR.  

https://www.youtube.com/watch?v=KFHaB8SLFKw&t=10200s
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JUDr. Haulík uviedol, že tieto nájmy sú prípady, kde sú na pozemkoch mesta cudzie stavby, 

ktoré sa identifikovali a riešime to nájomnými zmluvami do budúcna a bezdôvodným 

obohatením spätne.  

 

UZNESENIE č. 20/2024 

 

z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Stupave, konaného dňa 15. februára 2024 v 

Stupave 

 

k bodu Návrh - nájom pozemku reg. „E“ KN parc. č. 1827/2, k. ú. Mást, ako prípad 

hodný osobitného zreteľa, žiadateľovi LMM, spol. s r.o. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Stupave 

A. vyhlasuje 

dočasnú prebytočnosť nehnuteľného majetku mesta Stupava - časti pozemku reg. „E“ KN 

parc. č. 1827/2 o celkovej výmere 11426 m2, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, 

nachádzajúceho sa v k.ú.: Mást, obec: STUPAVA, okres: Malacky, evidovaného Okresným 

úradom Malacky, katastrálny odbor, na LV č. 2783, a to vo výmere 785 m2 (parcela „C“ KN 

č. 1827/62 o výmere 35 m2 a parcela „C“ KN č. 1827/127 o výmere 750 m2).  

 

HLASOVANIE z celkového počtu 16 poslancov: 

ZA – 15 poslancov (Draškovič, Ing. Haldová, JUDr. Haulík, Mgr. Horecký, Jánošíková, Bc. 

Katona, MVDr. Kazarka, Ing. Klačmanová, Mgr. Kohútek, Ing. Kollaroci, MBA, Ing. Kušnír, 

Ing. Lacka, Ing. Polakovič, LL.M., MBA, Ing. Smeja, PhD., Ing. Vigh) 

PROTI – 0 poslancov 

ZDRŽAL SA – 0 poslancov 

NEHLASOVAL – 0 poslancov 

NEPRÍTOMNÝ – 1 poslanec (Ing. Dzvoník) 

 

B. schvaľuje 

 

spôsob nájmu pozemku vo vlastníctve mesta o veľkosti spoluvlastníckeho podielu 1/1 

k celku, nachádzajúci sa v k.ú.: Mást, obec: STUPAVA, okres: Malacky, evidovaný Okresným 

úradom Malacky, katastrálny odbor, na LV č. 2783, a to:  

 

- časti pozemku o výmere 785 m2 z pozemku reg. „E“ KN parc. č. 1827/2 o celkovej 

výmere 11426 m2, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie (v katastri vyznačená 

ako parcela „C“ KN č. 1827/62 o výmere 35 m2 a parcela reg. „C“ KN č. 1827/127 

o výmere 750 m2) 

 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 9aa ods. 2 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. 

o majetku obcí v znení neskorších predpisov (ďalej len „zákon č. 138/1991 Zb.) a § 33 ods. 9 

Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Stupava. 

 

HLASOVANIE z celkového počtu 16 poslancov: 

ZA – 15 poslancov (Draškovič, Ing. Haldová, JUDr. Haulík, Mgr. Horecký, Jánošíková, Bc. 

Katona, MVDr. Kazarka, Ing. Klačmanová, Mgr. Kohútek, Ing. Kollaroci, MBA, Ing. Kušnír, 

Ing. Lacka, Ing. Polakovič, LL.M., MBA, Ing. Smeja, PhD., Ing. Vigh) 

PROTI – 0 poslancov 

ZDRŽAL SA – 0 poslancov 

NEHLASOVAL – 0 poslancov 
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NEPRÍTOMNÝ – 1 poslanec (Ing. Dzvoník) 

 

C. schvaľuje 

 

nájom časti pozemku vo vlastníctve mesta  o veľkosti spoluvlastníckeho podielu 1/1 k celku, 

nachádzajúceho sa v k.ú.: Mást, obec: STUPAVA, okres: Malacky, evidovaný Okresným 

úradom Malacky, katastrálny odbor, na LV č. 2783, a to: 

 

- časti o výmere 785 m2 z pozemku reg. „E“ KN parc. č. 1827/2 o celkovej výmere 

11426 m2, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie (v katastri vyznačená ako parcela 

„C“ KN č. 1827/62 o výmere 35 m2 a parcela reg. „C“ KN č. 1827/127 o výmere 750 

m2) 

 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 9aa ods. 2 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. a 

§ 33 ods. 8 písm. a)  Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Stupava 

 

žiadateľovi spoločnosti LMM, spol. s r.o., IČO: 31 362 044, so sídlom Mlynské Nivy 73/A, 

821 05  Bratislava – mestská časť Ružinov  

 

na dobu určitú, a to 10 rokov odo dňa účinnosti  zmluvy  

 

za nájomné vo výške všeobecnej hodnoty nájomného stanoveného Znaleckým posudkom č. 

45/2023 vypracovaného Ing. Danielou Muškátovou, znalcom v dobre: stavebníctvo, odvetvie: 

odhad hodnoty nehnuteľností, t.j. vo výške 4,146 EUR/m2/rok, teda vo výške 3.254,61 

EUR/rok/za celý predmet nájmu 

 

za účelom riadneho užívania stavby so súp.č. 2854, druh stavby: iná budova, popis stavby: 

opravárenská hala III., postavená na parcele reg.“C“ KN č. 1827/127, ktorá je evidovaná na LV 

č. 3317 v k.ú. Mást, v prospech žiadateľa  ako výlučného vlastníka o veľkosti spoluvlastníckeho 

podielu 1/1 k celku, ako aj priľahlého pozemku reg. „C“ KN parc.č. 1827/62. 

 

Dôvod hodný osobitného zreteľa spočíva v právnom usporiadaní užívacích vzťahov 

k pozemkom vo vlastníctve mesta Stupava v prospech vlastníka stavieb na týchto pozemkoch 

postavených, teda prenájom pozemku zastavaného stavbou a priľahlého pozemku vo 

vlastníctve žiadateľa podľa § 34 ods. 1 písm. b) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom 

mesta Stupava.    

 

S podmienkami:  

 

1. Zmluva o nájme pozemku bude nájomcom podpísaná do 180 dni od schválenia uznesenia 

v Mestskom zastupiteľstve v Stupave. V prípade, že zmluva o nájme pozemku nebude 

nájomcom v uvedenom termíne podpísaná, toto uznesenie stratí platnosť.  

2. Nájomca sa zaviaže prenajímateľovi uhrádzať nájomné raz ročne vopred, vždy do 31.03. 

príslušného kalendárneho roka.  

HLASOVANIE z celkového počtu 16 poslancov: 

ZA – 15 poslancov (Draškovič, Ing. Haldová, JUDr. Haulík, Mgr. Horecký, Jánošíková, Bc. 

Katona, MVDr. Kazarka, Ing. Klačmanová, Mgr. Kohútek, Ing. Kollaroci, MBA, Ing. Kušnír, 

Ing. Lacka, Ing. Polakovič, LL.M., MBA, Ing. Smeja, PhD., Ing. Vigh) 

PROTI – 0 poslancov 

ZDRŽAL SA – 0 poslancov 

NEHLASOVAL – 0 poslancov 
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NEPRÍTOMNÝ – 1 poslanec (Ing. Dzvoník) 

 

Ad 12.9) Návrh - odplatné nadobudnutie vlastníckeho práva k stavebným objektom na 

Platanovej ulici do majetku mesta Stupava 

Odkaz na videozáznam k bodu 12.9) 

JUDr. Hofmannová, LL.M., MPA, MBA uviedla, že materiál bol predložený dňa 24.01.2024 

na rokovanie Komisie majetkovej a legislatívno-právnej, ktorá odporúča MsZ schváliť odplatné 

nadobudnutie vlastníckeho práva k stavebným objektom na Platanovej ulici do majetku mesta 

Stupava. Mestská rada v Stupave dňa 05.02.2024 po prerokovaní materiálu odporúča MsZ 

schváliť materiál v zmysle Návrhu uznesenia. 

 

UZNESENIE č. 21/2024 

 

z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Stupave, konaného dňa 15. februára 2024 v 

Stupave 

 

k bodu Návrh - odplatné nadobudnutie vlastníckeho práva k stavebným objektom na 

Platanovej ulici do majetku mesta Stupava 

 

Mestské zastupiteľstvo v Stupave 

schvaľuje 

odplatné nadobudnutie vlastníckeho práva mestom k stavebným objektom pre stavbu 

„Zástavba rodinných domov Stupava-lokalita „Noviny“ formou kúpnej zmluvy, a to: 

1. SO 08 – Odkanalizovanie Stoka „S2“ – Verejná splašková kanalizácia PVC DN 

300 v dĺžke 77,81 m s tromi kanalizačnými šachtami vybudovaná na pozemkoch reg. 

„C“ KN parc. č. 1675/259 a parc. č. 1675/304 k.ú. Stupava, na základe Rozhodnutia 

Okresného úradu Malacky, odbor starostlivosti o životné prostredie, o povolení na 

vybudovanie vodnej stavby č.j.: OÚŽP-2009/00764/197/MAJ  zo dňa 29.07.2009, 

ktorej užívanie bolo povolené Rozhodnutím Okresného úradu Malacky, odbor 

starostlivosti o životné prostredie, č.:OU-MA-OSZP-2017/006045/172, v obstarávacej 

cene 10.500,00 EUR 

2. SO 05a – Verejné osvetlenie – Vetva 01 vybudované na pozemku reg. „C“ KN parc. 

č. 1675/259 k.ú. Stupava, na základe stavebného povolenia mesta Stupava, stavebný 

úrad, č.j.: SÚ-3260/2009/Šm zo dňa 16.09.2009 zo dňa 16.09.2009, ktorého užívanie 

bolo povolené kolaudačným rozhodnutím mesta Stupava, stavebný úrad, č.j.: SÚ-

9350/2015-2016/Mr zo dňa 27.01.2016,  v obstarávacej cene 7.759,90 EUR 

3. SO 04 – Príjazdová komunikácia vybudovaná na pozemkoch reg. „C“ KN parc. č. 

1675/259, parc.č. 1675/304 a parc.č. 1675/297 v k.ú. Stupava, na základe stavebného 

povolenia mesta Stupava, špeciálny stavebný úrad, č.j.: ŠSÚ-3647/682/2009-2015/Mr. 

zo dňa 28.01.2015, ktorej užívanie bolo povolené kolaudačným rozhodnutím mesta 

Stupava, špeciálny stavebný úrad, č.j.: ŠSÚ-6587/2016/Mr zo dňa 11.07.2016,  

v obstarávacej cene 75.981,69 EUR 

 

od ich spoluvlastníkov ako predávajúcich: 

Džemail Suvodolac, Mgr. Dagmar Weissová, Mgr. Emil Chuchút s manželkou, Ing. Ján Kušnír 

s manželkou, Pavol Marko s manželkou, Ing. Libor Navarčík s manželkou, Mgr. Zuzana 

Vanková, Dávid Škamla, Ing. Michal Bocán s manželkou, Tomáš Kalný, Peter Rovňák 

s manželkou, Ing. Martin Neštepný s manželkou, každý v rovnakom podiele,   

 

za kúpnu cenu 1,00 EUR za celý predmet kúpy (všetky stavebné objekty). 

https://www.youtube.com/watch?v=KFHaB8SLFKw&t=10415s
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S podmienkami: 

 

1. Kúpna zmluva na stavebné objekty bude všetkými predávajúcimi podpísaná do 180 dní odo 

dňa vydania súhlasného stanoviska spoločnosti Vodárne a kanalizácie Stupava s.r.o. 

k prevzatiu vodnej stavby splaškovej kanalizácie do majetku mesta, vydaného na základe 

vykonanej kontroly potrubí, šácht a tesnení na náklady predávajúceho s tým, že ak zmluva 

nebude všetkými predávajúcimi podpísaná v uvedenej lehote, toto uznesenie stratí platnosť.  

2. Stavebné objekty je možné prevziať do majetku mesta iba bez vád a nedorobkov na základe 

súhlasných stanovísk VaK Stupava s.r.o., VPS, p.o. a správcu komunikácií a až po 

nadobudnutí vlastníckeho práva k pozemkom reg. „C“ KN parc.č. 1675/304 a parc.č. 

1675/259 v k.ú. Stupava. 

3. Kúpna cena bude uhradená na účet jedného z predávajúcich určeného v kúpnej zmluve do 

30 dní odo dňa nadobudnutia účinnosti kúpnej zmluvy. 

 

HLASOVANIE z celkového počtu 16 poslancov: 

ZA – 14 poslancov (Draškovič, Ing. Haldová, JUDr. Haulík, Mgr. Horecký, Jánošíková, Bc. 

Katona, Ing. Klačmanová, Mgr. Kohútek, Ing. Kollaroci, MBA, Ing. Kušnír, Ing. Lacka, Ing. 

Polakovič, LL.M., MBA, Ing. Smeja, PhD., Ing. Vigh) 

PROTI – 0 poslancov 

ZDRŽAL SA – 1 poslanec (MVDr. Kazarka) 

NEHLASOVAL – 0 poslancov 

NEPRÍTOMNÝ – 1 poslanec (Ing. Dzvoník) 

 

Ad 12.10) Návrh - bezodplatné nadobudnutie vlastníckeho práva k stavebnému objektu 

komunikácie a vjazdov na ulici Dlhá do majetku mesta Stupava od spoločnosti Zelené 

stavby s.r.o. 

Odkaz na videozáznam k bodu 12.10) 

JUDr. Hofmannová, LL.M., MPA, MBA uviedla, že materiál bol predložený dňa 24.01.2024 

na rokovanie Komisie majetkovej a legislatívno-právnej, ktorá odporúča MsZ schváliť 

bezodplatné nadobudnutie vlastníckeho práva k stavebnému objektu komunikácie a vjazdov na 

ulici Dlhá  do majetku mesta Stupava od spoločnosti Zelené stavby s.r.o. Mestská rada v 

Stupave dňa 05.02.2024 po prerokovaní materiálu odporúča MsZ schváliť materiál v zmysle 

Návrhu uznesenia, so zaslaním stanoviska Verejnoprospešných služieb Stupava k preberaniu 

stavebných objektov žiadateľovi Zelené stavby s.r.o. 

 

UZNESENIE č. 22/2024 

 

z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Stupave, konaného dňa 15. februára 2024 v 

Stupave 

 

k bodu Návrh - bezodplatné nadobudnutie vlastníckeho práva k stavebnému objektu 

komunikácie a vjazdov na ulici Dlhá do majetku mesta Stupava od spoločnosti Zelené 

stavby s.r.o. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Stupave 

schvaľuje  

bezodplatné nadobudnutie vlastníckeho práva mestom Stupava k stavebnému objektu 

vybudovaného v rámci stavby „Novostavba polyfunkčného objektu Nuevo“ na  Dlhej 

ulici, a to: 

https://www.youtube.com/watch?v=KFHaB8SLFKw&t=10500s
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SO 02 – Spevnené plochy a komunikácie – chodníky a vjazdy vybudované na 

pozemkoch reg. „C“ KN parc. č. 4127/129 a parc. č. 4127/69 k.ú. Stupava, na základe 

Stavebného povolenia mesta Stupava, špeciálny stavebný úrad, č.j.: SU-

17322/2649/2021-KALB zo dňa 04.11.2021, ktorých užívanie bolo povolené 

Kolaudačným rozhodnutím mesta Stupava, špeciálny stavebný úrad, č.j. SU-

18772/209/2023-KALB zo dňa 13.06.2023, v rozsahu podľa Geometrického plánu č. 

13/2023 vyhotoveného dňa 11.04.2023 Ing. Ľubomírom Botkom – 3D TERRA, Veľký 

Grob 409, 925 27  Veľký Grob, IČO: 43 794 432, autorizačne overeným dňa 11.04.2023 

Ing. Michalom Schvábom, úradne overeným dňa 25.04.2023 Ing. Vladimírom 

Stankovským, Okresný úrad Malacky, katastrálny odbor, pod č. G1-408/2023, 

v obstarávacej cene 15.000,00 EUR 

 

od jeho vlastníka – spoločnosti Zelené stavby s.r.o., IČO: 47 222 085, so sídlom Račianska 

22/A, 831 02  Bratislava – mestská časť Nové Mesto.  

 

S podmienkami: 

 

1. Zmluva o bezodplatnom nadobudnutí stavebného objektu bude zmluvnými stranami  

podpísaná do 180 dní odo dňa schválenia tohto uznesenia, s tým, že ak zmluva nebude v 

uvedenej lehote nebude podpísaná, toto uznesenie stratí platnosť.  

2. Stavebné objekty je možné prevziať do majetku mesta iba bez vád a nedorobkov na základe 

súhlasných stanovísk VPS, p.o. a správcu komunikácií. 

3. Prevodca sa zaviaže poskytnúť nadobúdateľovi záruku za vady stavebného objektu, ktoré 

sa vyskytnú v záručnej dobe 5 rokov odo dňa účinnosti zmluvy. 

HLASOVANIE z celkového počtu 16 poslancov: 

ZA – 15 poslancov (Draškovič, Ing. Haldová, JUDr. Haulík, Mgr. Horecký, Jánošíková, Bc. 

Katona, MVDr. Kazarka, Ing. Klačmanová, Mgr. Kohútek, Ing. Kollaroci, MBA, Ing. Kušnír, 

Ing. Lacka, Ing. Polakovič, LL.M., MBA, Ing. Smeja, PhD., Ing. Vigh) 

PROTI – 0 poslancov 

ZDRŽAL SA – 0 poslancov 

NEHLASOVAL – 0 poslancov 

NEPRÍTOMNÝ – 1 poslanec (Ing. Dzvoník) 

 

Ad 12.11) Návrh - odplatné nadobudnutie vlastníckeho práva k pozemkom reg. „C“ KN 

parc.č. 904/44, parc.č. 906/112, parc.č. 906/113, parc.č. 906/114, parc.č. 906/115 od ich 

spoluvlastníkov a ku  stavebným objektom do majetku mesta Stupava od OZ DIELOVE 

– NAD SADOVOU 

Odkaz na videozáznam k bodu 12.11) 

JUDr. Hofmannová, LL.M., MPA, MBA uviedla, že materiál bol predložený dňa 24.01.2024 

na rokovanie Komisie majetkovej a legislatívno-právnej, ktorá odporúča MsZ schváliť odplatné 

nadobudnutie vlastníckeho práva k pozemkom reg. „C“ KN parc.č. 904/44, parc.č. 906/112, 

parc.č. 906/113, parc.č. 906/114, parc.č. 906/115 od ich spoluvlastníkov a ku  stavebným 

objektom do majetku mesta Stupava od OZ DIELOVÉ – NAD SADOVOU. Mestská rada v 

Stupave dňa 05.02.2024 po prerokovaní materiálu odporúča MsZ schváliť materiál nasledovne:  

v bode A – odporúča 

v bode B – odporúča iba SO 04 – Splašková kanalizácia Stoka „A1“ - PVC DN 300 – 178,62 

m so šiestimi kanalizačnými šachtami. 

Ing. Smeja PhD. uviedol, že by sa rád priklonil k návrhu MsR. V danej lokalite je vybudovaná 

iba komunikácia, bude tam prebiehať výstavba rodinných domov a komunikácia a verejné 

osvetlenie sa znehodnotí ešte dosť značným spôsobom a potom budeme ťažko naháňať niekoho 

zodpovedného.  

https://www.youtube.com/watch?v=KFHaB8SLFKw&t=10579s
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UZNESENIE č. 23/2024 

 

z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Stupave, konaného dňa 15. februára 2024 v 

Stupave 

 

k bodu Návrh - odplatné nadobudnutie vlastníckeho práva k pozemkom reg. „C“ KN 

parc.č. 904/44, parc.č. 906/112, parc.č. 906/113, parc.č. 906/114, parc.č. 906/115 od ich 

spoluvlastníkov a ku  stavebným objektom do majetku mesta Stupava od OZ DIELOVE 

– NAD SADOVOU 

 

Mestské zastupiteľstvo v Stupave 

A. schvaľuje 

odplatné nadobudnutie vlastníckeho práva mestom k pozemkom, na ktorých sú 

vybudované stavebné objekty – splašková kanalizácia, verejné osvetlenie a komunikácia pre 

stavbu „Stupava – Dielové komunikácia a IS pre 16 b.j.“, nachádzajúcim sa v katastrálnom 

území Stupava, obec: STUPAVA, okres: Malacky, formou kúpnej zmluvy, a to k  

 

- pozemku reg. „C“ KN parc.č. 906/44 o výmere 817 m2, druh pozemku: ostatná 

plocha, evidovanom Okresným úradom Malacky, katastrálny odbor, na LV č. 8430 

- pozemku reg. „C“ KN parc.č. 906/112 o výmere 715 m2, druh pozemku: ostatná 

plocha, evidovanom Okresným úradom Malacky, katastrálny odbor, na LV č. 11323 

- pozemku reg. „C“ KN parc.č. 906/113 o výmere 29 m2, druh pozemku: ostatná 

plocha, evidovanom Okresným úradom Malacky, katastrálny odbor, na LV č. 4651 

- pozemku reg. „C“ KN parc.č. 906/114 o výmere 31 m2, druh pozemku: ostatná 

plocha, evidovanom Okresným úradom Malacky, katastrálny odbor, na LV č. 4651 

- pozemku reg. „C“ KN parc.č. 906/115 o výmere 36 m2, druh pozemku: ostatná 

plocha, evidovanom Okresným úradom Malacky, katastrálny odbor, na LV č. 4650 

od ich vlastníkov/spoluvlastníkov ako predávajúcich, evidovaných v časti B: Vlastníci a iné 

oprávnené osoby z práva k nehnuteľnosti na listoch vlastníctva pre k.ú. Stupava č. 8430, 11323, 

4651 a 4650 o veľkosti celého ich spoluvlastníckeho podielu na tom-ktorom pozemku k celku   

za kúpnu cenu 1,00 EUR spolu za všetky pozemky. 

Pozemky mesto kupuje spolu s ťarchami v podobe vecných bremien zapísaných: 

na LV č. 8430, a to podľa zmlúv č. V-2758/2020 – 1519/20, č. V-6821/2021 – 2959/21, č. V-

4142/2023-3311/23,  

na LV č. 11323, a to podľa zmlúv č. V-2758/2020-1519/20, č. V-4140/2023 – 3310/23,  

na LV č. 4651, a to podľa zmlúv č. V-2758/2020-1519/20, č. V-4141/2023 – 3309/23,  

na LV č. 4650, a to podľa zmlúv V-2758/2020 – 1519/20, č. V-4143/2023 – 3312/23 

 

S podmienkami: 

1. Kúpna zmluva bude zo strany predávajúcich podpísaná do 180 dní odo dňa schválenia 

uznesenia v Mestskom zastupiteľstve s tým, že ak v tejto lehote všetci predávajúci kúpnu 

zmluvu nepodpíšu, uznesenie v tejto časti stráca platnosť. 

2. Kúpna cena bude uhradená do 30 dní odo dňa nadobudnutia účinnosti kúpnej zmluvy na 

účet jedného z predávajúcich, ktorý bude špecifikovaný v kúpnej zmluve. 

3. Správne poplatky spojené s katastrálnym konaním znášajú spoločne a nerozdielne 

predávajúci. 

4. Návrh na vklad podá kupujúci po úhrade správneho poplatku.  
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HLASOVANIE z celkového počtu 16 poslancov: 

ZA – 14 poslancov (Draškovič, Ing. Haldová, JUDr. Haulík, Mgr. Horecký, Jánošíková, MVDr. 

Kazarka, Ing. Klačmanová, Mgr. Kohútek, Ing. Kollaroci, MBA, Ing. Kušnír, Ing. Lacka, Ing. 

Polakovič, LL.M., MBA, Ing. Smeja, PhD., Ing. Vigh) 

PROTI – 0 poslancov 

ZDRŽAL SA – 0 poslancov 

NEHLASOVAL – 1 poslanec (Bc. Katona) 

NEPRÍTOMNÝ – 1 poslanec (Ing. Dzvoník) 

 

B. schvaľuje 

odplatné nadobudnutie vlastníckeho práva mestom Stupava k stavebným objektom 

formou kúpnej zmluvy, a to: 

1. SO 04 – Splašková kanalizácia Stoka „A1“ - PVC DN 300 – 178,62 m so šiestimi 

kanalizačnými šachtami vybudovaná na pozemkoch reg. „C“ KN parc. č. 906/112, 

parc. č. 906/44, parc.č. 906/115 a pozemku reg. „E“ KN parc. č. 983/1 k.ú. Stupava, 

vybudovaná na základe Rozhodnutia Okresného úradu Malacky, odbor starostlivosti 

o životné prostredie, o povolení na vybudovanie vodnej stavby č.j.: OU-MA-OSZP-

2021/002912/180 zo dňa 07.07.2021, právoplatného dňa 12.08.2021, v obstarávacej 

cene 96.000,00 EUR 

 

od občianskeho združenia DIELOVÉ - NAD SADOVOU, IČO: 42 361 290, so sídlom 

Staromlynská 55, 821 06  Bratislava – Podunajské Biskupice ako predávajúceho  

 

za kúpnu cenu 1,00 EUR za stavebný objekt. 

 

S podmienkami: 

 

1. Kúpna zmluva na stavebné objekty bude predávajúcim podpísaná do 180 dní odo dňa 

vydania súhlasného stanoviska spoločnosti Vodárne a kanalizácie Stupava s.r.o. k prevzatiu 

vodnej stavby splaškovej kanalizácie do majetku mesta, vydaného na základe vykonanej 

kontroly potrubí, šácht a tesnení na náklady predávajúceho, a po nadobudnutí 

právoplatného povolenia vkladu vlastníckeho práva k pozemkom reg. „C“ KN parc.č. 

906/44, 906/112, 9906/113, 906/114, 906/115 v k.ú. Stupava v prospech mesta Stupava. V 

prípade, ak zmluva nebude predávajúcim v uvedenej lehote podpísaná, toto uznesenie stratí 

platnosť.  

2. Predávajúci sa zaväzuje zrealizovať kolaudačné konanie a zabezpečiť vydanie 

kolaudačného rozhodnutia (právoplatného) na vodnú stavbu splaškovej kanalizácie 

v prospech kupujúceho bezodkladne, najneskôr do 8 mesiacov odo dňa účinnosti zmluvy. 

Ak v uvedenej lehote predávajúci nepredloží nadobúdateľovi právoplatné kolaudačné 

rozhodnutie na predmet kúpy, má kupujúci právo od zmluvy odstúpiť v tejto časti.  

3. Kúpna cena bude predávajúcemu uhradená do 30 dní odo dňa účinnosti kúpnej zmluvy.  

 

HLASOVANIE z celkového počtu 16 poslancov: 

ZA – 14 poslancov (Draškovič, Ing. Haldová, JUDr. Haulík, Mgr. Horecký, Jánošíková, MVDr. 

Kazarka, Ing. Klačmanová, Mgr. Kohútek, Ing. Kollaroci, MBA, Ing. Kušnír, Ing. Lacka, Ing. 

Polakovič, LL.M., MBA, Ing. Smeja, PhD., Ing. Vigh) 

PROTI – 0 poslancov 

ZDRŽAL SA – 0 poslancov 
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NEHLASOVAL – 1 poslanec (Bc. Katona) 

NEPRÍTOMNÝ – 1 poslanec (Ing. Dzvoník) 

 

Ad 12.12) Návrh - nájom nebytových priestorov v budove Zdravotného strediska na 

Zdravotníckej ulici v Stupave formou obchodnej verejnej súťaže 

Odkaz na videozáznam k bodu 12.12) 

JUDr. Hofmannová, LL.M., MPA, MBA uviedla, že v dôsledku nedostatku lekárov 

poskytujúcich zdravotnú starostlivosť v oblasti klinicko-logopedická starostlivosť v meste 

rastie dopyt práve po lekároch poskytujúcich zdravotnú starostlivosť v tejto oblasti, na čo 

reflektujú aj predkladané podmienky obchodnej verejnej súťaže, ktoré uprednostňujú 

poskytovateľov zdravotnej starostlivosti v odbore klinicko-logopedická starostlivosť. Materiál 

bol predložený dňa 24.01.2024 na rokovanie Komisie majetkovej a legislatívno-právnej, ktorá 

odporúča MsZ schváliť nájom nebytových priestorov v budove Zdravotného strediska na 

Zdravotníckej ulici v Stupave formou obchodnej verejnej súťaže. Mestská rada v Stupave dňa 

05.02.2024 po prerokovaní materiálu odporúča MsZ schváliť materiál v zmysle Návrhu 

uznesenia, v bode D navrhuje vymenovať troch členov komisie na  otváranie a vyhodnotenie 

súťažných návrhov v zložení: 

1. Ing. Patrik Kollaroci, MBA, predseda komisie 

2. Mgr. Ján Kohútek, člen komisie 

3. Ing. Marek Lacka, člen komisie. 

 

UZNESENIE č. 24/2024 

 

z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Stupave, konaného dňa 15. februára 2024 v 

Stupave 

 

k bodu Návrh - nájom nebytových priestorov v budove Zdravotného strediska na 

Zdravotníckej ulici v Stupave formou obchodnej verejnej súťaže 

 

Mestské zastupiteľstvo v Stupave 

A. vyhlasuje 

dočasnú prebytočnosť nehnuteľného majetku mesta Stupava, a to nebytových priestorov 

nachádzajúcich sa v stavbe so súp.č. 952, popis stavby: zdravotné stredisko, druh stavby: 

budova zdravotníckeho a sociálneho zariadenia, postavenej na pozemku reg. „C“ KN parc.č. 

176/4, evidovanej Okresným úradom Malacky, katastrálnym odborom, v katastri nehnuteľností 

na LV č. 2783, k.ú. Stupava, obec: STUPAVA, okres: Malacky,  a to konkrétne: 

- miestnosti č. 131 o výmere 13,61 m2,  

- miestnosti č. 133 o výmere   8,82 m2,  

spolu vo výmere 22,43 m2 (ďalej aj ako „ambulancia“) 

nachádzajúce sa na 1.pochodí Zdravotného strediska  

 

a príslušného podielu na priestoroch užívaných spolu s ambulanciou a na spoločných 

priestoroch, označených ako miestnosti č. 34, 35, 101, 102, 128, 122, 123, 124, 116, 117, 118, 

119, 120, 121  spolu vo výmere 14,98 m2. 

HLASOVANIE z celkového počtu 16 poslancov: 

ZA – 15 poslancov (Draškovič, Ing. Haldová, JUDr. Haulík, Mgr. Horecký, Jánošíková, Bc. 

Katona, MVDr. Kazarka, Ing. Klačmanová, Mgr. Kohútek, Ing. Kollaroci, MBA, Ing. Kušnír, 

Ing. Lacka, Ing. Polakovič, LL.M., MBA, Ing. Smeja, PhD., Ing. Vigh) 

PROTI – 0 poslancov 

ZDRŽAL SA – 0 poslancov 

https://www.youtube.com/watch?v=KFHaB8SLFKw&t=10797s
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NEHLASOVAL – 0 poslancov 

NEPRÍTOMNÝ – 1 poslanec (Ing. Dzvoník) 

 

B. schvaľuje 

 

spôsob nájmu nebytových priestorov v stavbe so súpisným číslom 952, popis stavby: 

zdravotné stredisko, druh stavby: budova zdravotníckeho a sociálneho zariadenia, postavenej 

na parcele reg. „C“ KN č. 176/4, evidovanej Okresným úradom Malacky, katastrálnym 

odborom, na  LV č. 2783 pre k.ú.: Stupava, obec: STUPAVA, okres: Malacky, vo výlučnom 

vlastníctve mesta, formou obchodnej verejnej súťaže podľa § 9a ods. 1 písm. a) v spojení s 

§ 9aa ods. 1 zákona SNR č. 138/1991 Zb.  o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

(ďalej len „zákon o majetku obcí“), a to konkrétne: 

 

- miestnosti č. 131 o výmere 13,61 m2,  

- miestnosti č. 133 o výmere   8,82 m2,  

spolu vo výmere 22,43 m2 (ďalej aj ako „ambulancia“) 

nachádzajúce sa na 1.poschodí Zdravotného strediska  

a príslušný podiel na priestoroch užívaných spolu s ambulanciou a na spoločných priestoroch, 

konkrétne  

- na miestnosti č. 34 o celkovej výmere 7,28 m2 (t.j. konkrétne 0,48 m2) 

- na miestnosti č. 35 o celkovej výmere 10,63 m2 (t.j. konkrétne 0,71 m2) 

- na miestnosti č. 101 o celkovej  výmere 15,87 m2 (t.j. konkrétne 1,59 m2) 

- na miestnosti č. 102 o celkovej  výmere 32,08 m2 (t.j. konkrétne 3,21 m2) 

- na miestnosti č. 128 o celkovej  výmere 34,59 m2 (t.j. konkrétne 6,92 m2) 

- na miestnosti č. 122 o celkovej  výmere 0,95 m2 (t.j. konkrétne 0,19 m2) 

- na miestnosti č. 123 o celkovej  výmere 1,00 m2 (t.j. konkrétne 0,20 m2) 

- na miestnosti č. 124 o celkovej  výmere 3,26 m2 (t.j. konkrétne 0,65 m2) 

- na miestnosti č. 116 o celkovej  výmere 0,94 m2 (t.j. konkrétne 0,09 m2) 

- na miestnosti č. 117 o celkovej  výmere 0,96 m2 (t.j. konkrétne 0,10 m2) 

- na miestnosti č. 118 o celkovej  výmere 3,32 m2 (t.j. konkrétne 0,33 m2) 

- na miestnosti č. 119 o celkovej  výmere 3,23 m2 (t.j. konkrétne 0,32 m2) 

- na miestnosti č. 120 o celkovej  výmere 0,97 m2 (t.j. konkrétne 0,10 m2) 

- na miestnosti č. 121 o celkovej  výmere 0,93 m2 (t.j. konkrétne 0,09 m2) 

spolu vo výmere 14,98 m2 (ďalej aj ako „spoločne užívané priestory“). 

 

HLASOVANIE z celkového počtu 16 poslancov: 

ZA – 15 poslancov (Draškovič, Ing. Haldová, JUDr. Haulík, Mgr. Horecký, Jánošíková, Bc. 

Katona, MVDr. Kazarka, Ing. Klačmanová, Mgr. Kohútek, Ing. Kollaroci, MBA, Ing. Kušnír, 

Ing. Lacka, Ing. Polakovič, LL.M., MBA, Ing. Smeja, PhD., Ing. Vigh) 

PROTI – 0 poslancov 

ZDRŽAL SA – 0 poslancov 

NEHLASOVAL – 0 poslancov 

NEPRÍTOMNÝ – 1 poslanec (Ing. Dzvoník) 

 

C. schvaľuje 

 

vyhlásenie obchodnej verejnej súťaže o najvhodnejší návrh na uzavretie zmluvy o nájme 

nebytových priestorov v stavbe so súpisným číslom 952, popis stavby: zdravotné stredisko, 

druh stavby: budova zdravotníckeho a sociálneho zariadenia, postavenej na parcele reg. „C“ 

KN č. 176/4, evidovanej Okresným úradom Malacky, katastrálnym odborom, na  LV č. 2783 

pre k.ú.: Stupava, obec: STUPAVA, okres: Malacky, vo výlučnom vlastníctve mesta,  a jej 

podmienky v znení:     
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A. PREDMET SÚŤAŽE 

1. Predmetom obchodnej verejnej súťaže je výber najvhodnejšieho návrhu na uzavretie zmluvy 

o nájme nebytových priestorov, predmetom ktorej je odplatné prenechanie nehnuteľného 

majetku mesta Stupava do dočasného užívania nájomcovi, a to nebytových priestorov v stavbe 

so súpisným číslom 952, popis stavby: zdravotné stredisko, druh stavby: budova 

zdravotníckeho a sociálneho zariadenia, postavenej na parcele reg. „C“ KN č. 176/4, evidovanej 

Okresným úradom Malacky, katastrálnym odborom, na  LV č. 2783 pre k.ú.: Stupava, obec: 

STUPAVA, okres: Malacky, a to konkrétne: 

- miestnosti č. 131 o výmere 13,61 m2,  

- miestnosti č. 133 o výmere   8,82 m2,  

spolu vo výmere 22,43 m2 (ďalej aj ako „ambulancia“) 

nachádzajúce sa na 1.poschodí Zdravotného strediska  

a príslušný podiel na priestoroch užívaných spolu s ambulanciou a na spoločných 

priestoroch, konkrétne  

- na miestnosti č. 34 o celkovej výmere 7,28 m2 (t.j. konkrétne 0,48 m2) 

- na miestnosti č. 35 o celkovej výmere 10,63 m2 (t.j. konkrétne 0,71 m2) 

- na miestnosti č. 101 o celkovej  výmere 15,87 m2 (t.j. konkrétne 1,59 m2) 

- na miestnosti č. 102 o celkovej  výmere 32,08 m2 (t.j. konkrétne 3,21 m2) 

- na miestnosti č. 128 o celkovej  výmere 34,59 m2 (t.j. konkrétne 6,92 m2) 

- na miestnosti č. 122 o celkovej  výmere 0,95 m2 (t.j. konkrétne 0,19 m2) 

- na miestnosti č. 123 o celkovej  výmere 1,00 m2 (t.j. konkrétne 0,20 m2) 

- na miestnosti č. 124 o celkovej  výmere 3,26 m2 (t.j. konkrétne 0,65 m2) 

- na miestnosti č. 116 o celkovej  výmere 0,94 m2 (t.j. konkrétne 0,09 m2) 

- na miestnosti č. 117 o celkovej  výmere 0,96 m2 (t.j. konkrétne 0,10 m2) 

- na miestnosti č. 118 o celkovej  výmere 3,32 m2 (t.j. konkrétne 0,33 m2) 

- na miestnosti č. 119 o celkovej  výmere 3,23 m2 (t.j. konkrétne 0,32 m2) 

- na miestnosti č. 120 o celkovej  výmere 0,97 m2 (t.j. konkrétne 0,10 m2) 

- na miestnosti č. 121 o celkovej  výmere 0,93 m2 (t.j. konkrétne 0,09 m2) 

spolu vo výmere 14,98 m2 (ďalej aj ako „spoločne užívané priestory“) 

 

celkom spolu vo výmere 37,41 m2. 

Nebytové priestory sa prenajímajú ako celok. Pôdorys stavby s vyznačením predmetu  

nájmu je prílohou návrhu Zmluvy o nájme nebytových priestorov  

2. Minimálna navrhovaná výška nájomného, za ktorú sa nebytové priestory ponúkajú do 

nájmu je 8,70 EUR/m2 /rok. 

3. Cena za služby spojené s užívaním nebytových priestorov určené paušálnou sumou, toho 

času vo výške  78,80 EUR/m2/rok. 

4.Účelom nájmu je prevádzkovanie zdravotníckeho zariadenia a poskytovanie plnohodnotnej 

zdravotnej starostlivosti, pričom konkrétny medicínsky odbor, v ktorom bude poskytovať 

zdravotnú starostlivosť špecifikuje záujemca v súťažnom návrhu.   

5. Doba nájmu: neurčitá, od 01.06.2024.   

6. Vyhlasovateľ umožní obhliadku predmetu súťaže po predchádzajúcej dohode so záujemcom. 

B. SPÔSOB PREDKLADANIA SÚŤAZNÉHO NÁVRHU A JEHO NÁLEŽITOSTI  

1. Súťaž o nájom nebytových priestorov sa uskutoční formou predkladania písomných návrhov 

na uzavretie Zmluvy o nájme nebytových priestorov, ktoré sa podávajú cez elektronickú 

schránku alebo v listinnej podobe, ak záujemca nemá aktivovanú elektronickú schránku. Návrh, 

ktorý podá záujemca, ktorý má aktivovanú elektronickú schránku, inak ako cez elektronickú 

schránku, bude zo súťaže vylúčený.    

2. Vyhlasovateľ  súťaže trvá na tom, že záujemca predloží vyhlasovateľovi Zmluvu o nájme 

nebytových priestorov, v znení uvedenom v Prílohe č. 1 k tomuto uzneseniu, ktorej obsah je 

záväzný a nemenný. Do návrhu Zmluvy o nájme nebytových priestorov záujemca iba doplní 

svoje identifikačné údaje, cenu nájomného, ktorú navrhuje za predmet nájmu za m2 a účel 
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nájmu. Ak záujemca nedodrží záväzný obsah návrhu Zmluvy o nájme nebytových priestorov, 

na ktorom vyhlasovateľ súťaže trvá, jeho návrh bude zo súťaže vylúčený. Návrh Zmluvy 

o nájme nebytových priestorov bude zverejnený na úradnej tabuli a webovom sídle mesta a na 

požiadanie záujemcu ho poskytne vyhlasovateľ súťaže tiež osobne na Mestskom úrade 

v Stupave alebo ho zašle na e-mailovú adresu záujemcu. 

3. Návrh na uzavretie zmluvy musí byť vyhotovený v slovenskom jazyku. V slovenskom 

jazyku musia byť vyhotovené aj všetky požadované prílohy. V prípade, ak návrh alebo povinné 

prílohy k návrhu budú vyhotovené v inom ako slovenskom jazyku, musia byť úradne preložené 

do slovenského jazyka. Predložený návrh Zmluvy o nájme nebytových priestorov musí byť  zo 

strany záujemcu podpísaný a datovaný.  

4. Prílohami k návrhu podpísanej Zmluvy o nájme nebytových priestorov, ktorý záujemca musí 

predložiť ako súčasť súťažného návrhu sú: 

a) vyhlásenie, že súhlasí so všetkými vyhlásenými podmienkami súťaže 

b) vyhlásenie, že nemá voči mestu neuhradené splatné záväzky 

c) doklad preukazujúci profesijnú spôsobilosť na poskytovanie zdravotnej starostlivosti. 

  

 Predloženie neaktuálnych príloh alebo príloh, ktoré nezodpovedajú skutočnosti, sa bude 

považovať za snahu záujemcu uviesť vyhlasovateľa súťaže do omylu a takýto návrh bude 

vylúčený zo súťaže.  

5. Podpísaný návrh Zmluvy o nájme nebytových priestorov (okrem návrhu predkladaného cez 

elektronickú schránku) musí záujemca predložiť  v troch vyhotoveniach v zalepenej obálke 

osobne v podateľni Mestského úradu v Stupave alebo ho doručiť poštou  na adresu 

vyhlasovateľa súťaže: Mesto Stupava, Mestský úrad v Stupave, Hlavná 1/24, 900 31  

Stupava s výrazným označením  

„OVS-NÁJOM AMBULANCIE V ZDRAVOTNOM STREDISKU- NEOTVÁRAŤ“ 

Záujemca na obálke ďalej uvedie svoje označenie (obchodné meno/názov/meno a 

priezvisko),  svoju presnú a úplnú adresu sídla/miesta podnikania/bydliska. 

6.Záujemca môže do súťaže predložiť iba jeden súťažný návrh. Ak záujemca podá viac 

súťažných návrhov, budú všetky návrhy zo súťaže vylúčené.  

7. Súťažný návrh, ktorý  nebude obsahovať všetky povinné náležitosti alebo nebudú k nemu 

pripojené všetky povinné prílohy, bude zo súťaže vylúčený.  

8. Predložený súťažný návrh je možné meniť a dopĺňať alebo ho odvolať iba do uplynutia 

termínu stanoveného na predkladanie návrhov, avšak  zo zmeny  a doplnenia musí byť zrejmé, 

ktorý súťažný návrh sa mení alebo dopĺňa a akým spôsobom. Ak zo zmeny alebo doplnenia 

návrhu tieto náležitosti nebudú zrejmé, nebude sa na nich prihliadať. Súčasťou každej zmeny 

alebo doplnenia musí byť podpísaný a datovaný návrh zmluvy o nájme nebytových priestorov 

v troch vyhotoveniach.  

9.  Záujemca nie je oprávnený svoj návrh na uzavretie Zmluvy o nájme nebytových priestorov 

po uplynutí termínu na predkladanie návrhov odvolať, je ním viazaný až do jeho prijatia 

vyhlasovateľom súťaže resp. do doručenia oznámenia vyhlasovateľa, že v súťaži nebol 

úspešný.  

10. Vylúčenie návrhu z obchodnej súťaže oznámi vyhlasovateľ záujemcovi spolu 

s odôvodnením v lehote  30 dní od vyhodnotenia návrhov.  

C. ČASOVÝ PLÁN SÚŤAŽE  

1. Písomný súťažný návrh je záujemca povinný predložiť spôsobom podľa bodu 5. časti B. 

týchto podmienok najneskôr do 18.03.2024  do 14.00 hod. (do uvedeného termínu musí byť 

návrh doručený Mestskému úradu v Stupave). 

2. Otváranie obálok so súťažnými návrhmi sa uskutoční do 10 dní odo dňa uplynutia lehoty na 

predkladanie návrhov na zasadnutí komisie na vyhodnotenie súťažných návrhov.  

3.Všetky návrhy podané do obchodnej verejnej súťaže vyhlasovateľ zverejní do 10 pracovných 

dní od uplynutia lehoty na predkladanie návrhov na svojej úradnej tabuli a na webovom sídle 

po dobu 30 dní.  
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4. Vyhodnotenie súťažných návrhov sa uskutoční do piatich pracovných dní od uplynutia lehoty 

na zverejnenie predložených návrhov na zasadnutí komisie na vyhodnotenie súťažných 

návrhov. Vyhodnotenie návrhov je neverejné.  

D. VYHODNOTENIE SÚŤAŽNÝCH NÁVRHOV   

1. Na otváranie obálok a vyhodnotenie súťažných návrhov sa zriaďuje 5-členná komisia, 

z ktorej dvaja členovia sú zamestnancami Mestského úradu v Stupave a troch členov si určí 

mestské zastupiteľstvo spomedzi poslancov. Zároveň mestské zastupiteľstvo určí predsedu 

komisie na vyhodnotenie súťažných návrhov. Komisia je uznášaniaschopná, ak sú prítomní 

aspoň jej traja členovia.  

2. Pred otvorením obálok s doručenými návrhmi oznámi organizátor súťaže, ktorý je zároveň 

zapisovateľom komisie bez rozhodovacej právomoci, počet doručených obálok a skontroluje 

ich neporušenosť. Obálky s návrhmi doručenými po uplynutí lehoty na predkladanie návrhov 

sa zo súťaže vylúčia a nebudú sa ani otvárať.  

3. O otváraní obálok sa spíše protokol, ktorý obsahuje označenie prítomných členov komisie, 

mená záujemcov, ktorí sa zúčastnili ovárania obálok, uvedenie jednotlivých doručených obálok 

a ich odosielateľov, údaj, či obálka obsahuje všetky náležitosti, dôvod vylúčenia súťažného 

návrhu, navrhovaná výška nájomného a navrhovaný účel nájmu. Protokol o otvorení obálok 

podpíšu všetci prítomní.  

4. Návrhy vylúčené zo súťaže sa nezverejňujú. 

5. Prvým kritériom pre hodnotenie súťažných návrhov je medicínsky odbor uvedený ako účel 

nájmu, v ktorom záujemca bude zdravotnú starostlivosť poskytovať, pričom prednosť majú 

záujemcovia, ktorí budú poskytovať zdravotnú starostlivosť v odbore klinicko-logopedická 

starostlivosť. Spomedzi viacerých záujemcov poskytujúcich  zdravotnú starostlivosť  v odbore 

klinická logopédia, bude kritériom pre hodnotenie súťažných návrhov najvyššia navrhovaná 

cena nájomného za m2/rok. V prípade absencie ponuky na poskytovanie zdravotnej 

starostlivosti v odbore klinická logopédia, nebude rozhodovať odbor medicíny, v ktorom bude 

záujemca poskytovať zdravotnú starostlivosť, a kritériom pre hodnotenie súťažných návrhov 

bude najvyššia navrhovaná cena nájomného za m2/rok. V prípade návrhov s rovnakou 

navrhovanou najvyššou cenou nájomného rozhodne skorší dátum predloženia návrhu 

a v prípade predloženia takýchto návrhov v rovnaký dátum, sa o víťazovi rozhodne žrebom.  

Žrebovanie uskutoční predseda komisie. 

6. Na základe vyhodnotenia súťaže sa zostaví poradie záujemcov.   

7. Z vyhodnotenia súťaže sa vyhotoví zápisnica, ktorú podpíšu všetci prítomní členovia komisie 

a zapisovateľ.  

8. Vyhlasovateľ uzatvorí Zmluvu o nájme nebytových priestorov s uchádzačom, ktorí sa 

umiestnil na prvom mieste v poradí. 

9. Záujemcom, ktorí sa v súťaži umiestnili v poradí na 2. a ďalšom mieste, vyhlasovateľ súťaže 

písomne oznámi do 14 dní odo dňa podpísania zápisnice z vyhodnotenia súťaže, že v súťaži 

neboli úspešní.  

E. ĎALŠIE PODMIENKY OBCHODNEJ VEREJNEJ SÚŤAŽE   

1. Súťažné návrhy, ktorých obsah nezodpovedá uverejneným podmienkam súťaže budú zo 

súťaže vylúčené. Od podmienok súťaže sa návrh nemôže odchýliť.  

2. Súťažné návrhy, ktoré boli doručené po určenom termíne na predkladanie návrhov, súťažné 

návrhy, ktoré neobsahujú všetky povinné náležitosti, budú zo súťaže vylúčené.  

3. Návrhy, ktoré obsahujú nižšiu cenu nájomného, ako je minimálne navrhovaná výška 

nájomného, budú so súťaže vylúčené.  

4. Vyhlasovateľ súťaže si vyhradzuje právo súťaž zrušiť iba do uplynutia lehoty na 

predkladania návrhov, aj bez uvedenia dôvodu. 

5.Vyhlasovateľ si súťaže si vyhradzuje právo zrušiť obchodnú verejnú súťaž aj vtedy, ak sa 

podstatne zmenili okolnosti, za ktorých sa vyhlásila obchodná verejná súťaž alebo ak sa 

v priebehu obchodnej verejnej súťaže vyskytli výnimočné dôvody, pre ktoré nemožno od 

vyhlasovateľa požadovať, aby sa v obchodnej verejnej súťaži pokračovalo.  
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6. O zrušení obchodnej verejnej súťaže rozhoduje mestské zastupiteľstvo nadpolovičnou 

väčšinou všetkých poslancov. 

7. Záujemca nemá právo na náhradu nákladov spojených s účasťou v obchodnej verejnej súťaži.  

Príloha: Návrh Zmluvy o nájme nebytových priestorov.  

HLASOVANIE z celkového počtu 16 poslancov: 

ZA – 15 poslancov (Draškovič, Ing. Haldová, JUDr. Haulík, Mgr. Horecký, Jánošíková, Bc. 

Katona, MVDr. Kazarka, Ing. Klačmanová, Mgr. Kohútek, Ing. Kollaroci, MBA, Ing. Kušnír, 

Ing. Lacka, Ing. Polakovič, LL.M., MBA, Ing. Smeja, PhD., Ing. Vigh) 

PROTI – 0 poslancov 

ZDRŽAL SA – 0 poslancov 

NEHLASOVAL – 0 poslancov 

NEPRÍTOMNÝ – 1 poslanec (Ing. Dzvoník) 

 

D. vymenovať       

 

troch členov komisie na  otváranie a vyhodnotenie súťažných návrhov v zložení 

 

1. Ing. Kollaroci, MBA, predseda komisie, 

2. Mgr. Kohútek, člen komisie, 

3. Ing. Lacka, člen komisie. 

HLASOVANIE z celkového počtu 16 poslancov: 

ZA – 15 poslancov (Draškovič, Ing. Haldová, JUDr. Haulík, Mgr. Horecký, Jánošíková, Bc. 

Katona, MVDr. Kazarka, Ing. Klačmanová, Mgr. Kohútek, Ing. Kollaroci, MBA, Ing. Kušnír, 

Ing. Lacka, Ing. Polakovič, LL.M., MBA, Ing. Smeja, PhD., Ing. Vigh) 

PROTI – 0 poslancov 

ZDRŽAL SA – 0 poslancov 

NEHLASOVAL – 0 poslancov 

NEPRÍTOMNÝ – 1 poslanec (Ing. Dzvoník) 

 

Ad 12.13) Návrh - súhlas vlastníka pozemkov s umiestnením stavby pripojenia projektu 

Nový Majer na optickú infraštruktúru verejnej elektronickej telekomunikačnej siete na 

pozemkoch vo vlastníctve mesta Stupava pre spoločnosť Orange Slovensko, a.s. 

Odkaz na videozáznam k bodu 12.13) 

JUDr. Hofmannová, LL.M., MPA, MBA uviedla, že materiál bol predložený dňa 24.01.2024 

na rokovanie Komisie majetkovej a legislatívno-právnej, ktorá neodporúča MsZ schváliť súhlas 

vlastníka pozemkov s umiestnením stavby pripojenia projektu Nový Majer na optickú 

infraštruktúru verejnej elektronickej telekomunikačnej siete na pozemkoch vo vlastníctve mesta 

Stupava pre spoločnosť Orange Slovensko, a.s. Komisia odporúča navrhovateľovi spracovať 

geometrický plán s presným trasovaním vedenia optickej prípojky, aby v budúcnosti nedošlo k 

vecnoprávnemu obmedzeniu mesta k celému pozemku. Mestská rada v Stupave dňa 05.02.2024 

po prerokovaní materiálu neodporúča MsZ schváliť materiál. 

Ing. Smeja, PhD. uviedol, že nejde o to, že by sme nechceli novej výstavbe dopriať pripojenie 

k optickému internetu, ale aj v minulosti sme takéto záležitosti riešili vecnými bremenami za 

finančnú odplatu a nie iba obyčajným súhlasom. Potom tam dochádza k znehodnoteniu celého 

pozemku, na ktorý sa udeľuje súhlas. Bolo by potrebne GP vyčleniť úsek, ktorým ten kábel 

pôjde a zaťažiť iba tú časť pozemku.  

 

Návrh uznesenia: 

Mestské zastupiteľstvo v Stupave 

schvaľuje  

https://www.youtube.com/watch?v=KFHaB8SLFKw&t=10986s
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udelenie súhlasu s umiestnením časti stavby DEVELOPER_S2_Nový Majer Stupava - 

pripojenia developerského projektu Nový Majer na optickú infraštruktúru verejnej 

elektronickej telekomunikačnej siete  pre investora Orange Slovensko, a.s., Metodova 8, 821 

08 Bratislava, IČO: 35 697 270, za účelom poskytnutia vysokorýchlostných služieb 

elektronických komunikácií obyvateľom v danej lokalite, na častiach pozemkov 

nachádzajúcich sa v k.ú. Stupava, obec: STUPAVA, okres: Malacky, vo vlastníctve mesta 

o veľkosti spoluvlastníckeho podielu 1/1 k celku, a to:  

 

- na pozemku registra „C“ KN parc. č. 3886/26 o celkovej výmere 164 m2, druh pozemku: 

orná pôda, zapísaný na LV č. 2783, 

- na pozemku registra „E“ KN parc. č. 3908/901 o celkovej výmere 3555 m2, druh 

pozemku: vodná plocha, zapísaný na LV č. 4551. 

HLASOVANIE z celkového počtu 16 poslancov: 

ZA – 0 poslancov  

PROTI – 10 poslancov (Draškovič, JUDr. Haulík, Bc. Katona, Mgr. Kohútek, Ing. Kollaroci, 

MBA, Ing. Kušnír, Ing. Lacka, Ing. Polakovič, LL.M., MBA, Ing. Smeja, PhD., Ing. Vigh) 

ZDRŽALI SA – 5 poslancov (Ing. Haldová, Mgr. Horecký, Jánošíková, MVDr. Kazarka, Ing. 

Klačmanová) 

NEHLASOVAL – 0 poslancov 

NEPRÍTOMNÝ – 1 poslanec (Ing. Dzvoník) 

 

Navrhované uznesenie nezískalo dostatočný počet hlasov poslancov MsZ. 

 

Ad 12.15) Návrh - schválenie výšky nájomného za nájom pozemkov vo vlastníctve mesta 

Stupava zastavaných stavbami garáží vo vlastníctve iných osôb 

Odkaz na videozáznam k bodu 12.15) 

JUDr. Hofmannová, LL.M., MPA, MBA uviedla, že materiál bol predložený dňa 24.01.2024 

na rokovanie Komisie majetkovej a legislatívno-právnej, ktorá odporúča MsZ schváliť výšku 

nájomného za nájom pozemkov vo vlastníctve mesta Stupava zastavaných stavbami garáži vo 

vlastníctve iných osôb s navrhovanou výškou nájmu 15,00 EUR/m2/rok za celý predmet nájmu. 

Mestská rada v Stupave dňa 05.02.2024 po prerokovaní materiálu odporúča MsZ schváliť 

výšku nájomného za nájom pozemkov vo vlastníctve mesta Stupava zastavaných stavbami 

garáži vo vlastníctve iných osôb s navrhovanou výškou nájmu 15,00 EUR/m2/rok za celý 

predmet nájmu.  

 

Alternatíva 1: 

Mestské zastupiteľstvo v Stupave 

schvaľuje  

Alternatíva 1 (navrhovaná výška nájomného Oddelenia majetkovo-právneho a legislatívneho) 

  

výšku nájomného za nájom pozemkov v k.ú. Mást a v k.ú. Stupava vo vlastníctve mesta 

zastavaných stavbami garáží vo vlastníctve iných osôb v sume 10,00 EUR/m2/rok. 

 

HLASOVANIE z celkového počtu 16 poslancov: 

ZA – 0 poslancov 

PROTI – / poslancov (o tom, kto je proti nebolo hlasované) 

ZDRŽAL SA – / poslancov (o tom, kto sa zdržal nebolo hlasované) 

NEHLASOVAL – 0 poslancov 

NEPRÍTOMNÝ – 1 poslanec (Ing. Dzvoník) 

 

https://www.youtube.com/watch?v=KFHaB8SLFKw&t=11160s
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UZNESENIE č. 25/2024 

 

z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Stupave, konaného dňa 15. februára 2024 v 

Stupave 

 

k bodu Návrh - schválenie výšky nájomného za nájom pozemkov vo vlastníctve mesta 

Stupava zastavaných stavbami garáží vo vlastníctve iných osôb 

 

Mestské zastupiteľstvo v Stupave 

schvaľuje  

výšku nájomného za nájom pozemkov v k.ú. Mást a v k.ú. Stupava vo vlastníctve mesta 

zastavaných stavbami garáží vo vlastníctve iných osôb v sume 15,00 EUR/m2/rok.  

 

HLASOVANIE z celkového počtu 16 poslancov: 

ZA – 15 poslancov (Draškovič, Ing. Haldová, JUDr. Haulík, Mgr. Horecký, Jánošíková, Bc. 

Katona, MVDr. Kazarka, Ing. Klačmanová, Mgr. Kohútek, Ing. Kollaroci, MBA, Ing. Kušnír, 

Ing. Lacka, Ing. Polakovič, LL.M., MBA, Ing. Smeja, PhD., Ing. Vigh) 

PROTI – 0 poslancov 

ZDRŽAL SA – 0 poslancov 

NEHLASOVAL – 0 poslancov 

NEPRÍTOMNÝ – 1 poslanec (Ing. Dzvoník) 

 

Ad 12.16) Návrh na schválenie vyhlásenia obchodnej verejnej súťaže a jej podmienok na 

nájom nebytových priestorov v budove Kultúrneho domu na Agátovej ulici v Stupave 

Odkaz na videozáznam k bodu 12.16) 

Mgr. Šimončičová uviedla, že materiál bol predložený dňa 24.01.2024 na rokovanie Komisie 

majetkovej a legislatívno-právnej, ktorá odporúča Mestskému zastupiteľstvu schváliť 

vyhlásenie obchodnej verejnej súťaže a jej podmienok na nájom nebytových priestorov v 

budove MKIC na Agátovej ulici v Stupave s pripomienkami. 

Pripomienky sú už zapracované v materiáloch. Mestská rada v Stupave dňa 05.02.2024 po 

prerokovaní materiálu odporúča MsZ schváliť materiál s pripomienkami v zmysle Návrhu 

uznesenia. Pripomienky sú už zapracované v materiáloch. 

 

UZNESENIE č. 26/2024 

 

z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Stupave, konaného dňa 15. februára 2024 v 

Stupave 

 

k bodu Návrh na schválenie vyhlásenia obchodnej verejnej súťaže a jej podmienok na 

nájom nebytových priestorov v budove Kultúrneho domu na Agátovej ulici v Stupave 

 

Mestské zastupiteľstvo v Stupave 

A. vyhlasuje 

dočasnú prebytočnosť nehnuteľného majetku mesta Stupava v správe Mestského 

kultúrneho a informačného centra Stupava, so sídlom: Agátová 9, 900 31 Stupava, a to 

nebytových priestorov o celkovej výmere 91,88 m2, nachádzajúcich sa v budove Mestského 

kultúrneho a informačného centra v Stupave, v stavbe so súpisným číslom 1097, na parcele reg. 

„C“ KN č. 295/1, o celkovej výmere 1020 m2, zapísanej na LV č. 2783, v k. ú. Stupava, obec: 

Stupava, okres Malacky, v správe Mestského kultúrneho a informačného centra Stupava, so 

sídlom: Agátová 9, 900 31 Stupava, ktorý mu bol zverený Zmluvou o prevode správy majetku 

https://www.youtube.com/watch?v=KFHaB8SLFKw&t=11258s
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mesta Stupava zo dňa 06.02.2019, podľa § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku 

obcí v znení neskorších predpisov.  

HLASOVANIE z celkového počtu 16 poslancov: 

ZA – 15 poslancov (Draškovič, Ing. Haldová, JUDr. Haulík, Mgr. Horecký, Jánošíková, Bc. 

Katona, MVDr. Kazarka, Ing. Klačmanová, Mgr. Kohútek, Ing. Kollaroci, MBA, Ing. Kušnír, 

Ing. Lacka, Ing. Polakovič, LL.M., MBA, Ing. Smeja, PhD., Ing. Vigh) 

PROTI – 0 poslancov 

ZDRŽAL SA – 0 poslancov 

NEHLASOVAL – 0 poslancov 

NEPRÍTOMNÝ – 1 poslanec (Ing. Dzvoník) 

B. schvaľuje 

spôsob nájmu nebytových priestorov v stavbe so súpisným číslom 1097, nachádzajúcich sa 

v budove Mestského kultúrneho a informačného centra v Stupave, v stavbe so súpisným číslom 

1097, na parcele reg. „C“ KN č. 295/1, o celkovej výmere 1020 m2, zapísanej na LV č. 2783, v 

k. ú. Stupava, obec: Stupava, okres Malacky, v správe Mestského kultúrneho a informačného 

centra Stupava, so sídlom: Agátová 9, 900 31 Stupava, ktorý mu bol zverený Zmluvou 

o prevode správy majetku mesta Stupava zo dňa 06.02.2019, podľa § 9a ods. 9 písm. c) zákona 

č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, formou obchodnej verejnej 

súťaže podľa § 9a ods. 1 písm. a) v spojení s § 9aa ods. 1 zákona SNR č. 138/1991 Zb.  

o majetku obcí v znení neskorších predpisov (ďalej len „zákon o majetku obcí“), a to 

konkrétne: 

- miestnosti č. 1.04. o výmere 62,83 m2, z toho:  

- kaviareň o výmere 36,16 m2   

- priestor pred detským kútikom o výmere 13,94 m2, 

- detský kútik o výmere 4,29 m2,  

- toaleta pre telesne postihnutých o výmere 4,59 m2, 

- sklad o výmere 3,85 m2 

- uzamykateľný výklenok o výmere 3,86 m2, 

- vonkajšej terasy o výmere 25,19 m2,  

 

spolu vo výmere 91,88 m2 (ďalej aj ako „kaviareň“) 

 

nachádzajúce sa na prízemí Kultúrneho domu a príslušný podiel na priestoroch užívaných spolu 

s nebytovými priestormi a na spoločných priestoroch, konkrétne: 

- na miestnosti č. 1.02  o výmere  106,16 m2 , z toho: 

      -    vstupná hala o výmere 52,77 m2 (t. j. konkrétne 7,54 m2) 

      -    schodisko k sálam a WC o výmere 12,50 m2 (t. j. konkrétne 6,25 m2) 

       -    chodba k WC o výmere 40,89 m2 (t. j. konkrétne 20,44 m2) 

- na miestnosti č. 1.05 a 1.06 (WC ženy a muži) o výmere  18,79 m2  (t. j. konkrétne 9,39 m2) 

 

      spolu vo výmere 43,62 m2 (ďalej aj ako „spoločne užívané priestory“) 

 

HLASOVANIE z celkového počtu 16 poslancov: 

ZA – 15 poslancov (Draškovič, Ing. Haldová, JUDr. Haulík, Mgr. Horecký, Jánošíková, Bc. 

Katona, MVDr. Kazarka, Ing. Klačmanová, Mgr. Kohútek, Ing. Kollaroci, MBA, Ing. Kušnír, 

Ing. Lacka, Ing. Polakovič, LL.M., MBA, Ing. Smeja, PhD., Ing. Vigh) 

PROTI – 0 poslancov 

ZDRŽAL SA – 0 poslancov 

NEHLASOVAL – 0 poslancov 

NEPRÍTOMNÝ – 1 poslanec (Ing. Dzvoník) 
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C. schváliť 

vyhlásenie obchodnej verejnej súťaže o najvhodnejší návrh na uzavretie zmluvy o nájme 

nebytových priestorov v stavbe so súpisným číslom 1097 nachádzajúcej sa  

na parcele reg. „C“ KN č. 295/1, zapísanej na LV č. 2783, v k. ú. Stupava, obec: Stupava, okres 

Malacky, v správe Mestského kultúrneho a informačného centra Stupava, so sídlom: Agátová 

9, 900 31 Stupava, ktorý mu bol zverený Zmluvou o prevode správy majetku mesta Stupava zo 

dňa 06.02.2019, podľa § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov, a jej podmienky v znení:     

A. PREDMET SÚŤAŽE 

1. Predmetom obchodnej verejnej súťaže je výber najvhodnejšieho návrhu na uzavretie zmluvy 

o nájme nebytových priestorov, predmetom ktorej je odplatné prenechanie nehnuteľného 

majetku mesta Stupava, v správe MKIC  do dočasného užívania nájomcovi, a to nebytových 

priestorov v stavbe so súpisným číslom 1097, popis stavby: kultúrny dom, postavenej na 

parcele reg. „C“ KN č. 295/1, evidovanej Okresným úradom Malacky, katastrálnym odborom, 

na  LV č. 2783 pre k. ú.: Stupava, obec: STUPAVA, okres: Malacky, a to konkrétne: 

- miestnosti č. 1.04. o výmere 62,83 m2, z toho:  

- kaviareň o výmere 36,16 m2   

- priestor pred detským kútikom o výmere 13,94 m2, 

- detský kútik o výmere 4,29 m2,  

- toaleta pre telesne postihnutých o výmere 4,59 m2, 

- sklad o výmere 3,85 m2 

- sklad vo vstupnej hale o výmere 3,86 m2, 

- vonkajšej terasy o výmere 25,19 m2,  

 

spolu vo výmere 91,88 m2 (ďalej aj ako „kaviareň“) 

 

nachádzajúce sa na prízemí Kultúrneho domu a príslušný podiel na priestoroch užívaných spolu 

s nebytovými priestormi a na spoločných priestoroch, konkrétne: 

- na miestnosti č. 1.02  o výmere  106,16 m2 , z toho: 

      -    vstupná hala o výmere 52,77 m2 (t. j. konkrétne 7,54 m2) 

      -    schodisko k sálam a WC o výmere 12,50 m2 (t. j. konkrétne 6,25 m2) 

      -    chodba k WC o výmere 40,89 m2 (t. j. konkrétne 20,44 m2) 

- na miestnosti č. 1.05 a 1.06 (WC ženy a muži) o výmere 18,79 m2  (t. j. konkrétne 9,39 m2) 

 

      spolu vo výmere 43,62 m2 (ďalej aj ako „spoločne užívané priestory“) 

 

celkom spolu vo výmere 137,5 m2. 

Nebytové priestory sa prenajímajú ako celok. Pôdorys stavby s vyznačením predmetu nájmu je 

prílohou návrhu Zmluvy o nájme nebytových priestorov  

2. Minimálna navrhovaná výška nájomného, za ktorú sa nebytové priestory ponúkajú do 

nájmu je 600,- EUR /mesiac. 

3. Cena za služby spojené s užívaním nebytových priestorov určené paušálnou sumou, toho 

času vo výške 160,- Eur/mesiac. 

4. Účelom nájmu je prevádzkovanie kaviarne /prípadné sprievodné kultúrne služby a aktivity/.   

5. Doba nájmu: určitá 5 rokov 

6. Vyhlasovateľ umožní obhliadku predmetu súťaže po predchádzajúcej dohode so záujemcom. 

B. SPÔSOB PREDKLADANIA SÚŤAZNÉHO NÁVRHU A JEHO NÁLEŽITOSTI  

1. Súťaž o nájom nebytových priestorov sa uskutoční formou predkladania písomných návrhov 

na uzavretie Zmluvy o nájme nebytových priestorov, ktoré sa podávajú: do kancelárie správcu 

alebo poštou na adresu správcu: Mestského kultúrneho a informačného centra Stupava, so 

sídlom: Agátová 9, 900 31 Stupava  
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2. Vyhlasovateľ súťaže trvá na tom, že záujemca predloží vyhlasovateľovi Zmluvu o nájme 

nebytových priestorov, v znení uvedenom v Prílohe č. 1 k tomuto uzneseniu, ktorej obsah je 

záväzný a nemenný. Do návrhu Zmluvy o nájme nebytových priestorov záujemca iba doplní 

svoje identifikačné údaje, cenu nájomného, ktorú navrhuje za predmet nájmu za 1 mesiac a účel 

nájmu. Ak záujemca nedodrží záväzný obsah návrhu Zmluvy o nájme nebytových priestorov, 

na ktorom vyhlasovateľ súťaže trvá, jeho návrh bude zo súťaže vylúčený. Návrh Zmluvy 

o nájme nebytových priestorov bude zverejnený na úradnej tabuli a webovom sídle mesta 

a MKIC a na požiadanie záujemcu ho poskytne vyhlasovateľ súťaže tiež osobne v Mestskom 

kultúrnom a informačnom centre Stupava alebo ho zašle na e-mailovú adresu záujemcu. 

3. Návrh na uzavretie zmluvy musí byť vyhotovený v slovenskom jazyku. V slovenskom 

jazyku musia byť vyhotovené aj všetky požadované prílohy. V prípade, ak návrh alebo povinné 

prílohy k návrhu budú vyhotovené v inom ako slovenskom jazyku, musia byť úradne preložené 

do slovenského jazyka. Predložený návrh Zmluvy o nájme nebytových priestorov musí byť zo 

strany záujemcu podpísaný a datovaný.  

4. Prílohami k návrhu podpísanej Zmluvy o nájme nebytových priestorov, ktorý záujemca musí 

predložiť ako súčasť súťažného návrhu sú: 

a) vyhlásenie, že súhlasí so všetkými vyhlásenými podmienkami súťaže, 

b) vyhlásenie, že nemá voči mestu neuhradené splatné záväzky, 

c) kópia povolenia, že môže podnikať v danom obore – prevádzkovanie kaviarne.  

 

 Predloženie neaktuálnych príloh alebo príloh, ktoré nezodpovedajú skutočnosti, sa bude 

považovať za snahu záujemcu uviesť vyhlasovateľa súťaže do omylu a takýto návrh bude 

vylúčený zo súťaže.  

5. Podpísaný návrh Zmluvy o nájme nebytových priestorov musí záujemca predložiť  v troch 

vyhotoveniach v zalepenej obálke osobne do kancelárie Mestského kultúrneho a informačného 

centra Stupava alebo ho doručiť poštou na adresu vyhlasovateľa súťaže: Mestského 

kultúrneho a informačného centra Stupava, so sídlom: Agátová 9, 900 31 Stupava  

 s výrazným označením  

„OBCHODNÁ VEREJNÁ SÚŤAŽ NÁJOM PRIESTOROV KAVIARNE– 

NEOTVÁRAŤ“ 

Záujemca na obálke ďalej uvedie svoje označenie (obchodné meno/názov/meno a 

priezvisko),  svoju presnú a úplnú adresu sídla/miesta podnikania/bydliska. 

6. Záujemca môže do súťaže predložiť iba jeden súťažný návrh. Ak záujemca podá viac 

súťažných návrhov, budú všetky návrhy zo súťaže vylúčené.  

7. Súťažný návrh, ktorý  nebude obsahovať všetky povinné náležitosti alebo nebudú k nemu 

pripojené všetky povinné prílohy, bude zo súťaže vylúčený.  

8. Predložený súťažný návrh je možné meniť a dopĺňať alebo ho odvolať iba do uplynutia 

termínu stanoveného na predkladanie návrhov, avšak  zo zmeny  a doplnenia musí byť zrejmé, 

ktorý súťažný návrh sa mení alebo dopĺňa a akým spôsobom. Ak zo zmeny alebo doplnenia 

návrhu tieto náležitosti nebudú zrejmé, nebude sa na nich prihliadať. Súčasťou každej zmeny 

alebo doplnenia musí byť podpísaný a datovaný návrh zmluvy o nájme nebytových priestorov 

v troch vyhotoveniach.  

9.  Záujemca nie je oprávnený svoj návrh na uzavretie Zmluvy o nájme nebytových priestorov 

po uplynutí termínu na predkladanie návrhov odvolať, je ním viazaný až do jeho prijatia 

vyhlasovateľom súťaže resp. do doručenia oznámenia vyhlasovateľa, že v súťaži nebol 

úspešný.  

10. Vylúčenie návrhu z obchodnej súťaže oznámi vyhlasovateľ záujemcovi spolu 

s odôvodnením v lehote  30 dní od vyhodnotenia návrhov.  

C. ČASOVÝ PLÁN SÚŤAŽE  

1. Písomný súťažný návrh je záujemca povinný predložiť spôsobom podľa bodu 5. časti B. 

týchto podmienok najneskôr do 18.03.2024  do 14.00 hod. (do uvedeného termínu musí byť 
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návrh doručený Mestskému kultúrnemu a informačnému centru v Stupave). 

2. Všetky návrhy podané do obchodnej verejnej súťaže vyhlasovateľ zverejní do 10 pracovných 

dní od uplynutia lehoty na predkladanie návrhov na svojej úradnej tabuli a na webovom sídle 

po dobu 30 dní.  

3. Otváranie obálok so súťažnými návrhmi sa uskutoční do piatich pracovných dní odo dňa 

uplynutia lehoty na predkladanie návrhov na zasadnutí komisie na vyhodnotenie súťažných 

návrhov.  

4. Vyhodnotenie súťažných návrhov sa uskutoční do piatich pracovných dní od uplynutia lehoty 

na zverejnenie predložených návrhov na zasadnutí komisie na vyhodnotenie súťažných 

návrhov. Vyhodnotenie návrhov je neverejné.  

D. VYHODNOTENIE SÚŤAŽNÝCH NÁVRHOV   

1. Na otváranie obálok a vyhodnotenie súťažných návrhov sa zriaďuje 5-členná komisia, 

z ktorej dvaja členovia sú zamestnancami Mestského kultúrneho a informačného centra 

v Stupave a troch členov si určí mestské zastupiteľstvo spomedzi poslancov alebo členov 

stálych komisií. Zároveň mestské zastupiteľstvo určí predsedu komisie na vyhodnotenie 

súťažných návrhov. Komisia je uznášaniaschopná, ak sú prítomní aspoň jej traja členovia.  

2.  Pred otvorením obálok s doručenými návrhmi oznámi organizátor súťaže, ktorý je zároveň 

zapisovateľom komisie bez hlasovacieho práva, počet doručených obálok a skontroluje ich 

neporušenosť. Obálky s návrhmi doručenými po uplynutí lehoty na predkladanie návrhov sa zo 

súťaže vylúčia a nebudú sa ani otvárať.  

3. O otváraní obálok sa spíše protokol, ktorý obsahuje označenie prítomných členov komisie, 

mená záujemcov, ktorí sa zúčastnili ovárania obálok, uvedenie jednotlivých doručených obálok 

a ich odosielateľov, údaj, či obálka obsahuje všetky náležitosti, dôvod vylúčenia súťažného 

návrhu, navrhovaná výška nájomného a navrhovaný účel nájmu. Protokol o otvorení obálok 

podpíšu všetci prítomní.  

4.  Návrhy vylúčené zo súťaže sa nezverejňujú. 

5. Kritériom pre vyhodnotenie všetkých predložených návrhov je výška ponúknutého 

nájomného a účel /prípadné sprievodné kultúrne služby a aktivity/, na ktorý bude chcieť 

záujemca využiť predmetný nebytový priestor za splnenia ostatných náležitostí ponuky. 

V prípade návrhov s rovnakou navrhovanou najvyššou cenou nájomného rozhodne skorší 

dátum predloženia návrhu a v prípade predloženia takýchto návrhov v rovnaký dátum, sa 

o víťazovi rozhodne žrebom. Žrebovanie uskutoční predseda komisie. 

6.  Na základe vyhodnotenia súťaže sa zostaví poradie záujemcov.   

7. Z vyhodnotenia súťaže sa vyhotoví zápisnica, ktorú podpíšu všetci prítomní členovia komisie 

a zapisovateľ.  

8. Vyhlasovateľ uzatvorí Zmluvu o nájme nebytových priestorov s uchádzačom, ktorí sa 

umiestnil na prvom mieste v poradí. 

9.  Záujemcom, ktorí sa v súťaži umiestnili v poradí na 2. a ďalšom mieste, vyhlasovateľ súťaže 

písomne oznámi do 14 dní odo dňa podpísania zápisnice z vyhodnotenia súťaže, že v súťaži 

neboli úspešní.  

E. ĎALŠIE PODMIENKY OBCHODNEJ VEREJNEJ SÚŤAŽE   

1. Súťažné návrhy, ktorých obsah nezodpovedá uverejneným podmienkam súťaže budú zo 

súťaže vylúčené. Od podmienok súťaže sa návrh nemôže odchýliť.  

2. Súťažné návrhy, ktoré boli doručené po určenom termíne na predkladanie návrhov, súťažné 

návrhy, ktoré neobsahujú všetky povinné náležitosti, budú zo súťaže vylúčené.  

3. Návrhy, ktoré obsahujú nižšiu cenu nájomného, ako je minimálne navrhovaná výška 

nájomného, budú so súťaže vylúčené.  

4. Vyhlasovateľ súťaže si vyhradzuje právo súťaž kedykoľvek počas jej priebehu súťaž zrušiť 

aj bez uvedenia dôvodu. 

5. Vyhlasovateľ si vyhradzuje právo odmietnuť všetky návrhy na uzavretie Zmluvy o nájme 

nebytových priestorov aj bez uvedenia dôvodu a ukončiť súťaž.  

6. Vyhlasovateľ si vyhradzuje právo meniť podmienky súťaže. 
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7. Záujemca nemá právo na náhradu nákladov spojených s účasťou v obchodnej verejnej súťaži.  

Príloha: Návrh Zmluvy o nájme nebytových priestorov  

HLASOVANIE z celkového počtu 16 poslancov: 

ZA – 15 poslancov (Draškovič, Ing. Haldová, JUDr. Haulík, Mgr. Horecký, Jánošíková, Bc. 

Katona, MVDr. Kazarka, Ing. Klačmanová, Mgr. Kohútek, Ing. Kollaroci, MBA, Ing. Kušnír, 

Ing. Lacka, Ing. Polakovič, LL.M., MBA, Ing. Smeja, PhD., Ing. Vigh) 

PROTI – 0 poslancov 

ZDRŽAL SA – 0 poslancov 

NEHLASOVAL – 0 poslancov 

NEPRÍTOMNÝ – 1 poslanec (Ing. Dzvoník) 

D. vymenovať       

troch členov komisie na  otváranie a vyhodnotenie súťažných návrhov v zložení 

 

1. Ing. Hana Haldová, predseda komisie 

2. Ing. Patrik Kollaroci, MBA, člen komisie  

3. Mgr. Ján Kohútek, člen komisie 

 

HLASOVANIE z celkového počtu 16 poslancov: 

ZA – 15 poslancov (Draškovič, Ing. Haldová, JUDr. Haulík, Mgr. Horecký, Jánošíková, Bc. 

Katona, MVDr. Kazarka, Ing. Klačmanová, Mgr. Kohútek, Ing. Kollaroci, MBA, Ing. Kušnír, 

Ing. Lacka, Ing. Polakovič, LL.M., MBA, Ing. Smeja, PhD., Ing. Vigh) 

PROTI – 0 poslancov 

ZDRŽAL SA – 0 poslancov 

NEHLASOVAL – 0 poslancov 

NEPRÍTOMNÝ – 1 poslanec (Ing. Dzvoník) 

 

Ad 13) Správa o pridelených bytoch za obdobie júl až december 2023 v zmysle § 4 ods. 12 

Všeobecne záväzného nariadenia č. 9/2020 o nájme bytov 

Odkaz na videozáznam k bodu 13) 

Ing. Konswaldová uviedla, že v zmysle § 4 ods. 12 Všeobecne záväzného nariadenia č. 9/2020 

o nájme bytov Mestský úrad Stupava predkladá mestskému zastupiteľstvu správu o pridelených 

bytoch dvakrát ročne, a to stav k 30.6. a 31.12. bežného roka. V sledovanom období mesto 

Stupava v rámci svojho bytového fondu disponovalo 6 obecnými bytmi. V období od 

01.07.2023 do 31.12.2023 nebol uzatvorený žiadny nový nájomný vzťah a žiadny nájomný 

vzťah nebol ani ukončený. 

Ku dňu 31.01.2024 mesto Stupava eviduje 9 žiadostí o prenájom obecného bytu. Posledná 

žiadosť bola na mesto doručená 10.1.2024.  

V období od 01.07.2023 do 31.12.2023 nebol pridelený/prenajatý žiadny byt, ani obytná 

miestnosť, ktoré tvoria bytový fond vo vlastníctve mesta.  

  

STANOVISKO MESTSKEJ RADY V STUPAVE zo dňa 05.02.2024: 

Materiál bol predložený dňa 05.02.2024 na rokovanie Mestskej rady v Stupave, ktorá 

predloženú správu o pridelených bytoch za obdobie júl až december 2023 v zmysle § 4 ods. 12 

Všeobecne záväzného nariadenia č. 9/2020 o nájme bytov odporúča MsZ zobrať na vedomie.  

 

UZNESENIE č. 27/2024 

 

z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Stupave, konaného dňa 15. februára 2024 v 

Stupave 

 

k bodu Správa o pridelených bytoch za obdobie júl až december 2023  

https://www.youtube.com/watch?v=KFHaB8SLFKw&t=11475s
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v zmysle § 4 ods. 12 Všeobecne záväzného nariadenia č. 9/2020 o nájme bytov 

 

Mestské zastupiteľstvo v Stupave 

berie na vedomie  

správu o pridelených bytoch za obdobie júl až december 2023 v zmysle § 4 ods. 12 Všeobecne 

záväzného nariadenia č. 9/2020 o nájme bytov. 

 

HLASOVANIE z celkového počtu 16 poslancov: 

ZA – 15 poslancov (Draškovič, Ing. Haldová, JUDr. Haulík, Mgr. Horecký, Jánošíková, Bc. 

Katona, MVDr. Kazarka, Ing. Klačmanová, Mgr. Kohútek, Ing. Kollaroci, MBA, Ing. Kušnír, 

Ing. Lacka, Ing. Polakovič, LL.M., MBA, Ing. Smeja, PhD., Ing. Vigh) 

PROTI – 0 poslancov 

ZDRŽAL SA – 0 poslancov 

NEHLASOVAL – 0 poslancov 

NEPRÍTOMNÝ – 1 poslanec (Ing. Dzvoník) 

 

Ad 14) Správa o výsledku kontroly prevodov nehnuteľného majetku mesta Stupava za 

rok 2023 

Odkaz na videozáznam k bodu 14) 

Mgr. Hricová uviedla, že kontrola bola vykonaná v súlade s plánom kontrolnej činnosti na prvý 

polrok 2024. Novelizáciou zákona o majetku obcí a zákona o obecnom zriadení došlo k 

doplneniu povinnosti pre hlavného kontrolóra vykonať za predchádzajúci kalendárny rok 

kontrolu prevodov nehnuteľného majetku obce, ktorého všeobecná hodnota majetku prevýšila 

20 000 eur, a to do 60 dní od uplynutia kalendárneho roka; obec zverejní výsledky tejto kontroly 

do 30 dní po predložení správy o výsledkoch kontroly obecnému zastupiteľstvu na svojej 

úradnej tabuli a na webovom sídle obce, ak ho má obec zriadené. Nakoľko za rok 2023 nedošlo 

k žiadnemu prevodu nad hodnotu 20.000,- EUR nebolo čo kontrolovať a všetko je v súlade so 

zákonom.  

 

UZNESENIE č. 28/2024 

 

z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Stupave, konaného dňa 15. februára 2024 v 

Stupave 

 

k bodu Správa o výsledku kontroly prevodov nehnuteľného majetku mesta Stupava za 

rok 2023 

 

Mestské zastupiteľstvo v Stupave 

berie na vedomie  

Správu o výsledku kontroly prevodov nehnuteľného majetku mesta Stupava za rok 2023. 

 

HLASOVANIE z celkového počtu 16 poslancov: 

ZA – 15 poslancov (Draškovič, Ing. Haldová, JUDr. Haulík, Mgr. Horecký, Jánošíková, Bc. 

Katona, MVDr. Kazarka, Ing. Klačmanová, Mgr. Kohútek, Ing. Kollaroci, MBA, Ing. Kušnír, 

Ing. Lacka, Ing. Polakovič, LL.M., MBA, Ing. Smeja, PhD., Ing. Vigh) 

PROTI – 0 poslancov 

ZDRŽAL SA – 0 poslancov 

NEHLASOVAL – 0 poslancov 

NEPRÍTOMNÝ – 1 poslanec (Ing. Dzvoník) 

 

https://www.youtube.com/watch?v=KFHaB8SLFKw&t=11628s
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Ad 15) Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mesta Stupava za rok 2023 

Odkaz na videozáznam k bodu 15) 

Mgr. Hricová uviedla, že V roku 2023 bola kontrolná činnosť vykonávaná tak ako po minulé 

roky na základe plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na I. polrok 2023, na II. polrok 

2023 a na základe uznesenia mestského zastupiteľstva (kontrola FC IMAS)  a tiež na požiadanie 

primátora (kontrola v MŠ Marcheggska). V roku 2023 zistila nejaké nedostatky počas tých 10 

kontrol, z toho 4 boli ukončené správou, čo znamená, že bez nedostatkov a 6 kontrol bolo 

ukončených návrhom správy alebo návrhom čiastkovej správy a následne správou so zistenými 

nedostatkami. Kontroly boli zamerané viac menej na dodržiavanie zákona, najmä na 

dodržiavanie hospodárnosti a efektívnosti. V prehľade vykonaných kontrol máte uvedené 

subjekty, pričom z tých 10 kontrol bolo 5 kontrol na MsÚ a ostatné v iných našich Mestských 

organizáciách, okrem tej PO, ktorej bol zverený majetok mesta a prenechaný na užívanie. Pri 

kontrole plnenia opatrení bolo zistené, že niektoré opatrenia nie sú splnené. Na ďalší polrok si 

plánuje zaradiť do kontrol kontrolu plnenia opatrení, ktorá bude vykonaná oficiálne a bude 

dúfať, že prijaté odporúčania budú splnené.    

 

UZNESENIE č. 29/2024 

 

z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Stupave, konaného dňa 15. februára 2024 v 

Stupave 

 

k bodu Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mesta Stupava za rok 2023 

 

Mestské zastupiteľstvo v Stupave 

berie na vedomie  

Správu o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mesta Stupava za rok 2023. 

 

HLASOVANIE z celkového počtu 16 poslancov: 

ZA – 15 poslancov (Draškovič, Ing. Haldová, JUDr. Haulík, Mgr. Horecký, Jánošíková, Bc. 

Katona, MVDr. Kazarka, Ing. Klačmanová, Mgr. Kohútek, Ing. Kollaroci, MBA, Ing. Kušnír, 

Ing. Lacka, Ing. Polakovič, LL.M., MBA, Ing. Smeja, PhD., Ing. Vigh) 

PROTI – 0 poslancov 

ZDRŽAL SA – 0 poslancov 

NEHLASOVAL – 0 poslancov 

NEPRÍTOMNÝ – 1 poslanec (Ing. Dzvoník) 

 

Ad 16) Informácia o zmene Organizačného poriadku Mestského úradu Stupava 

Odkaz na videozáznam k bodu 16) 

Ing. Mgr. Baligová uviedla, že by rada informovala o zmenách, ktorá boli vykonané v rámci 

Organizačného poriadku. Zmeny v Organizačnom poriadku sa týkajú EKOCENTRA, ktoré 

vzhľadom k účelu, ktorý plní, bolo zaradené k Mestskému kultúrnemu a informačnému centru. 

Upravilo sa označenie referátu školstva, nakoľko s účinnosťou od 01.01.2024 bol v meste 

zriadený školský úrad. V tejto súvislosti boli do pôsobnosti oddelenia všeobecnej vnútornej 

správy, pod ktoré školský úrad patrí, doplnené činnosti, ktoré zákon č. 596/2003 Z. z. o štátnej 

správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 

neskorších predpisov zveruje školskému úradu. Taktiež došlo k presunu plnenia úloh na úseku 

registra adries podľa osobitného predpisu z oddelenia všeobecnej vnútornej správy na oddelenie 

majetkovo-právne a legislatívne, nakoľko táto činnosť súvisí s prideľovaním súpisných 

a orientačných čísel stavbám, ktoré aktuálne patria do pôsobnosti tohto oddelenia.  

 

Mestská rada v Stupave bola na svojom zasadnutí dňa 05.02.2023 o zmene Organizačného 

https://www.youtube.com/watch?v=KFHaB8SLFKw&t=11706s
https://www.youtube.com/watch?v=KFHaB8SLFKw&t=11845s
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poriadku ústne informovaná bez prijatia uznesenia. 

 

UZNESENIE č. 30/2024 

 

z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Stupave, konaného dňa 15. februára 2024 v 

Stupave 

 

k bodu Informácia o zmene Organizačného poriadku Mestského úradu Stupava 

 

Mestské zastupiteľstvo v Stupave 

berie na vedomie  

informáciu o zmene Organizačného poriadku Mestského úradu Stupava účinnú dňom 

01.01.2024. 

 

HLASOVANIE z celkového počtu 16 poslancov: 

ZA – 15 poslancov (Draškovič, Ing. Haldová, JUDr. Haulík, Mgr. Horecký, Jánošíková, Bc. 

Katona, MVDr. Kazarka, Ing. Klačmanová, Mgr. Kohútek, Ing. Kollaroci, MBA, Ing. Kušnír, 

Ing. Lacka, Ing. Polakovič, LL.M., MBA, Ing. Smeja, PhD., Ing. Vigh) 

PROTI – 0 poslancov 

ZDRŽAL SA – 0 poslancov 

NEHLASOVAL – 0 poslancov 

NEPRÍTOMNÝ – 1 poslanec (Ing. Dzvoník) 

 

Ad 17) Plán prípravy a realizácie projektov v roku 2024 

Odkaz na videozáznam k bodu 17) 

Ing. Mgr. Baligová uviedla, že by rada informovala o zásobníku projektov na rok 2024. Mesto 

Stupava plánuje a pripravuje projekty pre realizáciu v kontexte dlhodobého zamerania mesta 

na kľúčové oblasti so strategickou prioritou obyvateľov Stupavy v symbióze s plánovaným aj 

reálne vyhláseným harmonogramom aktuálnych výziev v rámci jednotlivých dotačných 

programov a schém Slovenskej republiky a Európskej únie. Tie, ktoré sme si vybrali a chceme 

na ne reflektovať z viacerých dôvodov Vám prinášame v priloženej tabuľke. Tie dôvody sú 

také, že v prvom rade chceme napĺňať úlohy, ktoré Mestské zastupiteľstvo schválilo v roku 

2023 v rámci Programu hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja mesta na roky 2024 až 

2030. Chceme reagovať na tie všetky avizované možnosti čerpania cudzích zdrojov, či už je to 

program Slovensko, Plán obnovy, zároveň rôzne dotačné schémy z kraja, Fond na podporu 

športu, jednotlivé ministerstvá, všetky možné dotácie, ktoré vyhlasuje MAS Dolné Záhorie. 

Snažili sme sa vytipovať si tie, ktoré sú aktuálne na projektovom trhu, dá sa o ne uchádzať 

a sme schopní s tímom jednotlivé žiadosti podať. Rozdelili sme ich do tém.  

Prioritou v rámci plánu a prípravy projektov je orientácia na maximalizáciu prostriedkov 

získaných z jednotlivých dotačných schém pri zabezpečení minimálnej finančnej spoluúčasti 

mesta Stupava na spolufinancovaní investičných projektov. Priložená tabuľka s plánovanými 

projektami odzrkadľuje strategické investičné zámery, ktorých väčšina by mala byť 

spolufinancovaná mestom Stupava v rozmedzí od 0 do 30 % z celkových oprávnených 

výdavkov plánovaných projektov. 

Predložený plán pre prípravu a realizáciu projektov predpokladá jeho priebežnú aktualizáciu 

pre efektívnu spoluprácu mesta Stupava v rámci spolupráce s Radou partnerstva pre 

integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021 - 2027, čo zvýši bonitu 

jednotlivých projektov ako aj možnosti ich schválenia v rámci konkrétnych dotačných 

programov. Úspešnosť v schvaľovacom procese závisí aj od úrovne a kvality spracovania 

projektov v porovnaní s inými samosprávnymi útvarmi v rámci kraja.  

 

https://www.youtube.com/watch?v=KFHaB8SLFKw&t=11923s
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Predmet projektu Program/výzva 

ŠTÚDIA/PROJEKT. 

DOK.                       

PHZ/rozpočet/  odhad* 

DIELO              

PHZ/rozpočet/  

odhad* 

Stav pripravenosti 
Miera 

spoluúčasti 

Por. č. Akčného plánu 

Progamu hospodárskeho 

rozvoja a sociálneho 

rozvoja mesta Stupava na 

roky 2024 - 2030 

Energetická úspora 1. fáza - MKIC, Dom smútku Program Slovensko *15 000 € nie je vyčíslené 
0/6 - štádium 

projektového zámeru 
8% 20 

Energetická úspora 2. fáza - bývalá budova ŽSR, 

Troyerova kúria 
Program Slovensko *15 000 € nie je vyčíslené 

0/6 - štádium 

projektového zámeru 
8% 41 

Výstavba vodozádržných opatrení Nová - Lesná 
Program Slovensko 

alebo MŽP SR 
*7 500 € 250 000 € 

2/6 - hotová 

dokumentácia pre 

územné rozhodnutie 
xxx 15 

Postupná obnova verejného osvetlenia s využitím 

garantovanej energetickej služby a predpríprava pre 

smart technológie 

GES (vlastné 

zdroje) 
už vyhotovená 1 750 000 € 

5/6 - hotová 

dokumentácia pre 

realizáciu stavby 
xxx Prioritná os C.4.4 

Modernizácia, zväčšenie kapacity a strojno-technické 

zabezpečenie zberného dvora  
Program Slovensko 12 000 € 585 000 € 

3/6 - hotová 

dokumentácia pre 

stavebné povolenie 
8% 21, 23 

Modernizácia a transformácia zdravotného strediska s 

rozšírením druhov zdravotnej starostlivosti na CIZS 

spádové oblasti Stupava, Marianka, Borinka, Zohor, 

Lozorno, Vysoká pri Morave 

Program Slovensko *30 000 € 

3000000                                  

(z toho 

oprávnené 

aktivity budú 

určené) 

1/6 - spracovaná 

štúdia 

(architektonická, 

feasibility) 

8% 35 

Výstavba novej telocvične ZŠ kpt.Nálepku Program Slovensko  vyhotovená 900 000 € 
5/6 - hotová 

dokumentácia pre 

realizáciu stavby 
8% 44 

Vybudovanie prestupného terminálu s nadväznosťou 

na integrovanú dopravu (modernizácia a rozšírenie 

kapacity autobusovej stanice, vrátane rozšírenia 

pruhov a rekonštrukcií autobusových zastávok) 

Program Slovensko 41 520 € 4 000 000 € 

1/6 - spracovaná 

štúdia 

(architektonická, 

feasibility) 

8% 5 

Parkovisko s chodníkmi v centrálnej mestskej zóne  MAS Dolné Záhore vyhotovená 38 000 € 
2/6 - hotová 

dokumentácia pre 

územné rozhodnutie 
0% 17 



Strana | 59 

Zápisnica z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Stupave, konaného dňa 15. februára 2024 

Cyklotrasa Stupava - Lozorno cudzie zdroje vyhotovená 1 500 000 € 
4/6 - hotová 

dokumentácia pre 

stavebné povolenie  
xxx 6 

Vnútromestské cyklotrasy 
vlastné zdroje/                    

cudzie zdroje 
nie je vyčíslené nie je vyčíslené 

0/6 - štádium 

projektového zámeru 
xxx 8 

Vybudovanie chodníku na lokalitu pod Kopcami  
vlastné 

zdroje/pomerne 
10 630 € nie je vyčíslené 

0/6 - štádium 

projektového zámeru 
xxx   

Malé projekty (dopravné) vlastné zdroje 7 020 € nie je vyčíslené 
0/6 - štádium 

projektového zámeru 
xxx   

Verejné priestranstvá - rekonštrukcia námestia pri 

kultúrnom dome a Troyerovej kúrii, vodozádržné 

opatrenia, zeleň, sadové úpravy 

Program Slovensko 

alebo MŽP SR 
16 500 € 1 500 000 € 

1/6 - spracovaná 

štúdia 

(architektonická, 

feasibility) 

xxx 16 

Verejné priestranstvá - centrálna mestská zóna 

Hlavná/Hviezdoslavová, vodopriepustné chodníky a 

plochy, zeleň, sadové úpravy (úsek Zdravotnícka až 

Obecný dom Mást) 

Program Slovensko 

alebo MŽP SR 
18 900 € 400 000 € 

N/A - povoľovacie 

procesy sa neuplatňujú 

(soft projekty) 
xxx 9, 17 

Revitalizácia degradovaného priestoru pri križovatke 

Agátovej, Budovateľskej a Mlynskej ulici 
BSK BRDS  vyhotovená 28 911 € podaný projekt 7 411 € 18 

Stavebné úpravy, udržiavacie práce športového 

ihriska 

Fond na podporu 

športu 
 vyhotovená 255 299 € podať projekt 

76 000 € 

46 

Výstavba multifunkčného ihriska vrátane 

pumptracku,  mobiliáru a osvetlenia 

vlastné zdroje/                    

cudzie zdroje 
15 000 € 400 000 € 

0/6 - štádium 

projektového zámeru 
xxx 45, 46 

Rekonštrukcia športového areálu v parku vrátane 

futbalového štadiónu a oplotenia 

vlastné zdroje/                    

cudzie zdroje 
nie je vyčíslené nie je vyčíslené 

0/6 - štádium 

projektového zámeru 
xxx 46 
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Mgr. Novisedlák, MBA uviedol, že by sme túto tabuľku aktualizovali na kvartálnej báze. 

Ing. Haldová sa spýtala pri položke kategórie zelená a modrá infraštruktúra na ten prvý zámer 

(rekonštrukcia námestia pri MKIC a Troyerovej kúrií), či je nejaká Vaša bližšia predstava. Je 

to myslené tak, že by sa dala urobiť štúdia?  

Ing. Mgr. Baligová uviedla, že máme k tomuto územiu urobenú štúdiu. Táto výzva je striktne 

zameraná na vybudovanie vodozádržných opatrení, ktoré nemajú protipovodňový účinok. Sú 

tam presne dané veci, ktoré nemajú pokryť spevnená plochy, cesty, chodníky, mobiliár atď., 

ale ide o preriešenie územia vodozádržnými opatreniami. Bude o tomto zajtra diskutovať 

s projektovými manažérmi BSK. Skvalitní sa využívanie tohto priestoru v týchto mesiacoch 

a určite sa chceme do toho zapojiť.  

Mgr. Novisedlák, MBA uviedol, že je to ideálna šanca zbaviť sa strašnej plochy pred MKIC. 

Na Dni zelá sme tam mali 5 úrazov a jeden z toho vážny, čo ľudia spadli. Celé Barónové je 

ďalšia hrôza, buď je tam blato alebo sa tam práši. Potrebujeme tam cez tieto opatrenia dostať 

takú plochu, ktorá bude únosná, aby mala plocha vodozádržné vlastnosti, chceme do celého 

priestoru pridať zeleň a využiť túto možnosť na to, aby sme tento priestor dostali do pekného 

a kvalitného stavu. 

Ing. Haldová uviedla, že to pochopila tak, že pani prednostka uviedla, že sa nebudú riešiť 

spevnené plochy, takže sa budú riešiť spevnené plochy? Je už nejaká spracovaná štúdia? 

Ing. Mgr. Baligová uviedla, že máme spracovanú štúdiu na toto územie, ale tie náklady 16.500,- 

EUR, ide o sumu, koľko by nás stála PD, ktorá musí byť k tomu, aby sme sa mohli uchádzať 

o výzvu, ktorá sa musí podať do konca apríla.  

Ing. Haldová uviedla, že si to špeciálne všimla a zostala prekvapená z toho dôvodu, že my 

máme víťaza architektonickej štúdie na celé toto územie, s ktorým nekomunikujeme a teraz sa 

dozvieme, že je spracovaná štúdia na výňatok z tohto územia a plánujú sa ďalšie investície. 

Mgr. Novisedlák, MBA uviedol, že na ten priestor je štúdia, ktorá vzišla z architektonickej 

súťaže. Teraz ideme vychádzať z tej štúdie a ideme ju doplniť v PD tak, aby sme tieto plochy, 

ktoré sú v stave, v akom sú dostali do normálneho stavu, aby boli spevnené, vodopriepustné, 

aby tá plocha bola hodná tohto priestoru. Potrebujeme, aby nám v zmysle podmienok výzvy 

bola pripravená PD (aby sme mali šancu dostať peniaze na tento priestor), nakoľko štúdia 

neriešila vodozádržnosť a vodopriepustnosť. 

Ing. Haldová sa spýtala, či by ste mohli poslať poslancom štúdiu, z ktorej vychádzate? 

Mgr. Novisedlák, MBA uviedol, že to, čo je tam uvedené ako 1/6 spracovaná štúdia je myslené, 

že na ten priestor bola robená štúdia v architektonickej súťaži.  

Ing. Haldová uviedla, že architektonická štúdia nie je naším majetkom, keď sa s víťazom 

neurobila zmluva. 

Mgr. Novisedlák, MBA uviedol, že sme robili architektonickú štúdiu, my sme za to zaplatili, je 

to naším majetkom.  

Ing. Haldová uviedla, že sa vo finále môže stať rozpor, že my máme víťaza (víťazný projekt), 

zasahujeme do územia, ktorý podliehal víťaznému návrhu, nejakej vizualizácií a urobíme si to 

zase po svojom a individuálne a čiastkovo? 

Mgr. Novisedlák, MBA uviedol, že táto výzva je nová, bude treba urobiť novú PD na to, aby 

sme vedeli zhodnotiť túto plochu. Táto štúdia nebude reflektovať na to, že je na to štúdia. 

Nespochybňujem, že je tam štúdia, ale tu je reálna možnosť ako sa zbaviť týchto strašných 

plôch, ktoré tu máme. Musíme to stihnúť do konca apríla. Táto štúdia nepočíta s výstavbu ZUŠ, 

sú to spevnené plochy.  

Ing. Haldová uviedla, že obrovský krásny projekt riešenia obrovského územia vrátane 

napojenia na CMZ, koncepčne riešené krok po kroku 2 alebo 3 roky, ktorý sa neskutočne 

profesionálne riešil - my to teraz odložíme a rýchlo ideme urobiť čiastkové územie mimo celého 

konceptu vrátane návrhu, ktorý vyhral celú architektonickú súťaž. My ideme urobiť niečo 

čiastkovo a rozbijeme celý koncept. Uviedla, že toto je jej vnímanie. Chápe, že chcete zachrániť 

aspoň niečo, to je pekná snaha, ale je jej ľúto, že to je mimo toho celého zadania a celej 

niekoľkoročnej snahy. 
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Ing. Mgr. Baligová uviedla, že keď dá na jednu stranu to, že tu máme víťazný architektonický 

návrh, niečo veľkolepé, je to krásne a kiežby sa to niekedy mohlo podariť. Všetci s vami 

súhlasíme. Na druhej strane praktické skúsenosti a informácie zo všetkých, ktorí by nám mohli 

pomôcť priblížiť sa k cieľu, a to je štát - podpora štátu, aby pomohol samospráve, všetky typy 

dotačných schém z EÚ vrátane Interreg. Minimálne 10x bola táto téma otvorená na všetkých 

možných pôdach. Do roku 2027 nikto neavizoval tému podporu výstavby ZUŠ ani v žiadnej 

inej podobe. Program Slovensko nič, Plán obnovy nič, všetky malé dotačné schémy by nám nič 

neriešili. Keď sa snažila nájsť odpoveď prečo tomu ta je, bolo povedané, že EÚ musí v prvom 

rade podporiť, aby každý členský štát mal vybudované podmienky pre predprimárne a primárne 

vzdelávanie. Rad na voľnočasové aktivity ako sú centrá voľného času, ZUŠ ešte neprišiel. Toto 

programové obdobie, ktoré končí v roku 2027 bude určite predĺžené, čiže hovoríme o horizonte 

možno 2028 – 2029 sa s týmito témami nepočíta. Máme tu Troyerovu kúriu, ktorú nemáme 

označenú ako NKP, ale je to historická budova, preto sme komunikovali s Interreg, aby sme 

našli partnera v HU/AT a pomohli Troyerovej kúrií alebo hľadali opätovne v týchto veľkých 

dotačných schémach, aby sme pomohli Troyerovej kúrií. Potom tu máme územie, ktoré nie je 

vhodné na spoločenské podujatia 21. storočia. Aj keď poprosíme vždy VPS, aby tam naviezla 

makadam, výsledok je taký, že sa bude prášiť alebo tam bude blato. Buď sa budeme ďalej živiť 

v tom, ako občan Stupavy, že možno o 10-15 rokov sa nám tento model architektonicky podarí 

zrealizovať alebo tento alebo budúci rok tu urobíme naozaj skvelú plochu, kde tie podujatia 

môžeme robiť. Kde si Stupavčan môže užiť tú spoločenskú/kultúrnu udalosť na ploche toho 

hodnej. V tejto chvíli vieme urobiť to, že nájdeme možnosti v akomkoľvek meradle. Už 

zvažujeme, že nájdeme partnera v HU, musí to byť projekt rovnakej hodnoty, rovnakého 

zamerania, atď. Snažíme sa. EÚ najbližších 5 rokov tieto projekty podporiť nechce a my na to 

nemáme. 

Mgr. Novisedlák, MBA uviedol, že tu vidí jeden zdegradovaný betón, kde sa ľudia potkýnajú, 

zabíjajú a potom tu vidí jednu škaredú plochu, ktorá je zablatená alebo zaprášená a kde, keď sa 

má niečo konať, musí tam VPS jazdiť s buldozérmi. Potom tam vidí nejakú štúdiu a maketu za 

9 mil. EUR, o čom vie, že to nemáme šancu urobiť a vidí tu reálnu možnosť na to, aby sa táto 

plocha dala do poriadku. Táto zhromažďovacia plocha je nesmierne pre mesto dôležitá lebo 

pokiaľ by sme robili ten zámer, tak prídeme o tú zhromažďovaciu plochu. Ak si myslíte, že by 

sme to nemali robiť, tak to robiť nemusíme. Požiadal ju, aby vážila slová, ktoré hovorí u nej 

v komisií, ako som zodpovedný za zmarenie investície v hodnote 44.000,- EUR a čo teraz 

naznačovala aj tu. Nevidel totiž, že by dala pri návrhu rozpočtu návrh na to, aby sa vyčlenilo 

300.000,- EUR na PD na ZUŠ. Nemôže podpísať zmluvu pokiaľ nemá rozpočtové krytie.  

Ing. Mgr. Baligová uviedla, že sa do projektového zásobníka snažili dať to, čo sa blíži realite. 

Môžeme si robiť zoznamy, čo by sme chceli. Chceli sme odzrkadliť týmto materiálom to, čo 

reálne vieme získať a môžeme pre Stupavu vybudovať. Poznáme stav rozpočtu a viac menej 

budeme realizovať z 90% to, čo budeme financovať z cudzích zdrojov. 

Ing. Kollaroci, MBA uviedol, že máme rozpočet aký máme. Štát nemá na to, aby dal viac peňazí 

samosprávam. Môžeme brutálne zvýšiť dane, ale potom to choďte vy vysvetľovať občanom 

alebo budeme hľadať také zdroje financií, ktoré sú financované na 100% alebo s nejakou 

minimálnou spoluúčasťou. Bohužiaľ sme v takejto situácií, používajme zdravý sedliacky 

rozum a prikrývajme sa takou perinou, na ktorú máme.  

Ing. Lacka uviedol, že túto nebezpečnú plochu treba zlikvidovať a zameniť ju za niečo 

využiteľné. Ak by sa našlo riešenie, tak podstatná časť plochy by sa aj tak zachovala aj keby sa 

realizovala výstavba ZUŠ. Je za. Táto plocha by sa mohla zapracovať do konceptu ZUŠ.  

JUDr. Haulík uviedol, že máme tu materiál, že berieme na vedomie informáciu o pláne prípravy 

a realizácie projektov mesta Stupava v roku 2024. Aj tak to musí ísť ešte do MsZ. Musíme 

schváliť v MsZ, že ideme do výzvy a schváliť spoluúčasť. Dávame zelenú, aby sa do MsZ 

pripravil materiál. Nemá s tým vôbec problém. Ak by sme to nevzali na vedomie, je to červená, 

nemusíte to robiť. 

Ing. Kollaroci, MBA uviedol, že poďme do toho. 
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Mgr. Novisedlák, MBA uviedol, že ZUŠ by nemusel byť sen, ak by majiteľ znížil cenu budovy 

Tondachu. Dal som preveriť vedúcej EO, či by sme vedeli po 250.000,- EUR ročne splácať tú 

budovu a prerábať ju postupne lebo Tondach a areál je veľmi výhodný, je k tomu veľký 

pozemok, ale ZUŠ má špecifické potreby, a to je na tom to drahé. Stále si myslí, že Tondach je 

najlepšie riešenie pre ZUŠ. Oni to tak ľahko nepredajú, ide o atypickú budovu.  

Mgr. Závodný uviedol, že by sa chcel prihovoriť za tento návrh z jeho praktickej skúsenosti. 

Nejaké riešenie je lepšie ako žiadne. Uviedol 2 príklady, ktoré Stupava už zrealizovala, a to je 

provizórne riešenie cesty na Štúrovej a cesta k ZŠ ku športovej hale. Kým neboli tieto cesty 

spevnené, chodili sme tam niekoľko krát ročne, mali sme s tým prácu a náklady, viazalo to naše 

kapacity a bolo s tým spojených veľa sťažností. Podobná situácia je tu pred MKIC a na 

Barónovom. Ak by bolo možné dať ich do kvalitnejšieho stavu, tak to oceníme.  

 

UZNESENIE č. 31/2024 

 

z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Stupave, konaného dňa 15. februára 2024 v 

Stupave 

 

k bodu Plán prípravy a realizácie projektov v roku 2024 

 

Mestské zastupiteľstvo v Stupave 

berie na vedomie  

informáciu o pláne prípravy a realizácie projektov mesta Stupava v roku 2024. 

 

HLASOVANIE z celkového počtu 16 poslancov: 

ZA – 14 poslancov (Draškovič, Ing. Haldová, JUDr. Haulík, Mgr. Horecký, Jánošíková, Bc. 

Katona, MVDr. Kazarka, Ing. Klačmanová, Mgr. Kohútek, Ing. Kollaroci, MBA, Ing. Kušnír, 

Ing. Lacka, Ing. Polakovič, LL.M., MBA, Ing. Smeja, PhD.) 

PROTI – 0 poslancov 

ZDRŽAL SA – 0 poslancov 

NEHLASOVAL – 1 poslanec (Ing. Vigh) 

NEPRÍTOMNÝ – 1 poslanec (Ing. Dzvoník) 

 

Ad 18) Návrh na udelenie odmeny hlavnej kontrolórke mesta Stupava za rok 2023 

Odkaz na videozáznam k bodu 18) 

Ing. Kušnír uviedol, že materiál je predkladaný ako iniciatívny s cieľom odmeniť výsledky 

práce hlavnej kontrolórky mesta Stupava vzhľadom na náročnosť, rozsah a kvalitu vykonanej 

práce. Ďalším východiskom predkladaného materiálu je legislatívna úprava – zákon Slovenskej 

národnej rady č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov, ktorý 

umožňuje mestskému zastupiteľstvu, aby schválilo hlavnému kontrolórovi odmenu. 

 

Podľa § 18c ods. 5 zákona o obecnom zriadení  môže obecné zastupiteľstvo hlavnému 

kontrolórovi schváliť mesačnú odmenu až do výšky 30 % z mesačného platu hlavného 

kontrolóra podľa odseku 1. 

 

Odmena sa navrhuje za obdobie uplynulých 12 mesiacov, t. j. za celý rok 2023. 

 

Výpočet: 

Január až December 2023 = 2 556 € x 12 mesiacov = 30 672 € 

----------------------------------- 

15 % = 4 600,80 € 

 

https://www.youtube.com/watch?v=KFHaB8SLFKw&t=14340s
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Ing. Haldová sa spýtala, či je táto odmena krytá rozpočtom a či má vplyv naše schválenie alebo 

neschválenie vplyv na vyplatenie alebo nevyplatenie odmien pre zamestnancov úradu.    

Ing. Tomkovičová uviedla, že nakoľko je hlavný kontrolór v organizačnej štruktúre, na rok 

2024  sa s týmito odmenami rátalo. 

Ing. Klačmanová uviedla, že tým, že sa toto uznesenie týka financií mesta, chcela sa spýtať na 

financie so ZS. Spomínala problém pani prednostke a vtedy ste povedali, že ak sa s poslancami 

dohodneme a niekde uberieme, tak tam vieme pridať. Ide o to, že na ZS nemáme zabezpečený 

prístup na 1. poschodie pre imobilných návštevníkov. Spýtala  sa, či sa niečo zmenilo a či sa tie 

prostriedky našli.  

Ing. Mgr. Baligová uviedla, že pán primátor hneď v úvode informoval, že už pripravujeme 

prieskum. Už máme dve ponuky a s tými cca 15.000,- EUR počítame, avšak narazili sme na 

jeden technickoprevádzkový problém pretože tie firmy, ktoré si prišli pozrieť priestor a majú 

záujem nám dať CP nás informovali, že všetky tieto zariadenia sú dlhodobo funkčné za 

predpokladu, že ich dlhodobo obsluhuje na to preškolený personál napr. zdravotná sestra 

u lekára, ktorú si vyvolá tlačidlom, ona príde k zariadeniu, odomkne ho a ho sprevádza. 

Nevieme do akej miery sú pripravení a ochotní lekári do tohto svoje sestry angažovať 

a požiadala kolegu, ktorý robí IKT techniku, aby vyčíslil aj otázky financovania vybudovania 

kabeláže do ambulancií s a aj bez videovrátnika. Sme pripravení riešiť aj to, aby to bolo funkčné 

na veľmi dlhé obdobie. 

 

UZNESENIE č. 32/2024 

 

z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Stupave, konaného dňa 15. februára 2024 v 

Stupave 

 

k bodu Návrh na udelenie odmeny hlavnej kontrolórke mesta Stupava za rok 2023 

 

Mestské zastupiteľstvo v Stupave 

schvaľuje  

v zmysle § 18c ods. 5 zákona Slovenskej národnej rady č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov odmenu hlavnej kontrolórke mesta Stupava vo výške 15 % z 

mesačného platu hlavného kontrolóra za obdobie celého roka 2023, ktorá bude vyplatená v 

najbližšom výplatnom termíne v celkovej výške 4 600,80 €. 

 

HLASOVANIE z celkového počtu 16 poslancov: 

ZA – 10 poslancov (JUDr. Haulík, Mgr. Horecký, Bc. Katona, MVDr. Kazarka, Mgr. Kohútek, 

Ing. Kollaroci, MBA, Ing. Kušnír, Ing. Lacka, Ing. Polakovič, LL.M., MBA, Ing. Smeja, PhD.) 

PROTI – 0 poslancov 

ZDRŽALI SA – 5 poslancov (Draškovič, Ing. Haldová, Jánošíková, Ing. Klačmanová, Ing. 

Vigh) 

NEHLASOVAL – 0 poslancov 

NEPRÍTOMNÝ – 1 poslanec (Ing. Dzvoník) 

 

Ad 19) Interpelácie  

Odkaz na videozáznam k bodu 19) 

Mgr. Novisedlák, MBA požiadal o písomné doručenie interpelácií.  

 

Ad 20) Rôzne 

Odkaz na videozáznam k bodu 20) 

Ing. Klačmanová sa spýtala k projektu atletickej dráhy, či sa všetky podmienky, ktoré mesto 

dostalo preniesli na správcu (ZŠ)? Tým je napríklad zabezpečiť prístup k športovej 

https://www.youtube.com/watch?v=KFHaB8SLFKw&t=14768s
https://www.youtube.com/watch?v=KFHaB8SLFKw&t=14775s
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infraštruktúre pre väčší okruh používateľov alebo zachovať plánovanú prevádzku podľa 

projektu minimálne 10 rokov od kolaudácie, najmenej 1x za 12 mesiacov preukazovať splnenie 

podmienok poskytovateľov dotácie. V uvedenej zmluve nie sú tieto podmienky spomenuté. 

Prenáša sa to na správcu? 

Ing. Mgr. Baligová uviedla, že jedno je zmluva, ktorá hovorí o vzťahu mesta a Fondu na 

podporu športu, ktorý poskytol NFP a tým pádom zmluvne zaviazal mesto dodržať nejaké 

podmienky. Druhá vec je, že spomínaná zmluva hovorí o delimitácií. Celý majetok sa prevádza 

na ZŠ a do jej správy. Čo sa týka užívania samotnej dráhy, personál a školníci, teda minimálne 

školníci boli na to preškolení. Pani riaditeľka dostala dokumentáciu, aby vedela ako sa má o to 

starať. V delimitačnej zmluve sa nespracúvajú veci ako sa má k tomu správať, avšak tieto veci 

sme na pani riaditeľku komunikovali rovnako ako jeden z kritérií podmienok poskytnutia NFP, 

a to, že musí byť poskytnutá širokej verejnosti. Táto vec bola dodržaná. Odďaľovali sme to len 

z dôvodu, že súčasťou projektu nadstavby ZŠ bola tá skutočnosť, že sme zhotoviteľovi 

spevnených plôch, oplotenia a átria poskytli areál školy ako stavenisko, čiže to nebolo možné 

použiť ako priestor, cez ktorý má niekto prechádzať k atletickej dráhe z dôvodu bezpečnosti 

ľudí. Komunikovali sme aj s predsedom komisie pre šport, komunikovali sme plán 

s riaditeľkou školy aj s vedúcou majetkovoprávneho oddelenia, čo všetko bude 

zakomponované v prevádzkovom poriadku, riaditeľka sa ohľadom toho chcela ešte poradiť. 

K samotnému prevádzkovému poriadku sa bude ešte vyjadrovať komisia športu atď. Sme 

pripravení to od 1.4 poskytnúť verejnosti. Budeme tam mať aj správcu mimo bežných hodín, 

ktorý bude dozorovať, aby tam boli poskytnuté adekvátne podmienky. Chceme priniesť aj nový 

prvok (solárne osvetlenie).  

Ing. Klačmanová sa spýtala na koho sa budú môcť občania obrátiť v súvislosti s prevádzkovým 

poriadkom, ak bude mať niekto záujem využiť ten areál? 

Ing. Mgr. Baligová uviedla, že je štandardné, že ten, kto má areál v správe, si určí podmienky 

jeho sprístupnenia verejnosti, čiže riaditeľka, ktorá vydá prevádzkový poriadok a poskytne ho 

verejnosti. Hovorí sa o širokej verejnosti, nebude to pre kluby. Ak by išlo o jednorazové 

konkrétne podujatie, môže ho vymedziť riaditeľka, je to v jej kompetencií. 

Občianska návšteva p. Valachovič uviedol, že sa pustil do témy, ktorou mesto trpí od 2001, a to 

je Polygón. Chronologicky dáva všetky skutky, ktoré sa udiali dokopy a zistil pár závažných 

vecí. Chcel by upozorniť na to, že získava materiály a fakty, ktoré sú písomné z rôznych 

inštitúcií. Problém, ktorý má je na MsÚ. Hovoril aj pani doktorke Hofmannovej, že keď sa 

schvaľujú zmluvy odporúčal by, aby v závere bolo napísané, že to bolo prerokované na MsZ 

dňa toho a toho. Ak sú ku zmluve nejaké prílohy, hľadal zmluvu s Becepom z 2008, prílohy sa 

nenachádzali zverejnené na webe. Dostal odpoveď, že celú agendu okolo Polygónu má JUDr. 

Haulík. Z toho, k čomu sa dopátral to vyzerá tak, že Becep previedol pozemky na rôzne 

subjekty a vyzerá to, že za to nedostal peniaze, akoby to všetkým daroval. Podľa daňových 

priznaní mali iba v jednom roku 180.000,- EUR. Chcel by do budúcna požiadať, aby sa prílohy 

zverejňovali. 

JUDr. Hofmannová, LL.M., MPA, MBA uviedla, že ide o staršie zmluvy. Od roku 2018 je 

v zmluvách uvedené, akým uznesením bola daná zmluva schválená. V prílohách sa nachádza 

aj predmetné uznesenie. To, o čom hovoríte vy sa týkalo ešte obdobia, kedy bol primátorom p. 

Maroš, o tom sme sa rozprávali. 

Občianska návšteva p. Valachovič uviedol, že on si chcel pozrieť záznam z rokovania MsZ 

a nevie nájsť odkaz v zmluve kedy to bolo v MsZ schválené.  

JUDr. Hofmannová, LL.M., MPA, MBA uviedla, že dávame veľkú prioritu na to, aby boli 

prílohy zverejnené spolu so zmluvou aj s uznesením, ktorým došlo k schváleniu predmetnej 

zmluvy. 

JUDr. Haulík uviedol, že je zaujímavá informácia, že všetky dokumenty má on lebo nemá jeden 

jediný dokument, ktorý by nebol predložený do MsZ alebo nebol zverejnený. Pokiaľ ide 

o Polygón, angažoval sa v dvoch veciach, a to keď sme rokovali s kolegom Kalivodom s p. 

Škrovanom. Výsledkom dohody boli 4 zmluvy, naplnili sa dve, odovzdal stavebne 
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nevyužiteľné pozemky a cesty a mal odovzdať financie a stavebne využiteľné pozemky. Toto 

dorokovali s p. Škrovanom. Všetky tieto dohody boli v MsZ a malo by sa to nachádzať niekde 

na úrade. Potom sa angažoval v čase, kedy do toho vstúpil Tomáš Maroš a pripravili 5 zmlúv 

ohľadom Polygónu, to bolo v MsZ raz, ak nie dva krát. Všetky materiály boli zverejnené a boli 

dané poslancom. Toto, ale MsZ neschválilo. Uviedol, že nemá žiadne dohody ani dokumenty, 

ktoré by neboli v MsZ a verejne prejednávané. Nič viac nemá.   

Občianska návšteva p. Valachovič uviedol, že takúto informáciu dostal od pani doktorky 

Hofmannovej, že všetko, čo sa týka Polygónu je u vás. 

JUDr. Hofmannová, LL.M., MPA, MBA uviedla, že povedala, že všetky informácie, ktoré sa 

týkajú Polygónu má JUDr. Haulík.  

JUDr. Haulík uviedol, že áno, informácie má. 

Občianska návšteva p. Valachovič uviedol, že bude najlepšie, ak si informácie vyžiada cez 

zákon o slobodnom prístupe k informáciám a bude vypisovať. Bolo preňho jednoduchšie ísť na 

úrad a opýtať sa na to. Potreboval grafické prílohy, ktoré sa týkali vzájomného vyporiadania 

vzťahov a neboli zverejnené. Bol na EO a pýtal sa, či máme akcie Polygónu v písomnej podobe 

u nás a odpoveď bola, že nemáme. Podmienkou bolo, že akcie vrátime až vtedy, ak budú 

splnené všetky podmienky.  

JUDr. Haulík uviedol, že je dobré, že pátrate. Uviedol, že má veľmi veľa informácií lebo pozná 

tú kauzu a ak máte nejaké otázky ohľadom toho, že čo a kde nájdete, môžete sa spýtať a 

zorientujem Vás, kde to nájdete. Nemá dokumentáciu, všetko čo má je zverejnené. Som 

k dispozícií a ak budem vedieť, pomôžem vám.  

Ing. Klačmanová sa spýtala na verejné toalety. Bolo to už niekoľko krát v komisií. Je možné 

preveriť a prehodnotiť možnosti verejných toaliet v kotolni medzi Ružovou a Hlavnou? 

Bc. Katona uviedol k príprave konceptu ohľadom VZN, že ak sa bude niečo na meste 

pripravovať, tak minimálne za šport má koncept hotový a tak isto aj aj viacero bodov k úprave 

VZN. Pokiaľ bude možnosť, rád by to s niekým konzultoval.  

Ing. Klačmanová sa spýtala ohľadom podnetu s parkovaním pri ZS. Požiadali sme 

o prehodnotenie a možnosti n tom parkovisku. Dostali sme podnet, že tam parkujú ľudia autá 

a idú na autobus do BA. Bolo by možné riešiť to nejakou rampou s tým, že by tam boli nejaké 

časové hodiny, do kedy by to bolo k dispozícií pre pacientov a návštevníkov ZS. Pred garážami 

je parkovisko. Nie, že oplotiť to, ale dať tam prekážku, aby sa na parkovisko nedalo prejsť cez 

chodník.  

Občianska návšteva Ing. Voda uviedol, že je problém, o ktorom hovoril mnohé roky, a to je 

problém zverejňovania informácií a webové sídlo mesta. Naposledy o tom hovoril 15.06.2023. 

S oneskorením 3 mesiacov dostal písomnú odpoveď, kde je uvedené, že aktuálne 

komunikujeme redizajn a zmenu štruktúry webového sídla s plánovaným preriešením 

začiatkom budúceho roka (2024). Súčasťou zmien je plánované sprístupnenie informácií aj 

prostredníctvom 3 elektronických úradných tabúľ. Elektronické tabule boli uvedené do 

prevádzky 6.12.2023, vyplýva mu z toho, že podklady pre redizajn webovej stránky by mali 

byť spracované, keď boli kúpené tabule a je to ich súčasťou. Poprosil o informáciu v akom 

stave je redizajn, či je na to spracovaný materiál, či je k tomu vyjadrenie komisie výstavby 

a dopravy, ktorá má v kompetencií aj informačné technológie? 

Ing. Mgr. Baligová uviedla, že ste čítali jej vyjadrenie, tak sa v tom našla. Prvá fáza mala byť 

tá, že sa osadia úradné tabule, na ktoré sme alikvotne získali aj cudzie zdroje, sú sfunkčnené. 

Všetky 3 sa nám podarilo obstarať tak, aby spĺňali aj bezbariérovosť. Druhá fáza bolo to, aby 

sme popracovali na redizajne a partnerom má byť náš doterajší prevádzkovateľ webovej 

stránky resp. vysúťažiť si nového partnera a potom nehovoriť o redizajne, ale o dizajne nového 

partnera. Túto úlohu už dostala zadanú kolegyňa, ktorá má na starosti komunikáciu, dostala aj 

konkrétne zadanie s kým to má komunikovať vrátane aj poslancov MSZ a v prvej fáze v rámci 

tejto druhej časti má vyzbierať podnety, tie ktoré s tu roky zbierali. Je to úloha, ktorú nemá 

splnenú, keď táto druhá fáza bude splnená (redizajn), prejdeme na tretiu fázu, a to prepojenie 

našich spoločností. Ten, kto navštívi náš web, nájde si všetky informácie aj týkajúce sa týchto 
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organizácií. Prvý krok je splnený, druhý je v plnení. Začali sme s tým, ale ešte to nemáme 

hotové. Chceme, aby to malo formu deluxe. Tretia fáza nie je nejaký zásadný dlhý krok.  

Občianska návšteva Ing. Voda uviedol, že je pozitívna informácia, že sa na tom robí, ale oslovil 

poslancov, aby prijali úlohu, aby základný nástrel v určitých rysoch, aby bola vypracovaná 

nejaká súhrnná informácia, do akého stavu sme sa dostali a mohlo by to byť na aprílovom MsZ 

prezentované, mohlo by to byť aj v komisií výstavby a dopravy. Nech to speje k nejakému 

záveru. Osvojí si niekto tento môj návrh, aby bola mestu zadaná úloha na vypracovanie súhrnnej 

správy o stave redizajnu webového sídla a systému zverejňovania informácií? Medzi takéto 

niečo by ideálne padlo aj niečo také ako hovorila pani prednostka, že máme tu projekty a pán 

primátor hovorí, že by sme mohli dávať poslancom štvrťročne informácie, kam sme sa dostali, 

Na webovej stránke by bol jeden banner projekty a každý, kto je za projekt zodpovedný tam 

dopíše informáciu, kde sme, nemusí sa vypracovávať materiál pre poslancov a majú to aj 

občania. Čiže prvý základný nástrel by bol za to, aby bol stanovený nejaký termín lebo vždy sa 

potom povie, že došlo k objektívnym príčinám prečo sa to nemohlo urobiť. Ďalšia vec je, že na 

FB bola včera zverejnená informácia o revitalizácií zámockého parku. Svojho času si o ňom 

vyžiadal informácie aj z BSK a nejako tomu nerozumie lebo minulý rok niekedy začiatkom 

minulého roka bola informácia, že revitalizácia bude urobená v 7/2023, keď upozorňoval BSK 

na určité nedostatky, zmenili to na ukončenie revitalizácie v 12/2024 za 1,5 mil. EUR, odrazu 

je tam informácia, že to má stáť 2,7 mil. EUR a má byť ukončená v 3/2027. Čo sú toto za 

informácie? Naviaže na poslanca Smeju. Sľúbil, tým, že prijal odporúčacie uznesenie, že bude 

štvrťročne dávať informácie a mohol by sa konečne tej úlohy zhostiť. Poprosil ho, aby začal 

plniť konečne sľub.  

Mgr. Novisedlák, MBA poprosil Ing. Vodu, aby nekádroval a nerozdával tu úlohy lebo toto nie 

je celkom vhodné. 

Občianska návšteva Ing. Voda sa spýtal, či má byť ticho, keď niekto niečo sľúbi a nedodrží 

svoj sľub? 

Mgr. Novisedlák, MBA poprosil Ing. Vodu, aby to bolo bez invektív. 

Ing. Mgr. Baligová uviedla, že investorom tejto revitalizácie je úrad BSK. Nejde hodnotiť ich 

prácu, ale chce dať do popredia fakt, ako sa projekty vyvíjajú, ako treba reagovať na zmeny 

cien na trhu atď. Chápe, keď oni v dobrej viere komunikujú nejakú sumu, možno dôjde 

k súťaženiu a už ide o úplne inú sumu. Nakoľko tento park spravuje Pamiatkový úrad vo vzťahu 

k vyjadreniam, sami vieme, že niekoľko mesiacov čakali na vyjadrenie Pamiatkového úradu. 

V každej jednej fáze ste pri projektovom manažmente závislí od zhotoviteľa, partnerov, 

znalcov, projektantov, úradov, správcov ciest. Toto je naozaj otázka na BSK. Bude to trvať 16 

mesiacov, ale kedy ten čas začne je otázne. Sú tam povoľovacie konania, orez drevín, ktoré 

tomu predchádzajú. Ide o investičnú akciu, kde ak niekto chce od nich garanciu čísiel 

a časových období, tak vám poviem, že sa to asi nestane. Sú to odborníci a vedia čo robia. 

Mgr. Novisedlák, MBA uviedol, že Ing. Voda by musel poznať systém toho celého a oni môžu 

začať orezy drevín mimo obdobia hniezdenia vtáctva do konca marca alebo od začiatku 

októbra. Do konca marca sa to nestihne lebo oni idú teraz do VO, ktoré môže byť bez 

komplikácií alebo s komplikáciami. Možno sa nestihne ani ten jesenný termín. Sú objektívne 

príčiny na posun tohto termínu. 

Občianska návšteva Ing. Voda uviedol ku komunálnemu odpadu. Ku VZN, ktoré boli 

schvaľované minulý rok dal 2 návrhy a jeden návrh ho veľmi prekvapil - cituje doslovný prepis 

audia z videozáznamu: Prišla jedna pripomienka od pána Vodu, kde navrhoval zníženie 

a odpustenie poplatku pri dvojtýždennom zbere o 30%. V súčasnosti mesto túto pripomienku 

neakceptovalo lebo v súčasnosti navrhovanú zmenu neumožňuje právna úprava a návrh nie je 

v súlade s VZN mesta Stupava. Vedia poslanci aké právne úpravy neumožnili tento návrh 

akceptovať? Keď žiadal v zmysle zákona o slobodnom prístupe k informáciám, aby mu zaslali 

konkrétne paragrafové znenia, ktoré to zakazujú a ktoré VZN to neumožňuje, tak odpoveď 

neobdržal, tak prečo by o tom poslanci nemali vedieť? 

Ing. Tomkovičová uviedla, že išlo o výpočet sadzby komunálneho odpadu a poslanci ho mali 
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predložený, videli ho. Vaša pripomienka nebola akceptovaná. Momentálne to nie je možné 

v zmysle daňového zákona a VZN. Viete aký problém narobila mestu tá 30% zľava. S úľavou 

30% sme vyhoveli 4 a viac členným rodinám. Momentálne mesto nemalo výpočet sadzby na 

Vašu pripomienku, to je tá právna legislatíva. 

Občianska návšteva Ing. Voda uviedol, že to je chyba pritom pán Kollaroci ešte na 

decembrovom MsZ v roku 2022 hovoril o tom, že by bolo treba na štvrťročnej báze pripravovať 

podklady, aby sme nemali pri novom VZN také problémy v roku 2022. 

Ing. Tomkovičová uviedla, že v roku 2023 vstupovalo do poplatku za komunálny odpad veľa 

faktorov. Najväčšie bremeno pre mesto bolo MBU odpadu s čím sme sa brodili a vôbec 

legislatíva bola zmenená až 29.12, pričom VZN bolo schválené do 15.12.2023. Robili sme 

všetko preto, aby sme išli v súlade s legislatívou. S VPS intenzívne spolupracujeme, kontroluje 

sa týždenný a dvojtýždenný zvoz a aj mesto vymáha všetky daňové nedoplatky. Robíme všetko 

preto, aby sme mohli cenu udržať na takej úrovni ako je v roku 2024. Mesto nevedelo ako má 

tento poplatok vyčísliť a ako dopadne legislatíva koncom roka 2023. Aký legislatívny rámec 

túto zľavu umožňuje?  

Občianska návšteva Ing. Voda sa spýtal aký legislatívny rámec umožňoval 30% zľavu pre 3-6 

členné rodiny. Chápe zložitosť situácie, ale hovoríme o nej veľmi dlho. Bolo by dobré, aby sa 

neopakovali tieto problémy v budúcom schvaľovanom VZN v tomto roku a prešlo sa na čipový 

zber, ktorý bude jednoduchší. Keď sa schvaľovalo VZN v správach RTVS bola správa Valla, 

ktorý informoval ohľadom zvýšenia poplatkov, že ľudia sa budú môcť dohodnúť s naším 

OLOm a môžu si nechať odvážať odpad iba 1x mesačne a tým pádom ušetria.  

Ing. Tomkovičová sa spýtala aký urobili finančný dopad na schválenie toho VZN? Aj to tam 

máte? 

Občianska návšteva Ing. Voda uviedol, že nemá, počúval to v televízií. Bolo by dobré 

uskutočniť stretnutie s občanmi, bolo by čo komunikovať. Projektor – ono sa tu premieta, ale 

na druhý koniec miestnosti nevidno nič, možno by sa na meste našlo 1000,- EUR na poriadny 

projektor, ktorý bude mať vyššiu svetelnosť a niečo sa tam aj uvidí. Zvyšuje to pozornosť nie 

len občanov, ale aj poslancov.  

Ing. Klačmanová sa vyjadrila k návrhu pána Vodu. Minulý rok sa pripravovalo PHSR, bolo 

tam viac pracovných skupín a bola členkou jednej, ktorá sa zaoberala smart technológiami 

a všetci vieme, že web stránka je veľmi zlá. Sama prednostka prišla s návrhom a vie, že je to 

potrebné redizajnovať. Je záujem riešiť tento problém a má za to, že nie je potrebné ukladať 

uznesenie a dávať termíny. Je to veľký tŕň nášho mesta.  

Ing. Mgr. Baligová uviedla, že je nepochybné, že web potrebuje technickú aj finančnú injekciu. 

Rátame s tým a sami to chceme urobiť tak, aby to bolo lepšie. Dosť krehko reaguje na deadliny. 

Nemyslí si, že úrad nepracuje efektívne a myslí si, že za rok 2023 sa hanbiť nemusíme. Je za 

nami vidno kopec práce.  
 

Ad 21) Záver 

Odkaz na videozáznam k bodu 21) 

Mgr. Novisedlák, MBA sa na záver  
 

Zapísala dňa 15.02.2024 JUDr. Lucia Ďuris Grambličková, LL.M. 

K zápisnici je vyhotovený videozáznam. 

Overovatelia zápisnice: Ing. Ján Kušnír, v.r. 
 

 

Ing. Hana Haldová, v.r. 

 

 

Mgr. Peter Novisedlák, MBA, v.r.  Ing. Mgr. Zuzana Baligová, v.r. 

                    primátor                 prednostka úradu 

https://www.youtube.com/watch?v=KFHaB8SLFKw&t=17486s
https://www.youtube.com/watch?v=KFHaB8SLFKw

